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Prvega maja bo začel veljati nov Zakon o varnosti cestnega prometa, ki ga mnogi vozniki pričakujejo s precejšnjim 
strahospoštovanjem. Je eden tistih zakonov, o katerem se je ves čas od oblikovanja do sprejetja, med ljudmi veliko 
govorilo. Tema pogovorov so bile najbolj pogosto kazni, kijih ta prinaša, te so precej višje kot smo jih vajeni, bolj po-
redko pa so bili tema teh pogovorov cilji, ti so v izboljšanju prometne varnosti. Več na 15. strani. 

Amatersko gledališče Velenje 

Ves svet je oder, trdijo mnogi 
med nami. Življenje je podob-
no igri, v kateri se odvijajo tak-

šne in drugačne resnice. Eno 
takšnih resnic bodo v soboto, 
18. aprila, ob 20. uri na odru 

doma kulture v Velenju pred-
stavili člani Amaterskega gleda-
lišča Velenje. Tokrat vabijo lju-
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Komisija je med 2.500 prispe-
limi izdelki izbrala 410 likovnih 
del s 83 šol, ki sijih boste lah-
ko ogledali v prostorih šole vse 
do marca prihodnjega leta. 
Prvo razstavo likovnih izdelkov 
učencev 27 slovenskih šol so 
postavili 22. februarja leta 
1969. Zamisel o njej seje poro-
dila takratnemu ravnatelju šo-

le Karlu Kordešu in učiteljici li-
kovne vzgoje Majdi Lesničar. 
Vsako leto pa se je na razpis 
odzvalo več šol. Pred 15. leti je 
OŠ Karla Destovnika - Kajuha 
za organizacijo razstav prejela 
Žagarjevo priznanje, najvišje 
slovensko priznanje s področja 
vzgoje in izobraževanja. 

• mkp 

43 mil i jonov iz p rograma 
Phare 
VELENJE - Mestna občina Velenje je uspela na medna-
rodnem natečaja Phare, kjer so za projekt informacijske-
ga sistema Turistično informacijskega centra, ki ga vodi 
Alojz Hudarin, pridobili skoraj 43 milijonov tolarjev. To je 
seveda velik uspeh in potrditev pravilnih usmeritev na 
tem področju. Informacijski sistem, ki so ga razvili v Ve-
lenju, povzemajo po vsej Sloveniji, zdaj pa je dobil tudi med-
narodno podporo. 

Območno srečanje 
otroških folklornih skupin 
VELENJE - Po enoletnem premoru bo Zveza kulturnih dru-
štev Šaleške doline danes (v četrtek) 16. aprila, ob 19. uri pri-
pravila v domu kulture v Velenju območno srečanje otroških 
folklornih skupin. To bo že 14. srečanje po vrsti. Poleg skupin 
iz velenjske občine bodo prve plesne korake in njihova priza-
devanja za ohranjanje ljudskega izročila prikazali še otroci iz 
Laškega, Šmartnega pri Slovenj Gradcu, Dobrne, Smartne-
ga ob Paki, zagodel bo še mladi godec na diatonični harmo-
niki. V 11 plesnih postavitvah in rajalnih igrah bo sodelova-
lo približno 220 otrok. 

Mtp 

bitelje odrskih desk na premie-
ra dela Iva Brešarja Hamlet v 
Spodnji Mrduši, ki gaje režiral 
in priredil član Slovenskega 
ljudskega gledališča Celje in 
dolgoletni sodelavec velenjskih 
gledališčnikov Renato Jenček. 
Za tiste, ki si premiere ne bodo 
utegnili ogledati, bo zagotovo 
zanimiv podatek, da bodo 
predstavo Hamlet v Spodnji 
Mrduši ponovili v sredo, 22. 
aprila, ob 20. uri v domu kultu-
re v Velenju. 
Več na 20. strani 
Utrinek s "predstave v pred-
stavi" (slika: Jurij Vižintin) 

Dan knjige 
zaznamovan s knjigo 
ŠOŠTANJ, VELENJE - 23. april je mednarodni dan knjige. V 
Šoštanju so lani prvič smelo, pod pokroviteljstvom Občine, pri-
pravili knjižni sejem, na katerem seje pojavilo blizu 20 založb. 
Letos ga pripravljajo drugič in tudi tokrat imajo z njim isti na-
men: knjigo približati kupcu. Sejem bo potekal na Trgu svobo-
de med 11. in 18. uro, veliko založb, ki obljubljajo prodajo po 
bistveno nižjih cenah, je že najavilo svoj prihod. Na sejem va-
bijo tudi tiste, ki bi želeli prodati ali zamenjati kakšen knjižni 
izvod, ki ga imajo doma in seveda vse ljubitelje knjig. 

V Velenju sejem pripravlja Mladinski center. Trajal bo dva dni, 
23. in 24. aprila, med 10. in 19. uro na Cankarjevi. Na stojni-
cah se bo predstavila založba Karantanija, založništvo Pozoj in 
knjigarna Kulturnica. Obsejemski program pa bo vključeval na-
stope kantavtorjev in članov literarnega društva Hotenja. 

mkp, bš 
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Več k i lovatov 
V prvi četrtini letošnjega leta so poslali iz šoštanjske termoe-

lektrarne v omrežje 943GWh električne energije, kar je dvanajst 
odstotkov več kot je bilo predvideno. Skupni letošnji plan, ta pred-
videva proizvodnjo 3000 GWh električne energije, so tako izpol-
nili že dvaintridesetodstotno. Večja proizvodnja je bila potrebna 
zaradi nekoliko slabših hidrometeoroloških razmer v zimskih 
mesecih. Premogovnik jim je v tem času dobavil milijon 370 ti-
soč ton premoga, kar je 40 odstotkov več kot so predvidevali, tako 
daje deponija ta čas precej večja kot so predvidevali. 
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Evas ion z a t e ž j e boln ike 
CELJE - Banka Celje je skupaj s Citroenom Slovenije , nje-

nim pooblaščenim prodajalcem Avtocentrom Košak in Celjskim 
sejmom, na sejmu Avto in vzdrževanje podarila Zdravstvenemu 
domu Celje Citroenovo vozilo Evasion, ki bo namenjeno za spe-
cialne prevoze bolnikom na zahtevnejše diagnostične preiskave 
in terapijo. • mz 

Na t ras i č e z m e s e c dni? 
ŠMARTNO OB PAKI - Po pogodbi, ki jo je župan občine Šmart-

no ob Paki Ivan Rakun podpisal s podjetjem Signal Ljutomer pred 
dvema letoma, naj bi aktivnosti za izgradnjo kabelske TV na območ-
ju spodnjega toka reke Pake stekle že lani. Pa niso. O razlogih smo 
povprašali direktorja podjetja Janeza Godeča. 

Ta je povedal, da si prizadevajo za pridobitev gradbenega do-
voljenja in daje zadeva v postopku na Upravni enoti v Velenju. 
Manjkalo naj bi jim samo še soglasje odgovornih za upravljanje 
z vodami. Po pričakovanjih naj bi potreben dokument pridobili 
v mesecu dni in takoj odšli tudi na traso. Če bo temu tako, naj 
bi večino predvidenih del končali v letošnji gradbeni sezoni, na 
najbolj izpostavljenih območjih pa nekoliko kasneje. "Nismo 
pričakovali, da nam bo pridobivanje soglasij z lastniki zemljišč 
vzelo toliko časa. Pa še projekte smo ponekod morali spremi-
njati, ker vsi soglasja za prekop niso podpisali. Novi zakon o 
izgradnji objektov pa določa enotno gradbeno dovoljenje. V ak-
cijo nabiranja naročnikov nismo šli, ampak bomo zainteresi-
rane priključevali na omrežje sproti.". 

Cena za priključek (v tem trenutku nekaj več kot 93 tisoč SIT) 
ostaja takšna, kot so jo predvideli v pogodbi. 
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Banka Celje in Savinjsko-Saleška območna GZ 

O možnostih, prilož-
nostih in novih izzivih 

VELENJE, 9. aprila - V prosto-
rih Savinjsko-Šaleške območne 
gospodarske zbornice v Velenju 
je bila zanimiva okrogla miza, za 
katero so predstavniki Banke Ce-
lje seznanili udeležence z novimi 
trendi v bančništvu ter predstavi-
li elektronsko bančništvo kot se-
stavni del trendov doma in v sve-
tu. Poleg predvsem finančnih de-
lavcev in redkih direktorjev pod-
jetih iz Šaleške doline sta bila med 
udeleženci tudi župan Mestne ob-
čine Velenje Srečko Meh in župa-
nja občine Ljubno Anka Rakun. 

Ob tej priložnosti je pomočnik 
generalnega direktorja Banke 
Celje mag. Dušan Drofenik pou-
daril, da Slovenija nekoliko zao-
staja za trendi na področju banč-
ništva v svetu. Seveda je ta razko-
rak vse manjši prav zaradi elek-
tronskih medijev. Opozoril je na 
1. januar prihodnje leto, ko bo 
Slovenija postala pridružena čla-
nica, in ko bo med plačilnimi 
sredstvi tudi euro. Na ta izziv se 
morajo banke pravočasno in te-
meljito pripraviti. "V svetu se 
banke združujejo in se tako 
družno prilagajajo zahtevam in 
novemu načinu poslovanja, kar 
pomeni precejšnja vlaganja v 

informacijsko tehnologijo. V 
Sloveniji tem trendom sledimo. 
Banka Celje je glede elektron-
skega bančništva v koraku s ča-
som. Tako v svetu kot tudi pri 
nas predstavlja veliko težavo 
pri tem varnost. S pojavom in-
terneta so vdori v sisteme doga-
jajo, zato smo pri uvajanju 
bančnih finančnih poslov zara-
di ohranitve poslovne tajnosti še 
nekoliko zadržani. Glede na 
razvoj varovalnih mehanizmov 
menim, daje samo še vprašanje 

nekaj mesecev, ko bodo naši ko-
mitenti lahko izvajali tudi to. 
Možnost vpogleda, informati-
ka, korespondenca, pošiljanje 
vlog in podobne stvari pa se 
uveljavljajo tudi že pri nas." 

V nadaljevanju so izmenjali 
številne izkušnje in mnenja. Naj-
brž bi bilo zanimivo slišati, kako 
"lovijo" na področju bančništva 
korak s časom tudi na Banki Ve-
lenje, vendar med udeleženci ni 
bilo njenega predstavnika. 
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S posveta 

Seja sveta občine Mislinja 

"Da" za Koroško pokrajino 

Občinski odbor LDS Šmartno ob Paki 

Pisanka za Nežo 
Šmartno ob Paki, 13. aprila - Dan po veliki noči je dan, ki ga bo-

tri ponavadi izkoristijo za delitev pisank svojim "varovancem". 7-let-
na Neža Novinšek iz Šmartnega ob Paki pa je ob pisanki svojega bo-
tra prejela še eno lepo in nepričakovano pisanico. 

V mali dvorani kulturnega doma v Šmartnem ob Paki jo je namreč 
čakalo posebno darilo. Člani šmarškega Občinskega odbora LDS so 
se skupaj s svojim kandidatom za člana občinskega sveta Alojzem Po-
lakom odločili, da bodo denar, ki naj bi ga porabili za volilno kam-
panjo za nadomestne volitve, namenili Neži. Zaradi svoje bolezni na-
mreč Neža precej časa preživlja v rehabilitacijskem zavodu Soča. Sku-
paj z njo pa tudi eden od njenih staršev, ki mora stroške bivanja v za-
vodu plačati sam. 

Nežina mama Magda Novinšek - Omladič nam je ob tej prilož-
nosti povedala, da so pozornosti članov občinskega odbora LDS in 
kandidata za svetnika zelo veseli, in da je zelo prijeten občutek, če 
človek ve, da v nesreči ni sam. 

Upamo, da bo ta lepa gesta dobila veliko posnemalcev. 
• tp 

Mislinja, 7. aprila - Prejšnji torek so mislinjs-
ki svetniki izpeljali že 42. sejo. Kot smo že poročali, 
do aprilske seje niso uspeli pripraviti predloga 
proračuna za letošnje leto, ker je bilo pripomb pri 
prvi obravanavi osnutka preveč. Obravnavali in 
sprejeli pa so zaključni račun za lansko leto in so-
glasno glasovali za vključitev koroških občin v 
Koroško pokrajino. 

Mislinjski svetniki so potrdili predlagano 
povišanje cen v njihovih vrtcih, in sicer za 8 odstotkov. 
Povišanje bo veljalo že maja. Niso pa dorekli, kako 
odpraviti izgubo Vzgojno-varstvenega zavoda Slovenj 
Gradec, ki znaša osem milijonov tolarjev, od tega pa 
bo verjetno mislinjski del težak malo več kot milijon 
tolarjev. O tem bodo govorili na majski seji, ko bodo 
obravnavali dokončno besedilo letošnjega proračuna. 
Zupan Mirko Grešovnik je povedal, da se ni mogel 
strinjati z vsemi sprejetimi pripombami, ki so jih pri 
prvi obravnavi nanizali svetniki, zato so na seji pri 
točki pobude in vprašanja spregovorili tudi o pro-
računu. Svetniki so želeli, da se proračun letos ne bi 
zadolževal, hkrati pa so predlagali nekaj novih in-
vesticij, kar seveda ni izvedljivo. Kot tudi ne, da na-
menska sredstva za gradnjo stanovanjskega bloka, ki 
so se zbrala iz kupnin za stanovanja, preusmerijo v 
ureditev lokalnih cest. Tako bo do gradnje osmih 
stanovanj v občini letos verjetno le prišlo, še vedno 
pa ni jasno, ali bodo v spodnjih prostorih uredili tudi 

knjižnico. 
Na seji so sprejeli tudi delovni program za 

letos. Dogovorili so se, da bodo pripravili še sred-
njeročni načrt za investicije v občini, ki naj bi ga s 
pridom uporabljala tudi jeseni izvoljeni župan in 
mestni svet. Dnevni red pa so razširili še z eno 
pomembno točko. Koroška poslanca v državnem 
zboru Peter Petrovič in Herman Toinažič sta podala 
pobudo za ustanovitev tako imenovane Koroške 
pokrajine, v katero naj bi bilo združenih vseh de-
set koroških občin. Večina občin je že sprejela 
sklep o sodelovanju v tem združenju, soglasno pa 
so ga potrdili tudi Mislinjčani. 

Ob koncu naj povemo še to, da je v ponedeljek, 
6. aprila, potekel rok za javno razgrnitev sred-
njeročnih prostorskih aktov za občino Mislinja. 
Pripomb občanov, obrtnikov in podjetij je veliko, 
več, kot so pričakovali. Sedaj jih bo obravnavala še 
posebna komisija, pri Zavodu za Urbanizem Mari-
bor pa naj bi še pred letnimi dopusti izdelali 
dokončno oblikovan akt. 

Na tokratni seji so svetniki podali zelo veliko 
pobud in vprašanj. Med drugim so podali pobudo, 
da se Srednji Dolič preimenuje. Niso podali 
konkretnega predloga, zato so tamkajšnji vaški 
skupnosti naložili, da izdela podrobno obrazložitev 
pobude. 
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MARIBOR - Na maribor-
skem sodišču sta dva izmed 
obtoženih, ki ju je sodnica 
Stanka Firm Gavez obsodi-
la na zaporne kazni, skupaj 
s svojci ob izreku sodbe sod-
nici zagrozila, da jo bodo 
ubili in razkosali; okrožni 
državni tožilec je bil ob 
vsem tem tiho, posredovali 
pa so policisti in izpraznili 
sodno dvorano. ^ 
ROGLA - Prejšnjo sredo so 
tudi na Rogli sklenili smu-
čarsko sezono, v kateri so 
načrtovali 100 dni smuke, 
dosegli pa so jih 127. 
SLOVENJ GRADEC-V 
Sloveniji je leta 1996 zbole-
lo za rakom na dojki 62C 
žensk, na področju koroš-
kega zdravstvenega zavoda 
Ravne naj bi letno odkrili 
50 primerov raka na dojkah, 
čeprav zdravniki menijo, da 
jih je vsaj 30 več, ženske iz 
koroških občin med 50. in 
65. letom pa se lahko pre-
ventivni mamografski pre-
gled v slovenjgraški bolni-
šnici prijavijo same. tudi 
brez napotnice osebnega 
zdravnika. 
LJUBLJANA - Vlada je 
ugodila zdravnikom in polr-
dila aneks h kolektivni po-
godbi za zdravnike in zo-
bozdravnike, po katerem 
naj bi se zdravniške plače, 
so zdaj za 29 odstotkov niž-
je od sodniških, z njimi ize-
načile do 1. januarja 2000, 
najvišja brutto plača bo tako 
542.103 tolarje, najnižja pa 
259.000. 
LOGARSKA DOLINA-
Veliko razburjenja je v slo, 
venski javnosti vzbudi/a no-\ 
vica, da je predsednik slo-
venske vlade dr. Janez Dr-
novšek predsednika fran-
coskega senata sprejel v ho-
telu Plesnik v Logarski do-
lini, ne pa v katerem od pro-
tokolarnih objektov; pred-
stavnica za stike z javnostjo 
je pojasnila, daje Drnovšek 
stroške plačal sam. 
LJUBLJANA - Zakon o 
varnosti v cestnem prometu 
z veliko strožjimi kaznimi 
bo pričel veljati 1. maja. 

Za nekatere še ena velika nedelja 
Komaj smo se oddahnili od šunke in potice, no, nekateri so se 

ob tem tudi spomnili, zakaj to slavje, že nas v nedeljo čaka nov ve-
liki dan. Vendar tokrat ne vseh, le ljudi v tistih krajih, kjer so se odločili 
za delitve. Čeprav že vrabčki in siničke na drevju čivkajo, da vlada 
volje ljudstva v glavnem ne upošteva in pri tem tudi referendumi o 
ustanavljanju novih občin ne bodo imeli velike teže, se bodo po več 
slovenskih krajih le šli demokracijo in bodo poskušali izraziti svojo 
voljo. Na našem širšem območju, kije bilo nekoč močno povezano, 
ni pa še povsem jasno, ali ne bo znova tudi po novem, ko se bo 
odločalo o regijah, bodo taka izjasnjevanja ljudi na območju žalske 
občine in v Solčavi, pa na Dobrni in v Bistrici ob Sotli. Kot kažejo 
stvari, so zadeve najbolj čiste na Solčavskem in v Bistrici. Drugod 
se znova vse bolj kaže, da je želja po delitvi ali odcepitvi bolj zrasla 
v glavah nekaterih krajevnih veljakov. Predvsem na območju žalske 
občine je zadnje dni prava (politična) vojna in prepričevanja. Eni 
grozijo z bojkotom referenduma in pozivajo vlado, naj podpre 
odločenost ljudi, da ostanejo v enotni občini. Tu je stvar bolj zaplete-
na še zato, ker posamezni kraji ne želijo pod okrilje dragih, ki bi postali 
nova občinska središča. Če že morajo biti pod kom, so najraje pod 
tem, pod katerim so že zdaj in pika! 

V nasprotju s tem deljenjem se v državi že nekaj časa pripravlja 
tudi seštevanje. Seštevanje občine, ki naj bi sodile v kakšno od nas-

tajajočih regij. O tem se so spet spregovorili prejšnji teden, vendar še 
niso naredili nobenega pravega koraka v tako smer, da bi lahko rek-
li, da se kaže rojstvo Saše. Mnenja o tem, koliko regij naj bi nam-
reč imeli, so izredno različna. Od tistih, da so dovolj štiri (Podrm 
ka, Savinjska, Osrednjeslovenska, Primorska) do mnenja, da rum 
mala državica potrebuje kar 24 regij. Za Sašo seveda pride v pošta 
le delitev na več kot 12 regij, saj tudi delitev na osem regij za Sašo 
ne bi bila "plodna". Nerodno je, da se na državni ravni najbolj za-
vzemajo prav za tako delitev na osmine, temu pa naj bi bila najbolj 
naklonjena tudi Evropa. Ampak boj še ni končan. Kot še tudi ni sploh 
dorečeno, kakšna bo sploh vloga regij. Ampak za "prizadete" je lo 
že drugotnega pomena. Najpomembneje je, da jo imajo. 

Spomnimo se še enkrat na minule praznike in dni pred njimi. Te 
dni je mnogo politikov izrabilo tudi za politično udejstvovanje. 
Videli smo jih, kako so prenašali ogromne butare, v prepričanju seve-
da, da jih bodo tam bolj zagotovo ujele kamere ali fotoaparati. In 
medtem, ko nekateri očitajo nekaterim velenjskim politikom, da za-
virajo začetek gradnje nove cerkve, so drugo drugi politiki na še 
višji ravni imeli v cerkvi kar politične govore. Eni pravijo, da po božji 
volji, saj naj bi bili nastopili v cerkvi le zato, ker je zunaj deževalo. 
In namesto spravnega dejanja so nastali novi očitki in spori. In vse 
skupaj je izzvenelo tipičr. o po slovensko. • (ki 
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S seje sveta Mestne občine Velenje 

So bila izplačila previso-
ka - odgovora še ni! 

Spoštovani občani 

Seje sveta Mestne občine Velenje so običajno burne in 
dolge. Tudi torkova ni bila drugačna. Četudi je sprva 
kazalo, da bodo svetniki naredili bolj malo, opoldne so 
namreč potrdili šele dnevni red aprilskega sklica, so do 
16. ure, kolikor je seja trajala, dorekli kar precej zadev. 
Najpomembneje je zagotovo to, da je pod streho občin-
ski proračun, s katerim so opredeljene vse aktivnosti 
Mestne občine Velenje za letošnje leto. Sklenili so tudi 
obravnavo osnutka razvojne strategije, dorekli nekaj 

0 strategiji razvoja 
Dopoldanski del torkovega 
zasedanja so svetniki namenili 
razpravi o osnutku razvojne 
strategije Mestne občine Ve-
lenje. Ta je še vedno v razpravi, 
zato bodo pripravljavci veseli 
dodatnih pobud in predlogov. 
Pripravili bodo več razprav v 
večjih podjetjih, obrtni zbornici 
in še kje. Tudi svetniki so podali 
veliko pripomb, predvsem pa 
menili, da ta dokument ne daje 
dovolj jasnih odgovorov na 
vprašanje, kako v prihodnje. 
Motilo jih je tudi to, da 
posamezne naloge niso rokovno 
opredeljene in da ni virov, kako 
jih uresničiti. 

Ivan Kralj (SKD) je menil, daje 
premalo pozornosti namenjeno 
zdravstvu in zdravstvenemu 
zavarovanju, katerega sedež je v 
Ravnah na Koroškem, četudi je 
polovico zavarovancev iz Savin-
jsko šaleškega območja. 
Postregel je tudi s podatki, ki 
nazorno dokazujejo, da so 
^varovanci iz tega območja 
mačehovsko obravnavani pri 
uveljavitvah zdraviliškega 
zdravljenja. Dr.Vladimir Korun 
(SDS) je menil, da je strategi-
ja premalo konkretna, motilo 
pa ga je tudi to, da ne opre-
deljuje izgradnje železnice. 
Franc Sever (nestrankarski) je 
menil, da se z nezaposlenostjo v 
občini srečujemo tudi zato, ker 
del ne oddajajo z javnimi razpisi 
in ker domači kooperanti ni-
majo možnosti sodelovanja . 
Opozoril je tudi na 
neuresničene naloge na po-
dročju stanovanjskega gospo-
darstva in mestnega prometa, 
saj težkim tovornjakom še ved-
no ni prepovedana vožnja po 
mestu, nič pa tudi ni narejeno na 
področju vzpostavitve mestnih 
povezav in izgradnje parkirišč. 
Vse to je v razvojni strategiji 
premalo obdelano. Zahteval je, 
da se ob tem dokumentu 
pripravi letni plan razvoja drob-
nega gospodarstva. Herman 
Arlič (SLS) je menil, da je pre-
malo pozornosti namenjeno 
problematiki gozdov, ne strinja 
pa se tudi, da rekultiviranih 
območij velenjskega premogov-
nika ne vračajo nazaj kmetijstvu. 
Ob predvidenem razvoju turiz-
ma je opozoril na to, da občina 
Velenje nima niti ene turistične 
kmetije, ustavil pa se je tudi ob 
problematiki ceste Velenje -
Arja vas, ki je v nemogočem 
stanju, nikjer pa ni predvidena 
njena posodobitev. Herma 
Groznik (ZLSD), podprl pa jo je 
tudi Tone De Costa (SDS), se je 
zavzela za zagotavljanje višjega 
osnovnošolskega standarda, 
Mehmed Bečlč (SDS) pa je 
omenjeni dokument ocenil kot 
spisek lepih želja. Z vsemi temi 
in še mnogimi drugimi 
razpravami so predlagani os-

manjših premoženjskih zadev, sprejeli sklep o postavitvi 
spominskega obeležja povojnim žrtvam druge svetovne 
vojne, potrdili premoženjsko bilanco za lani, niso pa 
sprejeli odloka o organizaciji in delovnem področju 
občinske uprave. Nič tudi niso rekli o ugotovitvah nad-
zornega odbora, sejo so namreč ravno pri tej točki, ker 
ni bil prisoten nihče od nadzornega odbora, še bolj pa ver-
jetno zaradi utrujenosti, prekinili. 

nutek dokumenta svetniki pod-
prli, seveda pa je razprava o 
njem še vedno odprta. Podprli 
so tudi Severjev predlog, da naj 
pripravi Obrtna zbornica ob tem 
dokumentu tudi letni plan 
razvoja drobnega gospodarstva. 

Uskladiti akte 
Kulturnega centra 
Že na prejšnji seji naj bi dali 
svetniki Mestne občine Velenje 
soglasje k imenovanju ravnatel-
ja Kulturnega centra Ivana 
Napotnika. Tega tudi tokrat niso 
storili, ker je komisija za man-
datna vprašanja, volitve in imen-
ovanja ugotovila, da akti tega 
zavoda, na osnovi katerih je bil 
tudi opravljen razpis za to nalo-
go, niso v skladu z zakonom. Te 
je treba uskladiti najkasneje v 
enem letu in opraviti tudi nov 
razpis. Do takrat bo to nalogo 
opravljal dosedanji ravnatelj 
Vlado Vrbič. 

Spomenik žrtvam 
povojnega nasilja II. 
svetovne vojne 
Komisija za raziskavo 
množičnih povojnih pobojev, 
pravno dvomljivih procesov in 
drugih tovrstnih nepravilnosti 
je predlagala postavitev obeležja 
žrtvam druge svetovne vojne, 
stalo pa naj bi na pobočju 
Kožlja. Komisija, ki jo vodi Ivan 
Kralj (SKD), je namreč na os-
novi pričevanj in znamenj z ve-
liko verjetnostjo ugotovila, da 
je tam grobišče. Ocenili so, daje 
zaradi pietete do vseh umrlih v 
drugi svetovni vojni in 
neposredno po njej prav, da se 
na omenjenem področju postavi 
spominsko obeležje z vklesanim 
napisom "Žrtvam II. svetovne 
vojne". Takšen je bil torej pisni 
predlog, ki sta ga uvodoma 
podprla tudi župan Srečko Meh 
in predsednik sveta Drago Mar-
tinšek, razpravo pa je nato 
povsem preusmeril član komisi-
je Jakob Meh, ki je zahteval, da 
naj bo spominsko obeležje na-
menjeno žrtvam povojnih pobo-
jev. Predlog je izzval burno 
razpravo, nekateri, Franc Sever 
(nestrankarski), Borut Korun 
(SLS), dr.Vladimir Korun 
(SDS) in Ivan Kralj (SKD), sojo 
podpirali, spet drugi Drago 
Martinšek (LDS), Franc Blat-
nik (ZLSD), Karli Stropnik 
(LDS), Herman Groznik 
(ZLSD), pa pozivali k strpnos-
ti in predlagali, da ohranijo pr-
voten pisni predlog komisije. Po 
odmoru sta bila izoblikovana 
dva dodatna predloga: Žrtvam 
komunističnega nasilja (predla-
gal ga je republikanec Adolf 
Štorman) in Žrtvam povojnega 
nasilja II. svetovne vojne (pred-
lagala gaje komisija). Slednji je 
bil z večino glasov tudi potrjen. 
Na pobočju Kožlja bo torej sta-
lo spominsko obeležje "Žrtvam 
povojnega nasilja II. svetovne 
vojne". Odkrili naj bi ga že na 

dan samostojnosti. 
Je zaključni račun 
potrjen? 
Na to vprašanje bo odgovorila 
komisija za statut in statutarna 
vprašanja sveta Mestne občine 
Velenje. Na seji sami tega ni 
nihče odločno potrdil! 
Zakaj torej gre? Svetniki so za-
ključni račun za lani potrdili s 
petnajstimi glasovi za in enajs-
timi proti. Torej naj bi bil potr-
jen. Franc Sever pa je trdil 
nasprotno. Po njegovem mnen-
ju se akt, ki je posledica pro-
računa,potrjuje po enakem 

velja 10 odstotkov višine glavne-
ga namena), zahtevali javne 
razpise za dela oziroma opre-
mo nad milijon tolarjev (zdaj 
velja nad 5 milijonov), skušali 
zagotoviti, da obračuni storitev 
ne bi presegali predračunskih 
vrednosti, sredstva za semafor-
je in ceste ter sredstva namen-
jena za nakup parkirišč pri 
nakupnem centru pa nameniti 
za pričetek gradnje parkirne 
hiše pod Titovim trgom. Svetni-
ki iz vrst SLS pa so želeli 
povečati postavko namenjeno 
kmetijstvu. 

Med zasedanjem se vrstijo pavze - burno pa je tudi takrat -
med usklajevanjem (od leve proti desni) Ivan Kralj (SKD), 

Adolf Štorman (republikanec) in Miro Hudovernik (SLS) 

postopku, torej z večino glasov 
vseh svetnikov. Najprej ga sicer 
niso poslušali, ko pa je zagrozil, 
da bo sprožil ustavni spor, je 
predsednik sveta predlagal, da 
zadevo prouči omenjena 
komisija. 
Že pred glasovanjem je Franc 
Sever menil, da zaključnega 
računa ne bi smeli sprejeti. 
Opozoril je na več poman-
jkljivosti in med drugim poudar-
il, da seje pokazalo tisto, kar je 
trdil že ob sprejemanju tega 
dokumenta, da je preohlapen 
za 400 milijonov in zaključni 
račun je pokazal, da je imel 
prav. Predlagal je tudi, da svet 
sprejme sklep, da zaključni 
račun pregleda računsko 
sodišče. Tega predsednik sveta 
Drago Martinšek ni dal na 
glasovanje. 

Proračun pod streho 
Brez večjih pripomb so potrdili 
predlog letošnjega občinskega 
proračuna, ki je težak 2,8 mili-
jarde tolarjev. Prednost daje 
negospodarskim dejavnostim, 
saj jim zagotavlja nadstandard-
ne programe. 
Na predlog proračuna je bilo 
vloženih sedem amandmajev, 
vsi pa so bili zavrnjeni. Prvih šest 
je predlagala skupina svetnikov 
(Sever, Lorger, De Costa, Jer-
aj, Arlič, Kralj, Lovrec in Štor-
man). Želeli so omejiti sredstva, 
kijih lahko prerazporedi župan 
na največ milijon tolarjev (zdaj 

Nizke cene potrošniških 
kreditov pri naši banki 

- pr i k r a t k o r o č n i h k r e d i t i h d o e n e g a le ta 
ž e o d T + 5 % l e t n o in 

- pr i d o l g o r o č n i h k r e d i t i h o d 2 d o 5 le t ž e 
o d T + 8 % l e t n o 

Povečujejo vaše možnosti in 
uspeh 

- pr i n a k u p i h z g o t o v i n o 
- pr i raz l ičnih n a l o ž b a h 
- pr i odplači l ih n e u g o d n i h k red i tov . 

Krediti so na voljo takoj. 

0 /O ) banka velenje 
Banka Velenje d.d., Velenje, 
bančna skupina Nove Ljubljanske banke 
telefon 063 854 251, interna 249 in 303, 
faks 063 859 106 

Za 17 milijard tolar-
jev premoženja 
Po premoženjski bilanci, ki so 
jo svetniki v torek potrdili, ima 
Mestna občina na dan 31.12. 
1997 za 17.477.631.000 tolarjev 
premoženja. To je šest osnovnih 
šol, Center za vzgojo, 
izobraževanje in usposabljanje, 
Ljudsko univerzo, Glasbeno 
šolo, objekte Kulturnega cen-
tra, Rdečo dvorano, objekt Cen-
tra za socialno delo, Zdravstveni 
dom, Lekarno, Vrtce ter pre-
moženja Sklada stavbnih 
zemljišč, Stanovanjskega skla-
da in osemnajstih krajevnih 
skupnosti. 

Odloka o občinski 
upravi še ni 
Že dobri dve leti skuša župan 
Srečko Meh urediti področje 
občinske uprave pa mu nikakor 
ne uspe. Tokrat je znova 
poizkušal, a odlok o organizaci-
ji in delovnem področju 
občinske uprave Mestne občine 
Velenje spet ni dobil potrebne 
dvotretjinske večine. Zanj je 
glasovalo 16 svetniko, proti pa je 
bilo 11. 

So bila izplačila 
previsoka ? 
Na to vprašanje odgovora še ni. 
Pri tej točki so se svetniki 
utrudili, ura je bila že 16.00. Sejo 
so sklenili potem, ko je to pred-
lagal Franc Sever, kije menil, da 

je nesprejemljivo, da na seji ni 
nikogar od nadzornega odbora. 
V obsežnem gradivu, ki so ga 
dobili svetniki, ugotavljajo, da 
občinski akti na področju za-
poslovanja in plač niso uskla-
jeni z zakonodajo. Število za-
poslenih se je od leta 1995 
povečalo kar za 40 odstotkov, 
bruto plače pa za 51 odstotkov. 
Nadzorni odbor ugotavlja, da 
so bile funkcionarjem v omen-
jenem obdobju izplačane tudi 
nadure (župan to sicer 
utemeljuje, da so bila to 
izključno dežurstva), veliko 
pripomb je še na nepravilno 
obračunan dodatek na delovno 
dobo, na izplačila po pogodbah 
o delu ter na refundacijo plače 
predsednika sveta Draga Mar-
tinška v višini 6.145.525 tolar-
jev za obdobje od leta 1995, 
četudi je prejemal zakonsko na-
jvišjo nagrado (tretjino pri-
padajoče plače). Nadzorni od-
bor je ocenil, da naj bi bilo 
porabljeno za plače v obdobju 
od leta 1995 do konca lanskega 
leta vsaj 16 milijonov preveč. 
Večino tega župan v svoji obra-
zložitvi utemeljuje kot up-
ravičeno, končne beseda pa 
svetniki še niso rekli. 

Svetniki sprašujejo 
in predlagajo 
Dr. Vladimir Korun (SDS) -
svetuje želel predlagati, da Ve-

lenjčani tudi ob 
tokratni nar-
avni nesreči, ki 
je prizadela 
Posočje poma-
gajo, a je pred 
sejo izvedel, da 
je župan 
Srečko Meh že 

pripravil predlog. Pozval ga je, 
da z njim seznani svetnike - pa 
je očitno zmanjkalo časa. 
Herma Groznik (ZLSD) je pre-

^ nesla v svet 
^ E j f c ž v ' * željo večih kra-
•-.<mmmm,\rn. j a n 0 v , da bi 

bilo odlagališče 
k o m u n a l n i h 
o d p a d k o v 
odprto dlje. 
Zdaj je le do 
16. ure, kar pa 

pomeni, da ga občani, ki so 
dopoldne v službi, težko koris-
tijo. 

Ludvik Hribar (DeSUS) se je v 
imenu kra-
janov Pesja in 
Starega Velen-
ja zavzel, da se 
uredi prostor, 
na katerem je 
n a m e r a v a l o 
graditi podjet-
je Keros. Ker 
je zanemar-

jeno, so ga občani začeli 
uporabljati za smetišče. 
Podprl ga je tudi Franc Sever 
(nestrankarski), ki pa je nanizal 
še cel kup vprašanj. Tako je med 
drugim vprašal na kakšni za-
konski osnovi se je izplačevala 
refundacija plač predsedniku 
sveta, zahteval je izpis stroškov 
občinske počitniške hiše v Por-
torožu, ob tem pa pripomnil 
tudi, da je ta rezervirana za red-
ke posameznike, zanimalo ga 
je, kako se bo nadaljevala 
obljubljena sanacija Starega Ve-
lenja, če v proračunu za to ni 
niti tolarja.... 

Anton Lovrec (SKD) je menil, 
da je potrebno graščino Beli 
dvor, o kateri je pred nedavnim 
izšel ponatis knjige in je 
pomemben pomnik Šaleške do-
line, obnoviti. 
Ivan Kralj (SDK) je vprašal, kaj 

je z vlogo za iz-
gradnjo cerkve, 
kaj s sklepom 
( s p r e j e t i m 
21.11.1995) o 
p o v e z o v a l n i 
cesti na Gorici 
in ureditvijo 
tretjega zavijal-
nega pasu v 

križišču pred predorom. 
Karli Stropnik (LDS) je menil, 

da bi bil že čas, 
da prob-
1 e m a t i k o 
vrtičkarjev, ki 
jo na svetu 
nenehno iz-
p o s t a v l j a j o , 
spravijo z 
dnevnega reda. 
Naj se opre-

deli, kje in pod kakšnimi pogo-
ji je vrtičkarstvo dovoljeno. 

• Mira Zakošek 



4 KAK VAS GOSPODARSTVO 
So prostori ESO Opreme v stečaju lahko zanimivi avtoprevoznikom? 

Glavno vlogo igra denar 
Eno je dejstvo: obstoječo lo-

kacijo z nekaterimi poslovni in 
proizvodnimi prostori, ki so po 
stečaju ESO Opreme ostali in 
jih bodo najbrž že v maju pro-
dajali na dražbi, ker so del ste-
čajne mase, bi bilo za izkoristi-
ti! In to tako, da bi bilo tisto, kar 
se bo v njih odvijalo, tudi v in-
teresu Mestne občine Velenje. 
Tako nekako so razmišljali in 
pripravili projekt, usmerjala ga 
je Jasna Klepec, višja svetoval-
ka za razvoj malega gospodars-
tva in vodja Šaleškega razvojne-
ga podjetniškega centra. Osred-
nje mesto v njem ima ideja o 
poslovni coni namenjeni avto-
prevoznikom. 

Nad tem so mnogi, ki so se s 
projektom že seznanili, med nji-
mi je bil tudi minister Razgor-
šek, navdušeni. Zanj se ogreva-
jo tudi v območni obrtni zborni-
ci, kjer pa jih, razumljivo, najbolj 
zanima del, v katerem bo treba 
stvari lastniško ter stroškovno 
urediti in doreči. 

"Prostore bi uporabili za 

Jasna Klepec, višja svetoval-
ka za razvoj malega gospo-

darstva meni, da bi bili tako 
prostori kot lokacija primer-

ni za avtoprevoznike. 

proizvodne in druge poslovne 
dejavnosti. Močno prisotna je 
ideja o postavitvi avtoprevoz-
niškega parka z vsemi sprem-
ljajočimi dejavnostmi, ki v tak 
park sodijo. Za to možnost smo 
se odločili, ker bo treba v Slove-
niji po letu 2002 skladno z novi-

mi pravilniki, ki veljajo za avto-
prevoznike, urediti določeno 
število parkirnih mest. Ker igra 
pri tem pomembno vlogo racio-
nalna raba prostora in varovanje 
okolja, bi želeli čim večje števi-
lo tovornih vozil, ki so na ob-
močju širše okolice, spraviti na 
eno mesto, ob tem pa poskrbe-
ti tudi za varovanje okolja, saj 
vemo, da odpadna olja in drugo 
onasnažuje okolje in nikakor ni 
primerno, da tovornjaki parkira-
jo povsod," pravi Jasna Klepec. 

Ideja je torej ta, da bi na 
enem mestu "združili" vse avto-
prevoznike. Že takoj na začetku 
so se o tem začeli pogovarjati s 
podjetjem APS Velenje. "Zde-
lo se nam je, da potrebujemo 
nekoga, ki bo nosilec projekta. 
Nagibamo se namreč k temu, 
da bi za uporabnike z enim ali 
dvema in več prevoznimi sreds-
tvi poskrbeli na enem mestu 
tudi s servisno in vso ostalo sto-
ritveno dejavnostjo, ki jo avto-
prevozniki potrebujejo, od te-
lefonov, faksov, prostorov kjer 

Nova delovna 
mesta 

V Mestni občini Velenje 
ocenjujejo, da bi s postavi-
tvijo parkirnih mest za to-
vornjake in celotnega sple-
ta storitvenih dejavnosti 
(skladiščenje, transport po 
coni, varovanje, zagotovitev 
informacijskih tokov in po-
slovne storitve za vse indivi-
dualne prevoznike) lahko 
računali s precej novimi de-
lovnimi mesti za tiste, ki so 
po stečaju ESO Opreme os-
tali brez dela. Dokler pa 
končni izračuni niso nare-
jeni, je o točnem številu 
preuranjeno govoriti. 

Podjetje DOM Nazarje 

Usluge tudi za ostale občine 
Pred nedavnim so v Nazaijah 

opravili skupščino podjetja 
DOM, ki upravlja in vzdržuje več 
stanovanjske zgradbe za občini 
Mozirje in Nazarje. Prej je bila 
dejavnost v sklopu (bivšega) Jav-
nega podjetja Komunala Mozir-
je, vendar sta obe občini ugotovi-
li nujnost izločitve in vse dogovo-
rili na novo podjetje s sedežem v 
nazarskem gradu Vrbovec. Us-
tanovitelj in izključni lastnik fir-
me je občina Nazarje, direktor 
svoje naloge opravlja neprofesio-
nalno, skupščino sestavljajo ob-
činski svetniki in župan, sestaja 
pa se vsaj dvakrat letno. 

Na nedavni seji so sprejeli 
zaključni račun in poslovne od-
ločitve za letošnje leto. Med nje 
sodi tudi usmeritev, da bi de-
javnost firme razširili, saj je re-
gistrirana za raznolike dejavno-
sti, usluge pa bodo ponudili še 

Upravljanje stanovanj z zelo različnimi stanovalci je zah-
teven posel 

ostalim občinam, ki takšnih de-
javnosti same ne izvajajo, ali pa 

se jim to ne izplača. 
JP 

se bodo pogovarjali o poslih, do 
garderob in tako naprej." Ce bo 
do te odločitve prišlo, bo to po-
menilo, da bi APS zamenjal se-
danjo lokacijo. 

"Hkrati pa bi želeli v ta pro-
jekt finančno, lastninsko ali 
kako drugače, recimo z najem-
nim odnosom, vključiti tudi čim 
več zasebnikov," pravi Klepčeva. 
Glavno vlogo pri dokončni od-
ločitvi pa ima vrednost premo-
ženja, ki bo znana do prve draž-
be. Dogovora o tem, kdo bi bil 
v tem primeru končni kupec 
premoženja ESO Opreme v ste-
čaju, pa še ni. Doslej je poteka-
la bolj debata med zainteresi-
ranimi o vsebini projekta, zdaj 
pa jih čaka določitev nosilca in 
seveda investitorja. Glavnino 
denarja za odkup bi seveda mo-
rali prispevati tisti, ki bi se odlo-
čili, daje takšna cona potrebna. 
"Če bi se dogovorili, da bo reci-
mo nosilec APS, potem bi del 
prispevali ti, preostali del pa za-
sebni avtoprevozniki. Pred tem 
bi bilo treba pogovore opraviti 
še z upniki, ki bi bili zainteresi-
rani za projekt in z nekaterimi 
bivšimi delavci, ki bi se v tej coni 
prezaposlili." 

• Milena Krstič - Planine 

LOČENO ZBIRANJE ODPADKOV (22) 

KAJ SPADA V 
RJAVO POSODO ? 
Projekt ločenega zbiranja odpadkov uvajamo v 
Velenju že peto leto, v Šoštanju, in v Šmartnem ob 
Paki pa tretje leto. 
V tem času smo v tedniku NAŠ ČAS, v tej rubriki 
večkrat pojasnjevali nov sistem ravnanja s 
komunalnimi odpadki, ki se strokovno imenuje 
BI0PAS (biološki odpadki, papir in steklo), vendar ga 
bo glede na precejšnjo nenatančnost zbiranja gotovo 
treba še mnogokrat ponoviti. 
V prvih rubrikah smo podrobno opisali kateri odpadki 
sodijo v katero od posod In katere frakcije odpadnih 
surovin se da posredovali v nadaljnjo predelavo, pa 
jih je smiselno ločeno zbirati. 
Danes bomo ponovno opisali biološke odpadke, ki 
predstavljajo pomemben del odpadkov iz naselij, pri 
trajnem odlaganju pa povzročajo velike probleme, ker 
povzročajo smrad in biološki plin. 
Biološki odpadki iz gospodinjstev so: 
- ostanki sadja in zelenjave, 
- ostanki hrane, 
- pokvarjena živila brez embalaže, 
- čajna in kavina usedlina, 
- rezano cvetje brez embalaže, 
- lončnice brez posode, 
- iztrebki malih domačih živali, 
- lasje in perje, 
- jajčne lupine, kosti, 

- čisti lesni pepel, 
- vrtni odpadki in podobno. 
Biološki odpadki iz naselij so: 
- plevel in dračje, 
- odpadki od košnje zelenic, 
- listje, vejevje in lubje, 
- obreznine grmičevja in drevja, 
- odpadno cvetje s pokopališč, 
- živalski iztrebki, 
- zeleni odpad iz cvetličarn, 
- zeleni odpad iz ratlinjakov, 
- ipd. 
Vse naštete in njim podobne rastlinske in živalske 
odpadke iz gospodinjstev in iz naselij je škoda trajno 
odlagati, ker jih je mogoče predelati v kompost in 
vrniti v naravno okolje. 
Kompostiranje pomeni: 
- vračanje organskih snovi nazaj v naravo, 
- pridobivanje naravnega gnojila, 
- izboljšanje tal zaradi pospeševanja talnega življenja, 
- zmanjšanje odpadkov za trajno odlaganje do 30 %. 
Pravilen proces kompostiranja doma in pravilno 
uporabo komposta bomo opisali v eni od naslednjih 
nadaljevanj rubrike Z NAMI V ČISTO MESTO. 
Biološki material za kompostiranje mora biti čisto 
prebran, saj nenaravnih odpadkov ni mogoče 
kompostirati. 
V posodo za biološke odpadke zato ne sodijo: 
- umetne snovi (PVC vrečke, plastenke, pločevinke, 

ipd), 
- stare kovine, steklo, keramika, 
- embalaža od mleka in sokov, 
- embalaža za globoko zmrzovanje, 

- otroške planice, 
- ostanki higienskega papirja, 
- vrečke sesalcev, 
- odpadki od šivanja, 
- guma, usnje in tekstil, 
- pepel od premoga, 
- hišne smeti, ipd 
- olja in maščobe, 
- stare baterije, zdravila in kozmetika, 
- deli gospodinjske opreme in pohištva. 
Z doslednim prebiranjem bioloških odpadkov na 
izvoru lahko količino odpadkov za trajno odlaganje 
zmanjšamo za okoli 30%, kar pa ni edina korist. 
Biološki odpadki povzročajo na deponiji precejšne 
probleme, saj ob njihovi razgradnji nastaja bio plin in 
žive izcedne vode, zaradi česar je prisotna emisija 
smradu, pa so varovalni ukrepi veliko zahtevnejši, kot 
pri odlaganju internih odpadkov. 
Iz prebranih bioloških odpadkov lahko, namesto da bi 
jih trajno odlagali in si na deponiji povzročali 
probleme, z relativno malo dela pridobimo kompost, 
ki predstavlja visokokvalitetno organsko gnojilo. 
Tako del naših odpadkov vračamo v naravni 
tokokrog, kot je razvidno iz sheme. 
Pri uvajanju opisanega ločenega zbiranja bioloških 
odpadkov računamo na podporo občanov z 
doslednim zbiranjem, da bodo načrtovani učinki 
čimpreje doseženi. Pridelan kompost se bo 
uporabljal za vzdrževanje mestnih zelenih in 
zasajenih površin in za sanacijo posledic rudarjenju v 
našem okolju. 
Vabimo Vas k sodelovanju smislu povabila v sloganu 

Z NAMI V ČISTO MESTO! PUR d.d. 

daje ena sodobnejših v naši okolici. Tukaj bomo lahko izvajali stal-
no izobraževanje svojih poslovnih partnerjev, poleg tega pripravl-
jamo kot eden od trinajstih najboljših partnerjev Microsofta v 
Sloveniji tudi tečaje po njihovem programu. Organiziramo pa tudi 
specifične tečaje po željah strank." 

TrendNET ima poslovne partnerje po vsej Sloveniji. Njihov 
princip dela je namreč takšen, da skušajo nuditi popoln inženir-
ing, kar večina partnerjev s pridom izkorišča. Zato imajo veliko 
zanimivih referenc tudi v Ljubljani. "Prisotni smo na Filozofski 
fakulteti, Kmetijskem inštitutu Slovenije in še v nekaj podobnih 
ustanovah, kjer smo postavljali zanimiva omrežja. Med drugim 
smo z omrežjem že povezali slovensko in avstrijsko podjetje, v 
pripravi je prva instalacija za naročnika v Nemčiji. Pomemben 
trg, ki mu posvečamo veliko pozornost, pa je naša lokalna okoli-
ca. Predvsem tu želimo našim partnerjem nuditi popolno pod-
poro in biti najboljši na svojem področju. Naš največji partnerv 
Dolini je Premogovnik Velenje, kjer je postavljeno eno najbolj za-
htevnih slovenskih omrežij, v katerem so povezana različna 
računalniška okolja. Omrežje pa dokončujemo tudi na Vegradu 
in MO Velenje," je ob koncu povedal direktor TrendNETa. 
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Regijsko tekmovanje v fiziki 

Trije dobitniki srebrnih priznanj 
ŠENTJUR, 4. aprila - V prostorih osnovne šole Hruševec v Šent-

jurju pri Celju je na regijskem tekmovanju v fiziki sodelovalo 200 učen-
cev 7. in 8.razredov iz celjske regije. Med njimi je bilo tudi 28 mla-
dih fizikov iz šol iz občin Velenje, Šoštanj in Šmartno ob Paki. 

Med 60 dvojicami (tekmovanje namreč poteka v parih) sta med 
učenci 8. razredov zmagala in osvojila srebrno Štefanovo priznanje 
Rok Šibanc in Aleš Kroflič (OŠ Antona Aškerca Velenje), agencija 
AB iz Velenja jima je za zmago podarila za nagrado enodnevni iz-
let v tujino. Šrebrno Štefanovo priznanje sta med osmošolci osvoji-
la tudi Tatjana Stanič in Matej Kamšak z OŠ Livada Velenje. Med 
50 skupinami sedmošolcev pa se ponašata s srebrnim Štefanovim priz-
nanjem Uroš Kuzman ter Gregor Kralj z OŠ Gustava Šiliha Vele-
nje. Vsi se bodo sedaj udeležili še državnega tekmovanja v fiziki, ki 
bo 9. maja na Pedagoški fakulteti v Mariboru. \ 
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TrendNET se je preselil v vilo 

V korak s časom 
Računalniško podjetje Trend iz Velenja, ki je kmalu po I 

pričetku delovanja, še v času bujne rasti zasebnih podjetij, 
postalo znano v širšem slovenskem prostoru, seje pred dobrim | 
letom in pol razdelilo na dva dela. Ustanovitelja prvotnega pod-
jetja sta se odločila za samostojni poslovni poti. Pred tednom dni | 
je podjetje TrendNET, katerega lastnik in direktorje Bojan Ore-
muž, odprlo nove poslovne 
prostore. Uredili so jih v 70 
let stari vili ob Šlandrovi ces-
ti, kjer je bila pred leti poseb-
na osnovna šola, pozneje pa 
Vegradovi prostori. 

Dejavnost računalniškega 
podjetja TrendNET nam je 
predstavil direktor Bojan 
Oremuž: "Po ustanovitvi pod-
jetja TrendNET smo se v pod-
jetju usmerili predvsem na 
postavitve računalniških 
omrežij in prodajo pripada-
joče računalniške opreme. 
Poleg tega smo eksluzivni 
dobavitelji računalniške 
opreme ACER za Slovenijo." 

In zakaj je podjetje Trend 
NET, ki je do prejšnjega ted-
na delovalo v lastnih prostorih v Domu učencev, poiskalo nove 
poslovne prostore? "Na Efenkovi nam je postalo malo pretesno, 
ker smo lani pridobili ekskluzivno distribucijo za ACER, kar 
pomeni določene obveznosti do tega partnerja in količinsko 
povečan promet. Zato smo našli to hišo, kije bila, ko smo jo kupili, 
v precej slabem stanju. Je pa to hiša, ki ima zgodovino in svojstven 
"feeling", zato se nam je zdela zelo primerna za našo dejavnost," 

V podjetju je trenutno trinajst zaposlenih, novi poslovni pros-
tori pa jim omogočajo tudi širitev dejavnosti. "Sedaj smo prido-
bili tudi možnost izvajanja izobraževanja. Imamo namreč pre-
cej poslovnih partnerjev po Sloveniji, katerim poskušamo kon-
stantno prenašati nova znanja." Do sedaj svoje učilnice niso 
imeli, v novi poslovni stavbi pa so uredili zelo sodobno. "Mislim, 

Direktor Bojan Oremuž 

Otvoritev je bila prijetna in drugačna, saj smo si lahko 
najprej ogledali sodobno urejene pisarne in računalniško 

učilnico, dogajanje pa se je preselilo na vrt pred vilo, 
kjer so pripravili pravo vrtno zabavo z odlično postrežbo 

in živo glasbo 
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Uporabna dovoljenja 

Popolna pravna zme-
da, strah in trepet 

Zakon o gospodarskih 
družbah, sprejet leta 1993, po-
sebej pa zakon o graditvi ob-
jektov, ki ga je državni zbor po 
hitrem postopku sprejel pred-
lansko jesen, je po vsej Sloveni-
ji sprožil pravo obsedno stanje. 
Na njegovi podlagi lahko na-
mreč inšpektorji (med ostalim) 
zaprejo vse lokale brez uporab-
nih dovoljenj. Zakon je jasen, 
nekaj njegovih določil pa po-
vsem nerazumnih in neživljenj-
skih, kar vse skupaj povzroča 
vročo kri, svoje k temu dodaja 
popolna pravna zmeda, ki mno-
ge spravlja na rob obupa. Zla-
sti obrtnike, saj predlagatelji 
niso upoštevali nobene pripom-
be Obrtne zbornice Slovenije, 
kar krepko in nepotrebno do-
datno otežuje poslovanje. 

Zakon namreč predpisuje, 
da morajo imeti vsi objekti, tudi 
tisti, ki so bili zgrajeni pred uve-
ljavitvijo zakona (to ne velja za 
družinska stanovanja in počit-
niške hiše), uporabno dovolje-
nje, sicer lahko inšpektor za gra-
ditev že od letošnjega prvega ja-
nuarja z odločbo prepove upo-
rabo takšnega objekta. Uporab-
na dovoljenja za poslovne pro-
store morajo torej pridobiti vsi, 
ki opravljajo kakršnokoli dejav-
nost, sicer jim lahko inšpektor-
ji zaprejo obratovalnico. In to 
se že dogaja, čeprav se hkrati 
"dogaja" tudi, da sodišča tak-
šne odločbe razveljavljajo, ker 
ijrv Vem upoštevajo drugačna 
mila, inšpektoiji pa so dosled-
rfglede zakonskih določil. Po-
polna zmeda torej, ki povzroča 
mnoge stiske, da česa drugega 
niti ne omenjamo. 

Res, zakon je tudi "milost-
ljiv," saj glede na starost objekta 
za pridobitev uporabnega dovo-
ljenja predvideva tri različna me-
rila. Za objekte, zgrajene na pod-
lagi gradbenega dovoljenja, iz-
danega po 27.11.1984, morajo 

investitorji na tehničnem pregle-
du, ki je uvod v pridobitev upo-
rabnega dovoljenja, predložiti 
kompletno dokumentacijo o gra-
ditvi objekta. Le delček zahtev-
kov s tega spiska: gradbeno do-
voljenje, projektna dokumenta-
cija, pogodba o gradnji, dnevnik 
o izvajanju del, geodetski načrt, 
dokazila o kvaliteti, preizkusih 
in meritvah..., in še je za gosto 
tipkano stran zahtevkov. 

Za objekte, ki so bili zgraje-
ni na podlagi gradbenega dovo-
ljenja pred 27.11.1984, so zahte-
ve nekoliko "blažje." Zadošča 
namreč, da investitor vlogi za iz-
dajo uporabnega dovoljenja 
predloži gradbeno dovoljenje, 
geodetski načrt parcele, na kate-
ri stoji objekt in gradbeni del 
projektne dokumentacije. Še 
najmanj težav naj bi bilo v tret-
jem primeru. To so objekti, ki so 
bili zgrajeni pred letom 1967, za 
katere mora vlagatelj priskrbeti 
geodetski načrt zemljišča, ob tem 
pa še dokaz, da je nosilnost te-
meljnih tal ustrezna in da so 
vgrajeni gradbeni proizvodi upo-
rabni. To je najenostavnejši pri-
mer, pa tudi zanj je potrebno ve-
liko skrbi, časa in sredstev. Pre-
cej nesmiselno je uresničevanje 
zakonskih določil za starejše ob-
jekte, v katerih poslovno dejav-
nost opravljajo že mnogo let, ob 
doslednem spoštovanju zakona 
pa bi jo morali prekiniti. 

Kdo bo torej zapiral 
lokale? 

Vendar, to so le zakonske 
zahteve, ki pa v mnogih kon-
kretnih in zelo življenjskih pri-
merih povsem odpovedo, če so 
seveda inšpektorji dosledni in 
ravnajo točno po zakonskih do-
ločilih. Tu so na najslabšem na-
jemniki poslovnih prostorov.Če-
tudi imajo urejene vse "papirje", 
med drugim pogodbo in obrato-
valno dovoljenje, uporabnega 
dovoljenja ne morejo dobiti, ker 

niso lastniki objekta. Najslabše 
v tem primeru seveda je, da niti 
lastnik ni znan, denimo pri sta-
novanjskih blokih. Nič na bolj-
šem niso najemniki poslovnih 
prostorov v objektih, ki so še v 
postopku denacionalizacije. 
Spet ni lastnika, uporabno dovo-
ljenje torej spet ni možno in inš-
pektor spet lahko izda odločbo 
o prekinitvi poslovanja. Ob tem 
se mnogi sprašujejo, če niso kr-
šene pravice tistim, ki so prido-
bili obratovalno dovoljenje, ne 
smejo pa obratovati, ker nima-
jo uporabnega, tega pa ne mo-
rejo pridobiti. Res je seveda 
tudi, da se uporabno dovolje-
nje nanaša na objekt, obrato-
valno pa na osebo, torej na no-
silca dejavnosti. In zanimivo je 
tudi to, da je uporabno dovo-
ljenje predpisovala tudi prejš-
nja zakonodaja, pa ga nihče ni 
zahteval, zdaj pa se "tisti nekdo" 
na podlagi nove zakonodaje 
"maščuje" za lastne pomanjklji-
vosti. Kakorkoli že, po novem 
obratovalnega dovoljenja ne bo 
brez uporabnega. Morda še ena 
cvetka iz tega nerazumljivega 
šopka. Oče, ki je desetletja 
opravljal neko dejavnost, te iste 
dejavnosti in v istih prostorih 
ne more prenesti na sina. Sin 
mora pridobiti uporabno dovo-
ljenje, saj brez tega ne more biti 
s.p., brez tega pa ni poslovanja. 

Kdo bo torej zaprl več loka-
lov, inšpektorji ali lastniki oziro-
ma najemniki sami? 

• JP 
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Zavod za gozdove Slovenije, krajevna enota Šoštanj 

Varno z motorno žago 
Ravne, 8. in 9. aprila - Na 

kmetiji Konovšek v Ravnah pri 
Šoštanju je krajevna enota Za-
voda za gozdove Slovenije pri-
pravila tečaj iz varnega dela z 
motorno žago. Tečaja se je 
udeležilo 16, predvsem mladih 
lastnikov gozdov iz občin Vele-
nje, Šoštanj in Šmartno ob 
Paki. Vse o orodju, njegovem 
vzdrževanju, sredstvih za varno 
delo in načinih dela v gozdu 
(zaseka, podžagovanje, podi-
ranje, prežagovanje in klešče-
nje) pa sta tečajnikom pred-
stavila inštruktorja iz Postoj-
ne. 

Prvi dan tečaja so predvi-
deno delo opravili na poligonu, 
dan kasneje pa so nameravali 
še na terenu, a jih je pri tem 
zmotilo slabo vreme. Zato 
bodo delo po skupinah organi-
zirali kasnejši čas. 

Kot sta ob tej priložnosti 
povedala vodja odseka za teh-
nologijo dela in gozdne pro-
metnice na Območni enoti Za-
voda v Nazarjah Jože Jeraj in 
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Izvedeli so marsikaj koristnega za varno delo z motorno 
žago. 

vodja krajevne enote Šoštanj 
Milan Pogorelčnik, si s takšni-
mi izobraževalnimi oblikami 
prizadevajo za zmanjšanje šte-
vila nesreč pri delu v gozdo-
vih. V zadnjih 15 letih jih je 
bilo v Sloveniji 200 (od tega 

140 pri sečnji), kar je trikrat 
več kot v sosednji Avstriji in 
petkrat več kot v Nemčiji. 

Ta tečaj je bil eden od štirih, 
ki jih pripravljajo za lastnike 
gozdov vse od leta 1995 dalje. 

• tp 

Opravičilo in popravek 

Na vrsto prihaja mesto 
V pogovoru z županom Šo-
štanja, objavljenim v 
prejšnji številki Našega 
časa, je prišlo v delu in-
tervjuja z naslovom Na vr-
sto prihaja mesto, do ne-
ljube napake, v kateri je 
"računalnik" pri prenosu 
teksta del tega preprosto 
"izbrisal" in popačil del 
pogovora. 

Bogdanu Menihu in bral-
cem se za spodrsljaj opra-
vičujemo, napako pa da-
nes popravljamo. 

• Uredništvo 
Mimo krajevnih skupnosti in 

vprašanja njihovega statusa 
ne moreva. Vleče se kot jara 
kača vse od sprejetja statuta. 
Kakšno je o tem vaše mnenje 
in zakaj je tako? 
BOGDAN MENIH: "Re-

publiška zakonodaja j a prepu-
stila odločitev o statusu kra-
jevnih skupnosti posameznim 
občinskim svetom. Šoštanjski 
svet je s statutom določil, da 
posamezne krajevne skupnosti 
nimajo statusa pravnih oseb. 
Pred dobrimi tremi meseci pa 
je komisija sveta za pripravo 
statuta pričela z delom na 
spremembah in usklajevanju 
statuta z novelami republiške-
ga zakona o lokalni samoupra-
vi. To je tudi priložnost za mo-

rebitno spremembo pravnega 
statusa krajevnih skupnosti. 
Dejstvo pa je, da je glede na ve-
likost in organiziranost naše 
občine dosedanja oblika pri-
merna, uspešna in umna, kaj-
ti prikrajšan ni bil nihče. Gle-
de financiranja in zadolževa-
nja v posameznih krajevnih 
skupnostih naj dodam, da se 
te ne bodo mogle zadolževati, 
ampak bo finančno poslova-
nje v vsakem primeru poteka-
lo preko občine. Na koncu bo 
pa tako ali tako obveljala poli-
tična volja občinskih svetni-
kov." 
Prostor in urejanje prostora je 

bilo tisto, s čimer se Šoštanj v 
času vašega županovanja ve-
liko ukvarja. Pri tem ste upo-
rabili nekaj novih prijemov, 
na eni stani vabljen natečaj, 
na drugi ste k sodelovanju 
pritegnili stroko, znane in ug-
ledne arhitekte. 
BOGDAN MENIH: "S po-

stopkom sprejemanja spre-
memb dolgoročnih in srednje-
ročnih planskih aktov občine 
Šoštanj, ki so osnova vsega na-
daljnega načrtovanja, smo pri-
čeli že v letu 1996. Z njimi že-
limo spremeniti in začrtati tak-
šno prostorsko politiko, ki ne 
bo ogrožala razvoja in življenja 
občine. Pri tem mislim pred-
vsem na področje, ki je po se-

danjih planskih aktih rezervira-
no za eksploatacijo premoga. S 
spremembami plana želimo in 
hočemo med drugim doseči, 
da se tako imenovano jamo 
Šoštanj iz eksploatacije izloči in 
s tem omogoči razvoj tudi tega 
predela občine. 

Ker je rudarjenje dejavnost, 
ki jo načrtuje država, mora ta 
država tudi poskrbeti, da njeni 
državljani v občini Šoštanj ne 
bodo v podrejenem položaju. 
V tej smeri je bila lani v okto-
bru v okviru občinskega praz-
nika organizirana okrogla miza 
na temo Šoštanj - prezrto me-
sto, kamor so bili poleg doma-
čih gospodarstvenikov vablje-
ni tudi predstavniki vseh re-
sornih ministrstev. 

V želji, da bi dobili za razvoj 
mesta Šoštanj neobremenjene, 
čim kakovostnejše konceptual-
ne rešitve ter preprečili stihijski 
razvoj prostora, smo lani izved-
li urbanistični natečaj in k sode-
lovanju povabili pet strokov-
nih organizacij. Izdelane idejne 
rešitve so celovite in kakovost-
ne, predvsem pa uporabne in 
prilagodljive. Z dobrimi reši-
tvami, ki so bile tudi javno 
predstavljene, smo bili izred-
no zadovoljni, seveda pa bo tre-
ba vložiti še veliko truda, da jih 
bo možno tudi uresničiti." 

• Milena Krstič - Planine 

Zakon o varstvu potrošnikov 

Dobro je vedeti - prvič 
28. marca je začel veljati Za-

kon o varstvu potrošnikov, ki 
ureja pravice potrošnikov pri 
ponujanju, prodajanju in dru-
gih oblikah trženja blaga in sto-
ritev. Pri nastajanju zakona je 
tvorno delovala tudi Zveza po-
trošnikov Slovenije, ki ocenjuje, 
da smo dobili dober in evropsko 
naravnan zakon. 

Hkrati še vedno velja Zakon 
o obligacijskih razmerjih, tako 
da se potrošnik lahko sklicuje 
tudi na pravice, ki mu pripada-
jo po tem zakonu. Te mora uve-
ljavljati po sodni poti, medtem 
ko za varstvo pravic, kijih prina-
ša Zakon o varstvu potrošnikov, 
skrbijo državni organi, pred-
vsem tržna inšpekcija. 

V dveh delih vam bomo 
predstavili tiste najpomembnej-
še novosti, ki jih je dobro pozna-
ti. V prvem delu predstavljamo 
področje, ki ureja prodajo v tr-
govinah, reklamacije in pravice 
iz garancije. 

Oglaševanje blaga 
in storitev 

Ne sme biti žaljivo, nemo-
ralno in zavajujoče. Posebna 
skrb je namenjena otrokom. 
Oglaševanje ne sme biti tako, 
da bi povzročalo telesno, dušev-
no ali drugačno škodo oziroma 
izkoriščalo otroško zaupljivost 
in pomanjkanje izkušenj. 
Garancija za 
brezhibno delovanje 
stvari 

Prodajalci, registrirani za 
prodajo rabljenega tehničnega 
blaga bodo morali tudi za to bla-
go izdati garancijo, tehnično na-
vodilo in zagotoviti servisiranje, 
za katero rabljeno blago pa bo 
izdaja garancije obvezna, bo 

predpisal minister. Proizvajalci 
bodo morali zagotoviti, da bodo 
pooblaščeni servisi založeni z 
vsemi potrebnimi nadomestnimi 
deli. Tako bodo lahko blago ta-
koj sprejeli v popravilo, napake 
pa bo možno pravočasno od-
praviti. 

Prodaja blaga in 
opravljanjje storitev 

Cene morajo biti označene v 
tolarjih! Poleg tolarskih so lah-
ko cene tudi v kakšni drugi va-
luti. Turistične agencije bodo 
imele s tem najbrž precej težav, 
saj je pri označevanju cen aranž-
majev skoraj pravilo, da so cene 
navedene v tuji valuti. Še pose-
ben problem se bo pojavil pri 
že tiskanih katalogih, kazni so 
namreč visoke. 
Označevanje 
in embaliranje blaga 

Na izdelkih, ki so na razpro-
daji, ker jim bo v kratkem pote-
kel rok uporabnosti, mora biti 
datum posebej označen. Blago, 
ki je v razprodaji, mora biti oz-
načeno s ceno pred in po zniža-
nju, najvišji odstotek znižanja 
pa mora vsebovati vsaj četrtino 
vrednosti vsega blaga na raz-
prodaji. 

Blago z napako mora biti fi-
zično ločeno od brezhibnega 
blaga, vsak kos mora biti posebej 
označen. Biti mora v primerni 
embalaži, potrošnika ne sme za-
vajati o velikosti in teži. Če po-
trošnik zahteva, da blago pose-
bej zavijejo, mu lahko podjetje to 
posebej zaračuna in to do višine 
dejanskih stroškov. V praksi to 
pomeni, da bomo tudi v prihod-
nje vrečke morali plačevati. 

Napake na izdelku 
in nepravilno 
opravljene storitve 

Pomembna novost je rekla-
macija napak. Očitne napake je 
potrebno grajati v osmih dneh 
po prevzemu blaga, skrite pa v 
enem letu. 

V primeru nepravilno oprav-
ljene storitve lahko potrošnik 
od podjetja zahteva, da storitev 
ponovno opravi ali vrne plačani 
znesek ali odpravi pomanjkljivo-
sti ali, da vrne del plačanega 
zneska v sorazmerju s pomanj-
kljivostjo. Potrošnik mora svojo 
zahtevo podjetju sporočiti v os-
mih dneh pri očitni napaki, ozi-
roma v enem letu pri skriti na-
paki. Novost je, da mora podjet-
je potrošniku odgovoriti v os-
mih dneh po prejemu zahteve, 
če je napaka sporna. V primeru, 
da ni, pa takoj. 

Obvezno predplačilo 
Če podjetje molče ali izrec-

no pogojuje nakup blaga ali 
opravljanje storitev z delnim ali 
celotnim predplačilom, je dolž-
no potrošniku ob dobavi blaga 
ah izvedbi storitve, obračunati in 
plačati obresti po obrestni meri, 
ki veljajo za vloge vezane nad tri 
mesece. 

Prodaja na obroke 
Pri prodaji na obroke je po-

trebno skleniti pogodbo v pisni 
obliki, odstop je možen v osmih 
dneh, potrošnik mora svoj od-
stop sporočiti pisno. Sporno pa 
še naprej ostaja, ali veljajo ta 
pogodbena določila tudi za zelo 
razširjeno prodajo na več čekov. 
Sodne prakse na tem področju 
namreč ni. 

• Urša Šmid 
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Na velenjski OS Gustava Siliha se veliko dogaja 

Zanimivi programi - zadovoljni učenci 
Velenjska osnovna šola Gu-

stava Siliha je v zadnjih letih 
širši javnosti znana predvsem 
po tem, da imajo premajhno te-
lovadnico, v kateri težko izvaja-
jo vse s programom predpisane 
športne dejavnosti. Malo po ti-
stem, ko so ravnatelj in učitelji 
javno povedali, da si želijo bolj-
še delovne pogoje, je pričela v 
javnosti krožiti novica, da bodo 
to šolo v naslednjih nekaj letih 
zaradi upada generacij ukinili in 
v njej morda uredili knjižnico. A 
življenje na šoli teče naprej in to 
zelo uspešno. 

Ravnatelj Alojz Toplak je 
pripravljen prisluhniti svojim 
učiteljem in svetovalnima de-
lavkama, pripravljen je podpre-
ti vsak novi program, ki še poži-
vi in obogati življenje na šoli. 
Tako v letošnjem letu kot prvi v 
Šaleški dolini, pa tudi v sloven-
skem prostoru jih ni veliko, izva-
jajo nadstandardni program za 
nadarjene učence, uspešni so 
pri delu z težje prilagodljivimi 
učenci, na področju raziskoval-
nega dela... Zelo uspešno so se 
predstavili tudi na nedavnih 
Dnevih slovenskega izobraže-
vanja v Ljubljani. 

Prejšnji teden smo se pridru-
žili skupini nadaijenih sedmo- in 
osmošolcev, ki so jim na velenj-
skem okrajnem sodišču pripra-
vili prikaz sodnega procesa in 
obenem razložili naš pravni si-
stem. Dogodek je bil prava uč-
na ura, ki bi jo privoščili tudi 
drugim osnovnošolcem. Ker 
mladoletniki ne smejo sodelova-
ti na pravem procesu, so velenj-
ski sodniki in državni javni toži-
lec pripravili simuliran proces, 

na katerem se je vse odvijalo 
tako, kot na čisto pravem. Mo-
ram reči, da je to izredno prijaz-
na gesta zaposlenih na sodišču, 
svoje vloge pa so odigrali nadvse 
prepričljivo. To pa je bil le del-
ček letos prvič izvajanega nad-
standardnega programa za na-
darjene učence, ki ga koordini-
ra šolska psihologinja Brigita 
Kričaj. O tem nam je povedala: 
"Na šoli imamo zelo močne ge-
neracije. Zadnja leta veliko na-
ših učencev kandidira za Zoi-
sove štipendije, kar s psiho-
loškimi testi ugotavljajo na Re-
publiškem zavodu za zaposlova-
nje. Tako je v letošnjem letu v 
osmem razredu kar šestnajst 
učencev, ki bodo kandidirali za 
te štipendije. Prav zato smo se 
odločili, da bomo sistematično 
pričeli izvajati nadstadardni 
programe za te učence, saj smo 
vedeli, da nimajo težav pri red-

nem pouku in smo jim zato že-
leli ponuditi še nekaj več, da bi 
lahko pričeli znanje pridobiva-
ti tudi na višjih taksinomskih 
nivojih. 

Skrb za nadarjene 
Poleg tega sem tudi med sed-

mošolci izvedla psihološko diag-
nostiko nadarjenih in tako smo 
oblikovali skupino 30 nadarje-
nih otrok iz 7. in 8. razredov. 
Namen tega programa je spod-
bujanje psihosocialnega, emo-
cionalnega in intelektualnega 
razvoja teh otrok, ki smo jih v 
program vključili v soglasju z 
njihovimi starši. S pomočjo Šol-
skega centra Velenje smo za njih 
izvedli 14-urni tečaj za delo z 
internetom, povezali smo se tudi 
z Lekarno Velenje, ki nam je 
omogočila obisk in ogled, izvede-
li pa so tudi, kako se pripravlja-
jo farmacevtski pripravki. Po-
tem so v šoli pod mentorstvom 

Delo na šoli sta nam predstavili psihologinja Brigita Kričaj in 
učiteljica kemije Karmen Grabant. Seveda le delček, saj veli-

ko delajo... 

Center za vzgojo, izobraževanje in usposabljanje Velenje 

Je akcija dosegla namen? 
V začetku lanskega decembra so za-

posleni Centra za vzgojo, izobraževanje in 
usposabljanje skupaj z varovanci 
Varstveno-delovnega centra Ježek, ki sodi 
pod okrilje Centra, pripravili dobrodelno 
akcijo z naslovom Gradimo VDC. Rav-
nateljica tega zavoda Marija Kovačič je 
takrat poudarila, da je dobrodelna akcija 
kot opomin širši javnosti, da so tukaj in 
zdaj in da nove prostore VDC-ja resnično 
potrebujejo. Je ta opomin v minulih štirih 
mesecih kaj zalegel? 

"Ocenjujem, daje akcija dosegla svoj na-
men v enem delu. Širšo javnost smo zganili in 
danes na naložbo, ki je pred nami, gledam z 
malo več optimizma kot pred njo. Korak bliže 
k našim prizadevanjem je imenovanje grad-
benega odbora za izgradnjo prizidka k ob-
stoječi stavbi Centra, pa tudi lokalna skupnost 
je že pokazala pripravljenost za sodelovanje. 
Po podatkih republiškega ministrstva za delo 
in družino imajo varovanci našega Ježka na 
voljo najmanj kvadratnih metrov površin v 
Sloveniji, zato pričakujem, da bomo imeli 
prednost pred drugimi naložbami na tem min-
istrstvu." V tem trenutku urejujejo doku-
mentacijo. Prvotno začrtane projekte so nekoliko 
spremenili, ker so ocenili, da podaljšanje spod-
njega trakta Centra ne bi bila najboljša rešitev. Po 
novih idejnih načrtih bodo zapolnili prostor na 
ovinku Kidričeve ceste. "Vsebinskih sprememb 
projekta ne bo, tloris pa bo nekoliko manjši, ker 
bodo prostori Ježka v treh in ne v dveh etažah, kot 
je bilo prvotno načrtovano. To bo sicer naložbo 
nekoliko pocenilo, vendar si bomo kljub temu 
prizadevali, da bi ostali pri predvidenih približno 
205 milijonih tolarjev. Radi bi namreč v pros-
tore postavili opremo, ki bo našim varovancem na 
voljo za daljši čas." 

Manjši uspeh od pričakovanega pa je akcija 
dosegla pri donatorjih, pokroviteljih in pri 

V Nakupovalnem centru v Velenju so v minulih 
dneh pripravili prodajno razstavo izdelkov 

učencev in varovancev Centra in tudi ta denar 
namenili za izgradnjo VDC-ja 

širšemu krogu občanov. Na posebej odprti hranil-
ni knjižici se je konec prejšnjega tedna namreč 
zbralo približno 200 tisoč tolarjev. Po besedah 
Kovačičeve so se zaradi slabšega odziva, redkih 
posameznikov, ki se odpovedujejo honorarjem ali 
želijo prispevati ob različnih drugih priložnos-
tih, odločili, da dobrodelne akcije ne bodo za-
ključili prej kot ob koncu izgradnje. Nenazad-
nje hranijo še nekaj podarjenih umetnin. "Vsem, 
ki so se že vključili po svojih zmožnostih v 
reševanje prostorske stiske VDC-ja, se seveda 
zahvaljujemo. Veseli pa bomo, če se nam bo na 
tej poti pridružil še kdo. Tako bo 40 let delovan-
ja, ki jih Center praznuje letos, res naš skupen 
praznik," je sklenila pogovor Marija Kovačič. 

• tp 

Karmen Grabant učenci sami 
pripravili milo in kremo za roke. 
No, sedaj so spoznali še sodni si-
tem, pred iztekom leta pa jim 
želimo predstaviti še delček as-
tronomije, tudi tokrat s pomoč-
jo strokovnjakov." Ker je pro-
gram zelo pozitivno sprejet, se se 

nja Marija Vodovnik, smo v lan-
skem šolskem letu izbrali učen-
ce, za katere bi bilo dobro, da so 
vključeni v ta program. Seveda v 
soglasju s starši. V letošnjem 
letu pa je zanimanje za ta pro-
gram tolikšen, da smo začeli 
vključevati tudi vse ostale učen-

Nadarjeni učenci so v enem od programov spoznali, kako 
deluje sodni sistem. Takole so se posedli v veliki sodni dvo-

rani na velenjskem okrajnem sodišču. 

že odločili, da bodo z njim nada-
ljevali tudi v prihodnjih letih. 

Poleg tega na šoli posebno 
skrb že dve leti posvečajo psiho-
loško preventivnemu programu 
"Zdrav duh v zdravem telesu". 
Brigita Kričaj nam je povedala, 
da so ga uspešno predstavili tudi 
na letošnjih Dnevih slovenske-
ga izobraževanja, požel pa je ve-
liko zanimanja kolegov iz vseh 
koncev Slovenije. Za kakšen pro-
gram torej gre? "Program je na-
menjen vedenjsko težje prilago-
dljivim učencem. S pomočjo uči-
teljev in šolskih svetovalnih de-
lavk, saj sodeluje tudi pedagogi-

ce, torej tudi vse tiste, ki so poka-
zali interes za to. Delo poteka v 
obliki delavnic, ki so tematsko 
obarvane. Teme so izbrane tako, 
da so otrokom aktualne in zani-
mive, izvajava pa jih psihologinja 
in pedagoginja. Dobivamo se en-
krat na teden in skupaj preživi-
mo eno uro, enkrat do dvakrat 
na mesec pa še ob sobotah po 
dve uri, ko gremo na izlet, v kino, 
obiščemo čebelarja, kolesari-
mo...," smo izvedeli. 

Uspešno vzpodbuja-
nje vedoželjnosti 

Drugi projekt, s katerim so 
se učenci in učitelji "Gustavke", 

kot ji pogovorno sami rečejo, 
predstavili v Ljubljani, je bil iz 
področja kemije. Predstavi 
nam ga je učiteljica Karmen 
Grabant: "Predstavili smo se z 
letošnjim projektom "Kemijain 
kemijska raziskovalna dejavnosl 
na naši šoli". Prikazali smo lan-
ske nagrajene raziskovalne nalo-
ge in dve, ki nastajajo letos, ter 
osnove in eksperiment pri pou-
ku kemije. Na našem razstav-
nem prostoru je bilo mogoče vi-
deti poskuse v živo. Učenca sta 
jih izvajala tako, kot jih izvajamo 
pri rednem pouku, pri dodat-
nem in eksperimentalnem delu 
za raziskovalne naloge. Letos na-
mreč nastajata dve raziskovalni 
nalogi; prva je "Pridobivanje na-
ravnih barvil in barvanje", dra-
ga pa "Čistila nekoč in danes*. 
Želeli smo, da zaradi ekološke 
osveščenosti otrokom približa-
mo stvari iz narave, da spozna-
jo, kaj so delali nekoč in kaj bi 
lahko delali še danes, da ne bi 
bilo povsod toliko kemije." Iz-
vedeli smo še, da imajo učena 
poskuse in drugo raziskovalno 
delo pri kemiji zelo radi, daje 
to tudi plod uspešnega sodelova-
nja obeh učiteljic (druga je Lili-
ja na Lihteneker). Potrditev jima 
pomenijo tudi nagarjene razi-
skovalne naloge njunih učencev 
in rezultatih na tekmovanju. 
Lani jih je prejelo 24 učencev, 
od teh dva zlati priznanji. Letos 
bo regijsko kemijsko tekmovanje 
(bo 8. maja) prav na šoli Gusta-
va Siliha. Pričakujejo, da se £ 
bodo udeležili uičenci iz 58 šolv 
celjski regiji, kar pomen/ od 73. 
do 300 tekmovalcev. 

• Bojana Špegel 

Iz Šolskih klopi 
Marsikomu je pomlad od vseh letnih časov 

najbolj pri srcu, saj po dolgi zimi spet 
dočakamo zelenje, cvetje in ptičje petje, na 
mraz, ki nas je pestil pozimi, pa hitro pozabi-
mo. 

Prav zato smo se odločili, da bomo skupaj 
s starši počastili prihod pomladi. 

Ves mesec smo se pogovarjali, dogovarjali, 
se smejali, pisali, peli, plesali, slikali, risali, 
zbirali različne materiale ... o pomladi. 

Z veliko dobre volje nam je uspelo. S pred-
stavitvijo projekta: POMLAD ter delavnico, 
kjer so učenci skupaj s starši izdelali lutko, 
smo starše prijetno razveselili in razvedrili. 

• Učiteljice 4. razreda OŠ Šalek 

Prvi april 
Danes zvoni že petič, kot da vedo, da sem 

sam doma. Se sprašujete kdo zvoni? Telefon seve-
da, to čudo tehnike. Le kdo je ta tečnež? Jezno 
dvignem slušalko, ko pa na drugi strani žice za-
slišim glas mojega bratranca Tadeja, se mi obraz 
od veselja kar nasmehne. Na dan je prišel z novi-
co, da je dobil moped. Bil sem vesel in hkrati 
žalosten, ker ni moj. Hitro sem odbrzel na Gori-
co pogledat to novo "mašino". "No Tadej, kje 
imaš svoj novi moped?" Začel se je na ves glas 
krohotati. Ne samo on, z njim tudi dva njegova 
prijatelja. Neumno so se smejali na kar mi je bra-
tranec rekel: "Jaka, nobene "mašine" ni, saj je 
danes dan šaljivcev in lažnivcev celega sveta. Z 
dolgim nosom, a s prvo aprilsko izkušnjo sem se 
vrnil domov. 

• Jaka Golčar, 4. c 

V maminem naročju 
Nekateri mislijo, da se crkljajo le dojenčki. 

Toda to sploh ni res. Tudi mi najstniki se še. stis-
nemo mami v naročje. Jaz se grem pocrkljati, 
kadar imava oba z mamo čas. Najpogosteje je to 
zvečer pred spanjem. Takrat se pogovarjamo kaj 
sem delal čez dan in kaj bomo počeli naslednji 

dan. Velikokrat se pogovarjamo vsi štirje družin-
ski člani. Takrat je najlepše. Uležemo se v posteljo 
in z bratom zelo rada poslušava pripovedi o tem, 
kakšna sva bila v zgodnjem otroštvu. Pogovar-
jamo se in se smejimo. 

Zvečer že nekaj časa ne gledamo več televiz-
ije. Najprej mi to ni bilo všeč. Zdaj pa vidim, da 
je brez nje tudi zanimivo. Zdi se mi, da imamo več 
časa drug za drugega. 

Radi Se imamo. Veliko mi pomeni, da si to tudi 
pokažemo. 

• Gaj Fidej, 4. b 

Moja prva ljubezen 
Tisti dan je bil petek. Pouk je bil končan. Sedel 

sem vjedilnici, pogled pa mi je venomer uhajal k 
sosednji mizi, kjer so sedele deklice. Med njimi je 
bila tudi deklica, v lepi beli obleki, s čopom, 
Neprestano sem jo gledal. Skozi barvna stekla v 
oknu se je lomil sončni žarek in v njem so se les-
ketali njeni blontni lasje. Večkrat sva se srečala s 
pogledom. Njej so se naredile jamice v lica, ko se 
je nasmehnila, meni pa je silila rdečica na obraz. 
Sošolci so mi nekaj pripovedovali, jaz pa nisem 
ničesar slišal. Menda res drži, ko ljudje govorijo, 
da kdor je zaljubljen ničesar ne vidi in ne sliši. 

• Dar/o Škorič, 4. a 

Pomlad 
Ko se zjutraj sonce zbudi, pomlad prihiti. 
Ptički pojo, rožice pa cveto. 
Ko pride pomlad, se je veselim in rožice nabiral 
hitim. 
Ko jih naberem, šopek naredim in ga mamici po-
darim. 
Ko ga mamici podarim, ji veselje naredim. 
Ko ji veselje naredim, sem tudi sam vesel. 
A ko sem sam vesel, bi rad lepe pesmi o pomladi 
pel. 

• Gregor Timpran, 4. d (Paka) 
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Kmetje zaskrbljeni pred Evropo 

Cefta tepe kmete 
Poslovanje v preteklem letu 

so pregledali tudi na Zadrugi 
Mozirje. Upravni odbor je zah-
tevno delo z opredelitvijo letoš-
njih programov opravil v mar-
cu, zadružniki pa se bodo na 
letnem občnem zboru sestali 21. 
aprila. V navadi seveda je, da se 
pred tem člani zadruge sestane-
jo na občnih zborih območnih 
zadružnih enot. Ti zbori so bili 
letos prostovoljni, torej v tistih 
enotah, v katerih so člani oceni-
li, da se je pametno seznaniti s 
težavami v gospodarjenju in fi-
nančno uspešnostjo, predvsem 
pa jih je letos zanimalo, kako bo 
letos, saj se gospodarske in dru-
ge razmere zaostrujejo. 

"Stanje se je in se bo še bolj 
zaostrilo zlasti po prvem aprilu 
z začetkom veljavnosti tako 
imenovanega protokola števila 
6, s katerim so se zmanjšale da-
jatve za uvoz iz držav Cefte, po-
sebej to velja za Madžarsko, 
Poljsko in Češko. Zaradi zmanj-
šanih uvoznih dajatev za žitari-
ce in meso obstaja zelo resna 
bojazen, da se bodo cene tem iz-
delkom letos občutno znižale. 
To bo še dodatno zmanjšalo do-
nosnost našega kmetijstva, kar je 

za naše območje še posebej sla-
bo. Upoštevati namreč mora-
mo, da se zaostrenim gospodar-
skim razmeram pridružujejo 
znane težave pridelovanja v hri-
bovitem svetu, prav tako izrazi-
ta majhnost naših kmetij. Po-
vsem razumljivo je, da so kmet-
je v takšnih pogojih posebej ob-
čutljivi na dohodek, da so za-
skrbljeni in zato skrbno prou-
čujejo nastale razmere in skuša-
jo ukrepati. Osebno pričaku-
jem, da ne bo tako izrazito 
hudo, kot nekateri napovedu-
jejo, saj upam na posredovanje 
države z zaščitnimi cenami in 
kontingenti. Nobene juhe na-
mreč ne pojemo tako vroče, kot 
jo skuhamo," pravi direktor Za-
druge Mozirje Anton Vrhovnik. 

Sicer je mozirska Zadruga 
lani poslovala pozitivno, čeprav 
je prigospodarila le 6 milijonov 
tolarjev dobička. Dva odstotka 
od tega so razdelili zadružni-
kom za opravljen promet v za-
družnih trgovinah, ostanka pa 
niso razporedili, oziroma ga 
bodo namenili letošnjim nalož-
bam. Za 10 odstotkov se je po-
večal odkup govedi, še najbolj je 
porasel odkup lesa, perutninars-

Anton Vrhovnik: "Prepričan 
sem, da juha ne bo prevroča" 

tvo in pridelek jajc sta ostala na 
lanski ravni, odkup mleka pa se 
je povečal za 3 odstotke. "Pri 
mleku je posebej pomembno, 
da ga je bila kar tri četrtine v 
najvišjem kakovostnem razre-
du. Kmetje so torej hitro dojeli 
pomen- in vlogo čim višje kako-
vosti in bili v prizadevanjih 
izredno uspešni, saj to olajša od-
kup in seveda prinaša višjo 
ceno," je zadovoljen Anton Vr-
hovnik. 

• J P 

Zgornja Savinjska dolina 

Ze predvolil-
ni utrip 

Po vseh petih zgornjesavinjskih in zadrečkih 
občinah, morda tudi v bodoči šesti v Solčavi, med 

L \yisVaii že krožijo imena kandidatov za nove žu-
pane. Imen je kar precej, seveda pa še nobena od 
iar pogosto omenjanih "kandidatur" ni uradna. 
Predvolilne dejavnosti so torej krenile in nasled-
nji meseci bodo gotovo pestri in zanimivi. 

Zgornjesavinjska podružnica Slovenske ljud-

ske stranke v tem času skrbi za občne zbore ob-
činskih odborov, občni zbor podružnice pa bo 
predvidoma v začetku maja. Na občinskih zborih 
seveda razpravljajo o preteklem delu in in o zah-
tevnih letošnjih programih, obenem volijo nova 
vodstva, posebej pa se pogovarjajo o pripravah na 
jesenske lokalne volitve. Jasno je, da posebno 
pozornost namenjajo kadrovskim zadevam, če-
prav imen v tem času še ne omenjajo. 

Ob tem pa velja dejstvo, da se v nekaterih ob-
činah SLS, SDS in SKD že dogovarjajo o skup-
nemnastopu na volitvah, kar je razumljivo, saj je 
sodelovanje teh strank zelo pomembno glede na 
dejstvo, da razen za Mozirje za vse ostale občine 
velja večinski volilni sistem. 

• jP 

Gasilka Marjeta Rakun: 

"Mačo 
čeprav 

Zastopanost žensk v vrho-
vih politike, gospodarstva, 
sploh na področjih, ki so že ti-
sočletja izključna domena 
moških, izjemne žene v daljni 
in bližnji preteklosti ter seda-
njosti zgolj potrjujejo pravilo, 
je vroča tema tudi današnjega 
časa. Pri nas doma in po sve-
tu. Saj, odstotki žensk se tu in 
tam povečujejo, vendar gre v 
veliko primerih bolj za "lepot-
ne popravke" in za namerni 
vzorec, ki naj bi bil zgled in 
potrditev domnevne enako-
pravnosti. Slovenija, zlasti nje-
ne stranke, so v tem primeru 
močne le na jeziku, in naša 
ljuba država je tudi v tem pri-
meru na evropskem repu. 

Malo nametane vzvišene 
besede so to, ki pa so vseeno iz-
točnica za besede, ki jih je 
moškim vrstnikom na občnem 
zboru Gasilske zveze Zgornje 
Savinjske doline dobesedno 
zmetala v obraz predsednica 
komisije za delo z ženami Mar-
jeta Rakun. Iskrive besede so 
marsikomu zvabile nasmeh, ki 
pa je po "tehtnem" premisleku 
hitro minil. Marjeta Rakun je 
članica Gasilskega društva 
Radmirje z večletnim stažem, 
torej njen "napad" na moški 
del poslušalstva ni bil naključen 
ali iz trte zvit. 

"Lansko delo naše, torej 
ženske komisije pri zvezi, lah-
ko ocenim z oceno povpreč-
no. Ni bilo ravno veliko spodrs-
ljajev, pa tudi hvaliti se ne mo-
remo. Ugodno je vsaj to, da j e 
naša komisija vsaj doslej edina 

je maco, pa 
je gasilec!" 

pri zvezi, ki vsaj životari," je 
bila že za uvod kritična Marje-
ta. Gasilke so se med drugim 
lani udeležile širšega posveta o 
problematiki žensk v gasilstvu 
v Žalcu in pridobile veliko ko-
ristnih napotkov," čeprav da-
tum posveta ni bil izbran prav 
posrečeno. Pustni torek res ni 
prav primeren, pa čeprav je 
govor o ženskah," pravi Marje-
ta. Predstavnice so se udeleži-
le še posveta na Dobrni, tudi 

Marjeta Rakun: "Oh, ta moš-
ka samovšečnost" 

glede položaja žensk, bile so 
na družabnih srečanjih na Re-
čici ob Savinji in v Škalah. Ga-
silke so sodelovale na občin-
skih tekmovanjih, na regijskem 
je bila zaradi objektivnih razlo-
gov le ena. Zato Marjeta Ra-
kun poziva vsa gasilska društva, 
ki ženskih desetin nimajo, da 
poskrbijo vsaj za eno, ne glede 
na kategorijo. 

Pa to seveda ni vse, moš-
kim je podelila še nekaj očit-

kov. Lani so se na zvezi odlo-
čili, da na občne zbore posa-
meznih društev vabijo tudi 
predstavnico komisije za delo 
z ženami. Zgodilo se je vsega 
skupaj enkrat od petnajstih 
možnosti, pa še takrat so jo pri 
pozdravljanju gostov mirno 
spregledali, kot da je na zbor 
zašla po pomoti. "To ni trenut-
na izguba spomina, to je moš-
ki večvrednostni kompleks. 
Mačo ostane mačo, pa čeprav 
je gasilec," je neizprosna Mar-
jeta in temu dodaja: "Pri izbi-
ri ženskih sodelavk vsaj v mo-
jem primeru moški niso imeli 
srečne roke. Predolgo so me 
kalili v svojih vrstah, da bi 
podlegla takšnim "spodrslja-
jem." Naj si torej izberejo bolj-
šo predstavnico, ali pa korekt-
no sodelujejo z našo komisi-
jo. In to velja za vse, ne le za 
posameznike." 

Zveza vključuje 15 društev 
in le v dveh delujeta ženski ko-
misiji, ki bi morali biti zgled 
vsem ostalim, pa ni čisto tako. 
"Naj nam dajo priložnost, da 
svoja mnenja in izkušnje po-
sredujemo ostalim. Sicer se bo-
jim, da tudi ti dve komisiji ne 
bosta delovali v okviru zveze, 
ampak bosta ubrali lastno pot 
znotraj svojih društev. In kdo 
bo kriv? Predlagam naslednje: 
če smo po prepričanju moških 
krive same, nam naj pomagajo 
in ukrepajo, če pa nismo, naj 
spremenijo svoj odnos do nas." 
Zgornjesavinjski in zadrečki 
gasilci, vaš je naslednji korak. 

UjP 

V KS Paka res veliko potreb 

Paski Kozjak pogosto pesti žeja 
Decembra je minilo eno leto, 

odkar ima kra KS Paka nov 
svet. Vodi ga mladi Igor Kline, 
ki problematiko svoje krajevne 
skupnosti seveda dobro pozna, 
saj je domačin, v tokratnem po-
govoru pa jo je predstavil tudi 
nam. Paka je namreč precej 
razvejano področje, v njej je ve-
liko razpršenih zaselkov, ki med 
sabo niso povezani s centrom. 
Nimajo skupne cerkve, ne trga, 
ne prostorov, kjer bi lahko zaži-
velo družabno življenje. Do 
pred nekaj let pa seje, žal, v in-
frastrukturo v teh krajih zelo 
malo vlagalo, kar se na srečo 
sedaj spreminja. 

Igor Kline nam je najprej 
predstavil delo v času novega 
sveta KS: "V tem času se je pre-
cej postorilo, radi bi seveda še 
več, a smo omejeni s finančnimi 
sredstvi. Dokončali smo tele-
fonsko omrežje. Telefon je sedaj 
dosegljiv vsem krajanom, ki so 
ga želeli. Glavni vod smo spelja-
li pod zemljo, le še na zgornjem 
delu Paškega Kozjaka je "v zra-
ku", za kar je "kriv" zelo težak 
teren. Dokončali smo cesto La-
hovnik-Klinc, ki smo jo odprli 
maja lani. Od večjih naložb je to 
vse," je povedal. 

Letos bo prva večja nova pri-
dobitev most čez reko Pako. 

Most čez reko Pako bo prva letošnja večja pridobitev. Dela 
so že v zaključni fazi. 

Lani je neurje lesen in precej 
dotrajan most dodobra poško-
dovalo. "Februarja letos so ste-
kla dela, ki so sedaj že v zaključ-
ni fazi. Izvajalci morajo most še 
asfaltirati in urediti okolico. Iz-
gradnjo mostu v celoti financira 
MO Velenje, pri čemer je veči-
na sredstev iz postavke za ele-
mentarne nesreče. Izvajalec del 
je Cestno podjetje Celje, vred-
nost pa naj bi znašala med 13 in 
14 milijonov tolarjev." 

Dela še dolgo ne bo 
zmanjkalo 

KS Paka ima še vedno precej 
Predsednik sveta KS Paka 

Igor Kline 

neurejeno infrastrukturo, zato 
je zgornji stavek zelo na mestu. 
Igor Kline o tem pravi: "V pre-
teklih obdobjih so več sredstev 
vlagali v druge krajevne skupno-
sti, mi pa smo bili bolj na obrob-
ju. V zadnjem času ni več tako. 
Imamo pa še veliko cest, ki bi jih 
radi asfaltjfali. Med njimi predel 
lokalne ceste na Paški Kozjak, 
kjer je še en odsek ostal neasfal-
tiran. Ena večjih je tudi cesta 
Loke-Jurk. Dela naj bi stekla še 
letos. Po znanem načelu: 50% 
sredstev naj bi prispevala KS, 
50% pa naj bi zbrali krajani 
sami. V ta namen je bil razpisan 
in izglasovan krajevni samopris-
pevek in krajani že od januarja 
naprej plačujejo sredstva na ži-
ro račun KS Paka. Predvidoma 
naj bi dela izvajali v dveh etapah; 
en del naj bi dokončali letos, 
dokončno pa cesto uredili pri-
hodnje leto. Ta cesta je tudi šir-
šega pomena, ker povezuje tudi 
občini Velenje in Vojnik, zato 
naj bi del sredstev prispevala 
tudi ta občina. Predračun je pre-
cej visok, znaša pa 22 milijonov 
SIT." 

Paški Kozjak si želi 
vodovod 

"Zelo velika težava, ki nas 
pesti že kar dalj časa, je poma-
njanje vode na Paškem Kozjaku, 

saj nima vodovoda. Naselje se 
je v zadnjih letih razširilo, pre-
cej je novih prebivalcev, moder-
nejši način življenja pa zahteva 
tudi večjo porabo vode. Vodo 
tja sedaj vozijo s cisternami ga-
silska društva, ki so res zelo ak-
tivna. Velik delež, kar tri četrti-
ne sredstev, za dovoz vode pris-
peva MO Velenje, preostalo pa 
krajani sami. Problem je že dol-
go prisoten, zato je dokumenta-
cija za izgradnjo enotnega vodo-
voda že dolgo v izdelavi. Dela bi 
lahko stekla že konec leta. 
Vrednost projekta je ocenjena 
na 60 milijonov tolarjev. Pol naj 
bi zbrali krajani, ostalo pa naj bi 
prispevala lokalna skupnost. 
Kot vem, ima MO Velenje že 
rezervirana določena sredstva v 
ta namen, koliko bo prispeval 
proračun, pa še ne vemo. Verjet-
no pa bomo lahko nekaj sred-
stev pridobiti še iz naslova za 
demografsko ogrožena območ-
ja," je povedal Kline. Paški Koz-
jak pa naj bi ob sodelovanju treh 
občin mejnic dobil tudi novo 
mrliško vežico, kjer so potrebni 
dokumenti že v izdelavi. "Obe-
nem bi radi poleg pokopališča 
razširili parkirni prostor in ga 
asfaltirali. Poleg tega bi radi na 
področju cerkve, šole in pokopa-
lišča uredili javno razsvetljavo 

in asfaltirali tudi ta predel." 
Brez pravih 
prostorov za 
družabno življenje 

Zanimalo nas je tudi, kako 
so krajani povezani v prostem 
času. "Družabno življenje je v 
KS Paka mogoče malo manj ak-
tivno kot drugod, ker je kraj raz-
deljen na več zaselkov, ki med 
sabo že po infrastrukturi ne so-
dijo skupaj. Tudi KS nima centra, 
nimamo skupne cerkve niti ene-
ga objekta, kjer bi se lahko sre-
čevali. V preteklem obdobju je 
to bila osnovna šola, sedaj pa 
obstoječa dvorana tam ne zado-
stuje več za večje prireditve, kar 
je glavni problem. Brez kulturne-
ga življenja pa le nismo. V Paki 
že dobro leto deluje oktet Paka, 
ki zelo pridno dela, veliko na-
stopa, za sabo že ima določene 
uspehe. V letošnjem letu pa smo 
registrirali tudi kulturno-pros-
vetno društvo, ki pa ni vezano 
samo na KS Paka. Deluje v novi 
osnovni šoli na Paškem Kozjaku, 
vanj pa so včlanjeni tudi krajani 
iz mislinjske in vojniške občine. 
Delovanje društva je še v zamet-
kih, ljudje pa so zagnani in mi-
slim, da bo kaj videti," smo izve-
deli ob koncu klepeta. 

• Bojana Špegel 
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Moderatorji 
Napovedovalce in moderator-
je Radia Velenje imajo radi na 
različnih prireditvah, z zna-
njem, ki ga imajo, z "mikrofon-
skimi" glasovi, ki jih premo-
rejo, jih vabijo sem in tja, kjer 
se pojavljajo kot povezovalci 
programa. Suzana Kokje de-
nimo pred kratkim poleg ču-
dovitih maturantov blestela 
na maturantskem plesu gim-
nazijcev iz SC Velenje. Ne 
samo, da je vešča svojega po-
sla, bila je tudi zelo "šik", so re-
kli tisti, ki jo videli. Maja So-
polšek, tudi naša radijska moč, 
pa je istim maturantom zape-
la in tako dokazala, da zna 
tudi to. 
Sicer pa se v redakciji Našega 

časa v teh dneh srečujemo s 
"prazničnimi" težavami oziro-
ma bolj s tem, kako bomo na-
domeščali praznike, ki so letos 
tako "neugodni": Na ponede-
ljek, ko je v naši redakciji naj-
bolj divje, je 27. april, na petek, 
ko je treba že spet kaj oddati, 
pa 1. maj. Ponekod lahko ob 
praznikih zaklenejo pisalne 
mize oziroma ustavijo tekoče 
trakove, pa je, pri nas je pa 
drugače. Nismo se še do kon-
ca zmenili, kako bomo delali, 
znano pa je, da bodo dopust v 
tistih dneh dobili samo najbolj 
"nujni" primeri. 
Se vedno velja, da si želimo 
vaših klicev ali pisem, kadar 
se v vašem okolju dogaja kaj 

zanimivega, mi pa o tem ni-
mamo pojma. Pokličite nas v 
Uredništvo Našega časa na te-
lefon 855 450 ali nam pišite 
na naslov: Naš čas, Foitova 10, 
3320 Velenje. Po telefonu ali 
pisno pa se lahko kadar koli 
naročite tudi na časopis, če bi 
si četrtkove izvode želeli pre-
jemati na dom. 

mkp 

Suzana Kok, napovedovalka na 
Radiu Velenje, sije med šarmi-
ranjem pred mikrofonom na 
maturantskem plesu vzela sto-
tinko sekunde za poziranje za 
radijski mozaik. "Ampak," je 
pribila, "če slike ne bodo v redu 
...". Ker so, eno objavljamo. 

(foto: J. Miklavc) 

KAJ POČNEJO, GOVORIJO, LAŽEJO, PONUJAJO, OBLJUBLJAJO, LJUBIJO. 

MEDNARODNI 
GLASBENI SEJEM 
Jutri, v petek, 17. Aprila, bodo v Ce-
lju odprli 5. Mednarodni glasbeni 
sejem. V okviru tridnevnega progra-
ma prireditev, se bo v mestu ob Sa-
vinji poleg že tradicionalnega prika-
za ponudbe tuje in domače glasbe-
ne industrije v najširšem smislu (or-
ganizatorji napovedujejo sto razstav-
ljavcev), zgodilo še marsikaj zanimi-
vega. Tako bodo vse tri dni se jma 
potekale najrazličnejše glasbene pri-
reditve, med katerimi bo najodmev-
nejša prav gotovo t ista, ki se bo 
zgodila na predvečer uradne otvori-
tve, pod nas lovom »Glasbena skri-
nja želja«, v okviru katere bo nasto-
pilo več kot dvesto glasbenikov. Si-
cer pa se bo v času sejma na osred-
njem prireditvenem prostoru zvrsti-
lo trideset glasbenikov in skupin s 
slovenske glasbene scene. Osrednji 
dogodek sejma bo nastop svetovno 
znanega irskega glasbenika in virtuo-
za na country kitari Frankiea Lanea, 
ki bo v Celju nastopil vse tri dni sej-
ma. 
Letos so v Celju prvič posebno po-
zornost namenili tudi tudi resni glas-
bi, saj je sobotno popoldne in večer 
Modra dvorana namenjena pred-
vsem izvajalcem in l jubitel jem to-
vrstne glasbe. 

POVVER DANCERS 
Štiri atraktivne plesalke in pevke, ki 
so v zadnjih dveh letih izdale dva 
albuma, so očitno opazili tudi tuj i 
menežerji, saj se ponudbe za delo v 
Avstrij i, Nemčij i , Švici, na Hrvaš-
kem in celo na Japonskem, ki priha-
jajo na njihov naslov, kar vrstijo. Po-
wer Dancers so se ponudb lotile kar 
se da premišl jeno in načr tno. Tako 
so že posnele dve skladbi v angleš-
kem jeziku, pripravljajo pa tudi dve 
v hrvaškem. Do nadaljnega pa bodo 
kljub vsemu še vedno ostale zveste 
predvsem d o m a č e m u obč ins tvu . 

Tako že za konec prihodnjega mese-
ca pripravljajo nov album, ki bo iz-
šel pri njihovi matični založbi Mega-
ton. Trenutno je nj ihov največji hit 
najnovejša sk ladba »SOS Na po-
moč!« , za katero so v sodelovanju 
s hrvaško produkci jsko hišo Plavi 
f i lm, že posnele videospot. 
Minulo nedeljo so članice skupine iz 
rok lastnika založbe Megaton, Gora-
na Šarca, prejele zlato ploščo za nji-
hovo prvo ploščo »Have fun or die« 
in srebrno za drugo »V šusu«. V 
okvi ru nominac i j za največjo s lo-
vensko glasbeno nagrado, Zlatega 
petelina, pa so Power Dancers le-
tos nominirane kar v treh (dance) ka-
tegorijah: za najboljšo dance skupi-
no, dance skladbo (»Pozor, pozor«) 
in dance produkci jo »album »V šu-
su«. 

DARJA ŠVAJGER 
Slovenska pevka Darja Švajger je 
podpisala pogodbo z založbo Nika, 
kjer bo predvidoma konec tega me-
seca tudi izšel njen najnovejši al-
bum, ki ga je posnela skupaj z zna-
n im d o m a č i m mul t i ins t rumenta l i -
s tom Rokom Golobom. Darja je šir-
ši javnosti ostala v spominu po zma-
gi na festivalu Melodije morja in son-
ca leta 1993 in od l ičnem sedmem 
mestu na evrovizi jskem izboru dve 
leti kasneje v Dublinu. 0 novem al-
bumu zaenkrat še ni veliko znanega. 
Ve se le to, da bo na njem trinajst 
skladb, medtem ko naslov albuma 
še ni znan. 

RED HOT CHILI 
PEPPERS 
Kontroverzno ameriško skupino Red 
Hot Chili Peppers je zapusti l kitarist 
Dave Navarro. Navarro, ki se je od-
ločil, da bo kariero nadaljeval sa-
mostojno, se je skupini pridružil leta 
1995, ko je izdala album z naslovom 
»One Hot Minute«. Trenutno priprav-
lja nov pro jekt z nas l ovom 
»Spread«, pri čemer m u pomaga 

bobnar skupine Chad Smith. Osta-
la dva člana vročih čilijev, Anthony 
Kiedis in Flea pa sama pripravljata 
material za nov album. 
Pravijo, da so se nekdanji člani sku-
pine razšli kot prijatelji, potem ko 
so začutil i, da je napoči l čas, da se 
posveti jo tudi drugim interesom, da 
pa bo n j ihovo pr i jatel jstvo osta lo 
večno. 

MODERN TALKING 
Se še spomni te uspešnic hiperpro-
duktivnega nemškega dueta disko 
štanc, Modern Talking? Duet, ki je v 
osemdeset ih posnel nebroj uspe-
šnic, ki so jih prodali v mi l i jonskih 
nakladah po več kot desetih letih 
premora najavlja veliki come back. 
Dieter Bohlen in Thomas Anders, ki 
stojita za projektom Modern Talking, 
namreč pripravljata veliki kompilacij-
ski album, na katerem bodo remik-
si vseh njunih največj ih hitov. Prvi 
single »You're my heart you' re my 
soul« se že pospešeno vr t i na sko-
raj vseh radijskih postajah in pozna-
valci so prepričani, da bosta uspe-
šna Nemca tudi tokrat podrla vse 
rekorde. 

ARETHA FRANKLIN 
»A Rose Is Stili A Rose« je naslov 
najnovejšega albuma ameriške dive 
soul glasbe Arethe Franklin, ki po 
šestih letih glasbenega molka ponov-
no prihaja na glasbeno sceno. Po ti-
stem, kar je moč slišati na novem al-
bumu, lahko rečemo, da je dolga 
pavza kraljici soula dobro dela, saj 
je le ta v tako dobri fo rmi kot še dol-
go ne. To je že njena devetinštir ide-
sta (49) izdaja, s č imer sodi Aeret-
ha Franklin med najbolj plodne izva-
jalce v zgodovini popularne glasbe. 
Tokrat so pri snemanju a lbuma so-
delovali znani producent i Michael 
Warden, Lauryn I—lili, Jeremaine Du-
pri in seveda danes še posebej ce-
njeni Puff Daddy. 

ZMELKOOW 
Popularna in odštekana pr imorska 
skupina Zmelkoow iz galaksije Juž-
ni jogur t (kot trdi jo sami), ki je pred 
nedavnim izdala plošček z naslo-
v o m »Srebrna«, je zelo produktiv-
na. Tokrat predstavljajo svoj naj-
novejš i single »Lady bella«, spet 
enega od mnogih čudovitih proizvo-
dov talentirane primorske združbe, ki 
jo bomo po nekaj mesecih spet lah-
ko v živo občudoval i v Velenju. Ju-
tri (17. 4.) bodo namreč nastopil i v 
klubu Max, kjer so pred časom tudi 
izgubili nedolžnost (seveda kar za-
deva nastope v Velenju). 

MAGNIFICO 
Med poslušalci radijskih postaj po 
Slovenij i je Magni f icova evrovizi j-
ska skladba »Silvija« naletela na od-

ličen sprejem, zato ni čudno, da po 
njej močno povprašujejo tudi v trgo-
vinah s p loščami. , A zaenkrat žal 
zaman. Nekoliko neprofesionalno si 
je Magni f ico privošči l kar prevelik 
premor do izdaje svoje uspešnice na 
kakem od nosilcev zvoka. Kot kaže, 
pa se stvari obračajo na bolje. Pri za-
ložbi Menart bo namreč izšel single 
z dvema verzijama omenjene sklad-
be. Prva bo originalna, kot ste je že 
vajeni z radijskih valov, druga pa bo 
seveda nekoliko predelana, remiksa-
na, kot radi rečejo glasbeni strokov-
njaki. Pod remiks pa se bosta pod-
pisala verjetno ta hip najbolj poklica-
na človeka za te stvari v Slovenji, Iz-
tok Turk in DJ Umek. Sliši se obetav-
no. 
Magni f icov novi a lbum sicer priča-
kujemo jeseni. 

• MiČ 

Trio Roberta Goličnika 

Prva kaseta in zgoščenka 
besedila napisali Ivica Cvikl in Vera 
Šolinc, glasbo pa je napisal Robert 
sam. Poleg narodno-zabavnih me-
lodij sta na kaseti in zgoščenki tudi 
dve priredbi. Vse skupaj so posneli v 
studiu Zlati zvoki v Kisovcu. 
Robert upa, da to ne bosta njihova 
edina kaseta in zgoščenka, težko pa 
bi napovedal izid nove. Ve pa, da j im 
bodo v prihodnje ljubitelji narodno-za-
bavne glasbe lahko prisluhnili na fe-
stivalih, koncert ih oziroma povsod 
tam, kamor jih bomo ljudje povabili. 

mrp 

Boštjan Zaje, Robi Rednak in Robert 
Goličnik so trije postavni fantje, ki po-
jejo in godejo na najrazličnejših prire-
ditvah in koncertih že pet let. V sobo-
to, 18. aprila, ob 20. ur i , bodo prav 
to počeli tudi na koncertu v dvorani 
večnamenskega doma v Vinski Gori. 
To ne bo povsem običajen koncert. Na 
njem bodo namreč ljubiteljem narod-
no-zabavne glasbe predstavili svojo 
prvo kaseto in zgoščenko. 
Vodja ansambla Robert Goličnik je 
povedal, da je na nj ihovem glasbe-
nem izdelku 10 sklad, za katere sta 

Trio Roberta Goličnika iz Gaberk pri Šoštanju bo v Vinski 
Gori pripravil koncert, na katerem bodo predstavili svojo 

prvo kaseto in zgoščenko 

KONCERTNI MARATON 
Pretekli vikend smo bili priča razgibani koncertni ponudbi, ki se je do-

gajala v Mladinskem Centru in v klubu Max. V petek, 10. aprila, so ob pri-
jetnem klubskem vzdušju, ki se je s pomoč jo mizic izoblikoval v Mladin-
skem Centru, nastopil i Kapela la Chateliere. Tokrat je hrupa vajena 
dvorana po dolgem času spet okusi la zvoke raznovrstnih instrumentov 
in vešče prste njihovih lastnikov, ki so v ušesa (spet!) številnih obisko-
valcev poslali odličen, malo drugačen, jazz. Prvi del koncerta je bil na-
menjen glasbenemu izobraževanju še učenja sposobnih poslušalcev: tež-
ka, ritem menjajoča instrumentalna glasba z občasnimi ruralnimi med-
klici, je mars ikomu priklicala težke misl i (predvsem t ist im, ki so spričo 
perfektnega igranja Kapele la Chateliere jemali slovo od lastne glasbene 
kariere). Pa je zato drugi del večera prinesel več optimizma in veselja. Sku-
pina je dokazala, da poleg instrumentov obvlada tudi psihoanalizo in mar-
sikaterega obiskovalca pripravila do poplesavanja in ritmičnega pokima-
vanja z glavo. Misl i organizatorja pa so bile že daleč v naslednjem dne-
vu, zato je (po mnenju mnogih) prehitro zaprl, vzel v roke metlo in spra-
vil dvorano stanje, v katerem je bila pred koncer tom. 

Kajti sobota, 11. aprila, je bila še večj i organizatorski zalogaj. Kar dva 
koncerta, eden v Mladinskem Centru in drugi v Max-u, sta zahtevala po-
polno koncentraci jo in veliko mero samoobvladovanja (slednjega je, žal, 
vedno premalo). Večer se je začel s koncer tom koroških Štirih praviti 
dedcev in reško-amsterdamsko navezo pod imenom Very Expensive Por-
no Movie v Mladinskem Centru Velenje. 

Štirje pravi dedci so se za nastop vizualno dobro pripravili. Kot so ob-
ljubili, so koncer t začeli v lasuljah, katere pa so že po prvih taktih besno 
odvrgli. Rock'n ' ro l l s slabše sl išnim vokalom (ki pa ni bil slab) je nare-
dil dober uvod v večer. Bendu, ki je tako rekoč šele na začetku svoje glas-
bene poti, je namenjena vsa pohvala. Mogoče bi lahko pri ustvarjanju ko-
madov uporabili malo več domišlji je in dodali kakšno izvenkontekstno pre-
senečenje. Glede na to, da so za nastop dobil i honorar, j ih bomo od se-
daj naprej poznali pod tem imenom (dokler ne dobi jo večjega honorar-
ja ali spremeni jo število članov). 

Ob nastopu Very Expensive Porno Movie pa je vsem (vključno z or-
ganizatorjem) pobralo sapo. Prvič se je utrnila misel, da je treba k os-
novni prvi pomoč i dodati še zdravilo, imenovano Angised, ki širi srčne 
žile in preprečuje infarkt. Preventiva je morda še vata za ušesa, ki jo po-
s topoma po majhnih kosih odstranjuješ in s tem počasi navajaš svojo 
psiho na čustvene pretrese, ki jih je deležna ob poslušanju tovrstnih beo-
dov. Bobnar je s svoj im igranjem deloval čisto nezemeljsko; po skrbnem 
posvetu vodilnih so bili (glede na tehniko igranja) tudi ostali člani progla-
šeni za »izvanzemaljce«. Glave so staknili tudi pri ugotavljanju zvrsti glas-
be - po dobre pol ure napenjanja ušes in možganov je zmagal noise. Čus-
tvenih pretresov pa ni bil deležen le organizator, ki je v bobnarju videl svo-
jega odrešenika, ampak tudi njegov nesojeni glasbeni kolega, ki je zapu-
stil sfere vsakdanjega in se popolnoma prepusti l r i tmu. Da ne bo pomo-
te - podobna občut ja smo doživljali brez izjeme vsi. Odslej naprošamo 
bende, ki bodo doživeli to čast in nastopil i v Mladinskem Centru v Vele-
nju, da opremijo svoje demo posnetke z oznako »Nevarno za srce - pred 
ob iskom koncerta najmanj en teden 1 - 2 uri na dan poslušaj skupine, kot 
so V ic t im 's Family, Rapeman, NoMeansNo, Gang Ot Four, Neurosis«. 

Glavno pa se je šele imelo za zgoditi. Na vel ikonočno soboto je skupi-

na Strelnikoff v klubu Max potrpežljivo čakala konec dogajanja v 
skem Centru in se pripravljala na svoj prvi nastop po vsej medijski in dru-
gačni pozornosti , ki je je bila deležna v zadnjem času. To se je poznalo 
tudi po strukturi poslušalcev, katerih velika večina je prišla zgolj pogle-
dat »skruni lce krščanstva« (da se bodo lahko nekoč hvalili svojim vnu-
kom), nevedoč, da so Strelnikoff že dolga leta ena izmed najboljših sku-
pin v tem delu Evrope. Očitno pa bodo v tej zmot i živeli še naprej, saj so 
po prvem komadu »Bitchcraf t« zapustil i dvorano. Preostali smo bili de-
ležni izleta v svojo mladost, ko smo na škripajočih gramofonih vrteli »l'm 
so pretty (but she don' t care)«, »Gimme a gun« , . . . in čakali na boljše 
čase (ki pa še niso prišli). Ne za nas in ne za Strelnikoff. Pol ure trajajoč 
koncer t je bil predvidlj iv in vpet v stare tire, pokazano ni bilo nič nove-
ga. Vendar - kapo dol pred bendom, ki je še vedno sposoben brez kik-
sov odigrati koncert , ki ga neusmil jeno brez odmorov žene ritem maši-
na ter navdušit i tako stare borce kot tudi mlade radovedneže (in koncert 
začeti z besedami: »Bratje in sestre, pridite bliže!«). Verjeti pomeni upa-
ti si. Napaka je bila le pri izbiri DJ-ja, ki po koncertu z, sicer dobrim, 
d rum&bas -om ni ujel vzdušja in za nekatere prehitro končal večer. Na-
stopajoči so se umakni l i nazaj v Mladinski Center, si malo olajšali žejo, 
si nato priskrbeli osebnega šoferja, ki jih je varno popeljal na mesto pre-
nočišča. Spet s m o videli sončni vzhod. • zk 

LESTVICA D O M A Č E GLASBE ( Š t . 2 6 1 ) 

Vsako nedeljo ob 17.30 na Radiu Velenje in Mestni TV ter vsak 
četrtek v tedniku Naš čas. 
Takole ste glasovali v nedeljo, 12. aprila: 
1 .KL INC: Shujševalna kura 10 glasov 
2. GOLIČNIK: Ti si r ib 'ca, jaz sem kit 8 glasov 
3. FRAJ KINv2CLARI: Tika-taka 6 glasov 
4. PRIMORSKI: Zigo-zago 4 glasovi 
5. ALPSKI: Ko Štajerc v hribe gre 2 glasova 

Predlogi za nedeljo, 19. aprila: 
1.NIPIC: Ostal bom muzikant 
2. PREROD: Abrahamka 
3. SLAPOVI: Slovenec je faca 
4. ŠTAJ. POTEPUHI: Potepuška polka 
5. ZARJA: Teta 

• Vili Grabner 
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Razmere za ustanovitev lokalnega časopisa, 
ki ne bo več le glasilo delovnega kolektiva so 
torej dozorele in 1. maja leta 1965 je izšla prva 
številka "Šaleškega rudarja", kot se je časopis 
poslej imenoval. Njegov ustanovitelj je bil 
Izvršni odbor S Z D L (Socialistična zveza de-
lovnega ljudstva) Velenje, izhajal pa je vsakih 14 
dni. V ustanovitveni dokument so zapisali tudi 
sledeče: "Poleg tega, da bo Šaleški rudar sez-
nanjal bralce z dogodki v občini, bodo tudi de-
lovne organizacije informirale, na posebnih 
straneh časopisa, svoje člane o vsem kar je pri 
njih novega. "Za glavnega in odgovornega ured-
nika je bil imenovan Ljuban Naraks, poleg nje-
ga pa so bili v uredniškem odboru še Ivan Fijavž 
kot tehnični urednik ter Maruša Dolejši, Fran-
jo Kljun, Franc Lesnik, Milan Šterban, Jože 
Tekavec, Alojz Zavolovšek in Rudi Zevart. 
časopisje izhajal vsak drugi četrtek, posamez-
na številka je veljala 30 din, tiskali pa so ga še 
vedno v CP Celjski tisk. Sedež uredništva 
Šaleškega rudarja je bil v prostorih velenjske 

Delavske univerze na Titovem trgu št. 2. 
V prvi številki časopisa, ki je zopet izšel na 

pravem časopisnem formatu na osmih straneh, 
je novi glavni in odgovorni urednik Ljuban 
Naraks v uvodnik zapisal tudi naslednje: "Pred 
nami je prva številka Šaleškega rudarja. Z nje-
govo izdajo smo izpolnili želje številnih občanov, 
ki so na zborih volilcev izrazili potrebo po 
lokalnem časniku. Izdajamo ga občanom z na-
menom, da bi na njegovih straneh bila zajeta vsa 
pestrost in posebnost življenja naše komune. 
Uredništvo se zaveda še ene odgovorne naloge. 
Šaleški rudar mora postati glasilo javnega 
mnenja, njegovih zapažanj, predlogov in kri-
tik. To ne zavisi samo od ozkega kroga obliko-
valcev časopisa, temveč od vseh družbenih fak-
torjev. V redni rubriki -Tribuna vaših mnenj -
bomo z veseljem objavljali pisma bralcev, nji-
hove ocene in predloge. Naj bo naše glasilo 
občinskega odbora Socialistične zveze delovnih 
ljudi velenjske občione last slehernega občana. 
Postane naj resnična javna tribuna." 

• dk 

Prireditve Kulturnega centra Ivana Napotnika Velenje 

OJ, ČUDEŽNI ZABOJ 
V soboto, 18. aprila bo ob 10.00 v domu kulture 

Velenje gostovalo Gledališče Ptuj z zabavno predstavo 
za otroke vseh starosti. 

Barvita zgodba o prijateljstvu, igri, neskončni 
otroški domišljiji, kjer je mogoče prav vse. Zgodba 
pripoveduje o dveh klovnih, prijateljih, suhcu in de-
beluhu, ki kar naprej tekmujeta, kdo ima lepši in 
boljši zaboj. Šele s prihodom skrivnostnega in preme-

tenega Koračničaija se Kumina in Bartolomej za-
vesta, da je največ vredno njuno prijateljstvo. 

Igra Oj, čudežni zaboj je največkrat uprizorjena 
otroška igra v Nemčiji, v Gledališču Ptuj pa so se 
odločili da jo predstavijo tudi slovenski publiki. 

Predstava je za Pikin abonma in izven. Cena 
vstopnic za izven 600 SIT. 

Predstave so namenjene otrokom in staršem, 
zato je zaželjeno, da starši ostanejo z otroki v dvorani. 

Sklad za ljubiteljsko kulturo 

Tudi v Velenju 
N Velenju so ta teden us-

ta/rili območno izpostavo 
sklada za kulturo republike 
Slovenije. Ta je že šestindvajse-
ta v naši državi. 

Za vodjo sklada so s tajnim 
glasovanjem izvolili Nevo Tram-
puž. Za predsednika sveta skla-
da so izvolili Romana Ledineka, 
za njegovega namestnika pa 

Matjaža Šaleja. 
Lahko zapišemo, daje sklad 

že začel delovati. Gotovo pa bo 
njegova prva in najpomemb-
nejša naloga delovni program 
za področje kulture v letu 1999. 

N a m e n sklada je sofinan-
ciranje dejavnosti, ki presegajo 
lokalno raven. Teh je v treh 
občinah v Šaleški dolini kar 

nekaj. Gotovo bo sklad tesno 
povezan z Zvezo kulturnih 
društev Šaleške doline in z 
njeno razvitostjo. 

Stremljenje h kvaliteti, ki jo 
že doslej dosegajo glasbena, 
plesna in gledališka dejavnost, 
bo tudi v prihodnosti najpo-
membnejše! 

mviš 

TIC vsako soboto ob 10. uri vabi 
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ANDREJ KUZMAN 
Kuzmanov Franc, čevljar iz Vitanja, je z biciklom tako 

dolgo zahajal v gostilno v deset kilometrov oddaljeni 
Dolič, da se je med njim in domačo hčerko Karolino vnela 
vroča ljubezen. Kljub nasprotovanju dekletovih staršev sta 
se v Zagrebu poročila, zamera pa je trajala še lep čas. Franc 
je bil cenjen čevljar in kmalu sta si že lahko kupila hišo v 
samem središču Vitanja, potem pa je bilo v petdesetih letih 
s čevljerskim poslom čedalje slabše, dokler ga Franc ni 
opustil in se je zaposlila Karolina kot prodajalka. Kuzmana 
sta na svet spravila tri korenjake: štiridesetega leta Korla, 
enainštiridesetega Oskarja in 10. oktobra 1945 še Drejčka. 

Otroštvo v Vitanju, kjer so takrat dvakrat na dan videli 
avtobus in od časa do časa reševalni avtomobil, ki je prišel 
pred gostilno pobirat ranjene pretepače, je bilo zanimivo, 
brez nevarnosti in prepovedi, ki jih je deležna današnja 
mladež. Poleti so se otroci podili za žogo, lovili ribe v 
bližnji Hudinji, vozili so se s kolesi, na grajskih razvalinah 
so plezali, si gradili hiše v drevju, ter prirejali bitke med Vi-
tanjem trgom in Vitanjem vasjo. Zima je prinesla smučanje 
na doma narejenih smučeh, sankanje, najlepše pa je bilo 
za Hudinjo. Mulci so nasekali ledene plošče in se na njih 
vozili po strugi. Na enem takih podvigov, je brat malega 
Drejčka komaj rešil, ko je padel pod takšno ploščo... Izpod 
plujdra, lesenega žlebu, ki je vodil na kolo vitanjske žage, 
so trgali in sekali ogromne ledene sveče, ter iz njih gradili 
gradove... V taisti plujder je nekega poletja padel Drejček 
in spet so ga tik pred velikim kolesom komaj rešili. Poseb-
no zimsko doživetje je bilo, ko je oče pozimi najel furmana, 
ki jih je potem s konji, na velikih saneh, vozil po zasneženih 
cestah. 

Drejc je bil za vitanjsko šolo nadpovprečen učenec, vs-
eskozi marljiv odličnjak. Rad je imel slovenščino in vse kar 
je bilo z njo povezano: deklamiral je, pisal pesmi in jih pošil-
jal v Pionirski list, igral lutke in celo pisal besedila za 
lutkovne igrice, učil se je harmonike, hodil k šahovskemu 
krožku. Kljub temu, da je bil ministrant, je ves čas imel 
funkcije v razredu ali na šoli, še predsednik pionirskega 
odreda je bil... Kljub temu, da je očetov posel propadel, 
doma nikoli niso govorili čez oblast, vedno so mu vcepl-
jali pripadnost domovini; učili 
so, ga naj ne kritizira, naj raje 
gradi na sebi... A še danes je 
trpek spomin, ko kot "privat-
nikov sin" v šoli nekoč ni do-
bil kosa belega kruha, koščka 
sira in skodelice mleka v prahu 
iz paketov zavezniške pomoči 
Jugoslaviji... 

Na morje je malo 'z lo-
jtrskim vozom, malo z avtobu-
som, malo z vlakom in malo z 
ladjo prvič odpotoval šele po 
petem razredu, dekleta so ga 
zanimala prav tako zelo ali 
malo kot njegove sošolce, če 
ga je kaj že preveč težilo je 
sedel in napisal lepo pesem o 
čudoviti naravi, soncu, luni... 

Navdušenje nad 
slovenščino mu je odpiralo 
vrat v eno smer, matematika 
mu je enostavno "šla", domači 
so ga usmerjali bolj v poklic, 
na koncu pa je odloči lo 
naključje: na vpis v Celje se je 
poleti leta 1960 odpeljal s 
kolesom, zamudil vpis na 
tehniško šolo, se odpeljal do 
tete in z njo do gimnazije, kjer 
so odličnjaka sprejeli z vesel-
jem. Vsa dijaška leta je 
stanoval v majhni privatni so-
bici, pouk je imel vedno 
popoldan. Poleg domačih je v 
Celju najbolj pogrešal hribe iz 
okolice Vitanja, mesto ga je 
utesnjevalo. Prav zaradi tega 
je v drugem letniku zastrigel z ušesi, ko je po zvočniku slišal 
obvestilo za planinski izlet. Odtlej je bila njegova največja 
ljubezen v prostem času planinarjenje - pisanju pesmic 
se je odpovedal že v prvem letniku, ko so ga nemarno skri-
tizirali na literarnem krožku. Napravil je tečaj za planinske 
vodiče, plezalno šolo in v tretjem letniku oblazil vse 
planinske vrhove po Črni gori in Bosni. 

Priden, marljiv in ubogljiv dijak je bil vsa leta, ne sicer 
več odličnjak, razen na maturi. Trikrat tedensko je za hon-
orar ob večerih poučeval matematiko, včasih dopoldan 
nabijal žogo, sicer pa je ves prosti čas posvečal hribom, 
kjer je občasno tudi doživel kakšno romanco. Poletja je 
večinoma prebil v hribih, vsako leto pa obvezno delal ali 
v Tovarni kovanega orodja v Vitanju, ali v kamnolomu na 
Stranicah. Nekoč prej, ko je bil še manjši, so za prodajo 
nabirali borovnice, zdravilna zelišča, gobe... Maturantski ples 
so zaradi "zganjanja elitizma" prejšnje leto prav pri njih za 
nekaj let ukinili, maturantski izlet pa je bil čudovit. Prepo-
tovali so dobršen del Jugoslavije, na koncu z lad^i pristali 
na Reki, tam pa je Andrej vzel nahrbtnik in odšel naravnost 
na Velebit, na srečanje planincev. 

Razmišljal je o študiju psihologije, filozofije, zaradi 
hribov in romantike o gozdarstvu, tudi matematika mu je 
dišala. Na koncu je odločil denar, brez katerega si študija 
ni mogel zamišljati. Velenjska občina mu je dala štipendi-
jo za študij matematike, ki ga je začel v letu 1964. Kljub 

temu, da štipendija ni bila majhna, je še inštruiral matem-
atiko, razvažal mleko, čuval plašče na plesih... Stanoval je 
v domu na Gerbičevi ulici, v krogu prijateljev je ure in ure 
debatiral, bil .pa je tudi udeleženec znamenitega štu-
dentskega upora leta 1968, celo član stavkovnega odbo-
ra Gerbičeve, nosil je transparent: "Neznosen položaj 
prosvete ogroža slovensko gospodarstvo" - kot bi slutil... 

Prosti čas in počitnice je posvetil hribom, veliko je kole-
saril, skočil na morje, opravljal priložnostna dela, med 
drugim nekaj tednov v Franciji obiral grozdje... in končno 
v četrtem letniku, na plesu v Festivalni dvorani, srečal dve 
leti mlajšo Modicevo Silvo, študentko francoščine in an-
gleščine. Ljubezen ju ni ovirala pri študiju, Andrej sicer ni 
ponovil ocen iz srednje šole, a je zato vse sile vložil v hitrost 
/da bo čimprej pri kruhu!/ in julija 1969 kot prvi iz generacije 
diplomiral. 

Avgusta je že služil domovini v Bihaču pri protiletals-
ki zaščiti. Skušal si je na vse načine popestriti dneve, na 
položaj je nosil knjige, ponoči na stražo zvezdno karto. 
Drugih šest mesecev je odslužil v delovnem vodu na 
letališču Željava, kjer je prenašal pesek in betoniral. Na straži 
je prebil kar 140 noči, od tega /nekako so pozabili na za-
menjavo/ nekoč kar šestinpetdeset /56! / dni skupaj. In 
vendar gleda na vojsko tako kot na maturo: "Res je bilo 
težko, toda preizkušnjo sem prestal"! 

Tako utrjen je leta 1970 začel učiti na Rudarskem 
šolskem centru rudarske tehnike, naslednje leto še elek-
trotehnike in leta 1976 postal ravnatelj strojne tehnične šole. 
Po reorganizaciji leta 1978 / kar naprej so nekaj spremin-
jali/ je postal vodja kovinarsko strojne usmeritve, po de-
setih letih je vodenje opustil, leto dni poučeval nar-
avoslovna razreda, leto kasneje se je vključil v profesors-
ki zbor gimnazije in januarja 1991 po nenadnem odhodu 
ravnatelja Glavača postal vršilec dolžnosti predstojnika 
gimnazije in nato ravnatelj Gimnazije Velenje. Vseh ose-
mindvajset let v prosveti kljub večinoma vodstvenemu 
položaju ves čas poučuje vsaj nekaj ur tedensko/ devet let 
tudi na višji šoli/, saj je v šolstvo šel željan poučevanje, pri 
čemer so mu prav prišle izkušnje iz planinske organizaci-

je, kjer je veliko časa posvetil 
mladim, ter iz posamičnih in 
skupinskih inštrukcij v času 
šolanja. Seveda si je od 
začetka predstavljal kako 
krasen, čisto drugačen profe-
sor bo, kot so bili nekoč nje-
govi, toda čez čas je postal 
realist - zahteven učitelj, a v 
dobrih odnosih z dijaki. 
V času njegovega ravnatelje-
vanja na gimnaziji so zgradili 
nove učilnice, veliko je takrat 
naredil za to, da je v letu grad-
nje šola delovala skoraj 
nemoteno, ves čas pa spod-
buja izvenšolske dejavnosti in 
po izjemni generaciji, ko so 
prvi organizirali slovensko 
Gimnaziado, komaj čaka nove 
takšne generacije. Če bi bila 
šola njegova, bi zmanjšal 
število obveznih ur in pred-
metov in dal veliko več pros-
tora neobveznim vsebinam... 
V teh osemindvajsetih letih na 
šoli se je tudi selil: iz 
samskega doma v garsonjero 
nad Šumijem, leta 1973 nad 
Standard v trisobno stanovan-
je in leta 1986 v hišo v 
Kavčah. Profesorico Silvo je 
poročil 5. junija 1971 pred 
matičarjem in župnikom v 
Celju in Silva mu je podarila 
Tino/1972/, Boštjana/1976/, 
Polono /1982 / ter končno 
Uroša /1984/ . Andreja je z 

vsakim novim otrokom bolj skrbelo, a žena je znala ured-
iti, da je bilo vse prav in lepo. Rast družine in poklicne poti 
so vseskozi spremljale številne druge stvari, seveda najbolj 
hribi, kjer je našel "del svoje duše". Ob številnih izletih in 
orientacijskih pohodih je bil načelnik mladinskega odse-
ka Planinskega društva Velenje, predsednik Planinskega 
društva Velenje, predsednik regijskega meddruštvenega 
odbora, začel z vsakoletno Planinsko šolo/1973/, s planin-
skimi tabori v Logarski dolini. Na šoli je bil vključen v 
samoupravne organe, bil je predsednik delavskega sveta, 
predsednik izvršilnega odbora sindikata, bil je priden v 
samnoupravnih interesnih skupnostih, član predsedtva 
Občinske izobraževalne skupnosti... 

V letih 1971 in 1872 je pomagal pri trasiranju Šaleške 
planinske, spoznaval dolino in tako bolj in hitreje kot mno-
gi prišleki postal Velenjčan. Zdaj je njegova naloga trasir-
ati zanesljivo, kakovostno pot gimnazije... Z ravnateljsko 
funkcijo se ni oženil, po duši je prej učitelj kot organiza-
tor in usklajevalec dela, zato se mu v razred ne bi bilo težko 
vrniti. Iz prosvete pa ne bo odšel..., razen če bo kdaj iz raztre-
senosti / nekoč se je na dijaka, ki mu je v kabinetu za kazen 
dal dve nalogi, spomnil šele doma pri kosilu in ga odšel 
v šolo "rešiti" šele po dveh urah/, zjutraj namesto v šolo 
zavil proti dolini Trente, da osvoji še kakšnega vršaca... 

• U. Hrast 

Turistični ogledi mesta 
in okolice 
VELENJE - Turistično informacijski center 
Velenje (TIC), ki ima svoje prostore v Rdeči 
dvorani, je v aprilu pričel z organiziranim 
turističnim ogledom mesta Velenje in okolice. 
Vsako soboto dopoldne ob 10. uri vabi vse, ki 
bi radi izvedeli več o Šaleški dolini, da se 
zberejo pred Rdečo dvorano, kjer jih bodo 
pričakali izšolani turistični vodniki. Ogled bo 
trajal dobro uro ali dve, lahko pa se boste do-
govorili tudi za vam tematsko zanimive 
oglede. 
Alojz Hudarin, ki vodi TIC, nam je o tem 
povedal še nekaj podrobnosti: "V Velenju 
smo se že pred časom odločili, da bomo zara-
di številnih aktivnosti, ki jih načrtujemo za 
razvoj turistične ponudbe mesta in okolice ter 
celotne Šaleške doline, načrtno izvajali pro-
grame izobraževanja, zato smo lani jeseni 
pričeli, letos januarja pa zaključili, s pro-
gramom izobraževanja turističnih vodnikov. Tako 
smo lahko v mesecu aprilu pričeli z pred-
pripravami za izvajanje organiziranja turističnih 
ogledov mesta in okolice Velenja, saj želimo, da 
bi v mesecu maju resnično zaživeli. V program so 
vključeni vsi naši mladi turistični vodniki, ki so za-
ključili prvi tečaj in dobili naziv turističnega vod-
nika po regiji." Sedaj torej vabijo tudi domačine, 
da se udeležijo ogleda, na katerem bodo izvedeli 
več o svojem mestu in okolici. "Pripravili smo 
različne tematske programe, kot je krožni ogled 
mesta Velenja in njegove zanimivosti, pa ogled 

Alojz Hudarin, vodja TlC-a: "Maja bi radi orga-
nizirali tudi turistične oglede mesta s kočijo in 

turističnim vlakom." 

muzeja na gradu ter ogled sakralnih in drugih 
kulturnih spomenikov, ogled TRC Jezero z 
možnostjo jahanja v Konjeniškem centru, ogled 
galerij, orintološkega parka ob Škalskem jezeru 
in podobno. Dogovarjamo se z vozniki kočij, da 
bi lahko že maja omogočili krožni ogled Velenja 
in okolice z vožnjo s kočijami, dogovarjamo pa se 
tudi , da bi Gostov turistični vlak pričel voziti že 
v mesecu maju, na njem pa naj bi bil tudi turistični 
vodnik, ki bi posredoval zanimivosti o kraju in 
okolici," smo izvedeli. 

• bš 
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KS Braslovče, Letuš, Trnava in Gomilsko 

DZ se je odločil, kaj 
pa krajani? 

Krajevne skupnosti 
Braslovče, Letuš, Trnava in 
Gomilsko sestavljajo referen-
dumsko območje, na katerem se 
bodo v nedeljo krajani odločali za 
samostojno občino Braslovče. Na 
podobnem referendumu pred 4 
leti se za takšen korak niso 
odločili. Kaj pa danes? 

"Napovedovanje je ne-
hvaležno, ker bo na izid referen-
duma vpliva več dejavnikov. 
Danes smo bolje seznanjeni s 
prednostmi in slabostmi nove 
občine kot smo bili takrat. Danes 
bolje vemo, da samostojnost 
predstavlja večji nadzor nad 
uporabo proračunskega denar-
ja, večji vpliv na razvoj, na 
odločanje o dogajanjih v pros-
toru, na upravljanju z nepre-
mičninami in podobno. Utrip, ki 
smo ga zaznali na minulih zborih 
krajanov po zaselkih in vaseh, je 
vsemu navkljub nedoločen: 
polovica krajanov je za, preosta-
la proti" je povedal Dušan 
Goričar, predsednik krajevne 
skupnosti Braslovče. 

S predlogom poslancev 
državnega zbora, katere KS naj 
bi sestavljale občino Braslovče, 
ne soglašajo v KS Trnava in 
Gomilsko, v KS Braslovče in 
Letuš pa so spremembam pre-

cej bolj naklonjeni. Po Goričar-
jevih besedah so republiškemu 
ministru za lokalno samoupravo 
Božu Grafenauerju predlagali, 
da bi upoštevali mnenje krajanov 
Trnave in Gomilskega, predvsem 
krajanov Grajske vasi, za 
priključitev k Preboldu, vendar 
je ostalo pri odločitvi poslancev 
državnega zbora. V pripravah na 
zgodovinsko priložnost, kot so 
poimenovali referendum za novo 
občino, so na skupnih sestankih 
s predstavniki Trnave in 
Gomilskega podpisali vrsto 
dokumentov, kako bodo 
kadrovali, financirali, delovali, 
če bodo krajani izglasovali 
samostojno občino, "nismo še nič 
bližje v prizadevanjih za us-
tanovitev skupne občine. Očitno 
so politične sile v omenjenih KS 
močnejše kot vse drugo." 

Poleg številnih prednosti, ki 
govore v prid samostojni občini, 
je Goričar omenil več denarja za 
razvoj in s tem tudi za ustvarjan-
je boljših možnosti za razvoj 
gospodarstva, kulture, športa, šol-
stva, zdravstva. "Po naši oceni naj 
bi znašal priliv v občino Braslovče 
približno 280 milijonov tolarjev, 
kar je približno 18-krat več denar-
ja, kot ga dobi KS danes. Kljub 
zakonsko opredeljenim zneskom 

Bodoča občina Polzela? 

Hitreje do osnovnih 
potreb 

Dušan Goričar: "Po naših 
ocenah naj bi znašal občins-

ki proračun približno 280 
milijonov tolarjev, kar je 18-

krat več denarja, kot ga dobi 
KS danes. " 

za zdravstvo, šolstvo in podobno, 
nam bo za naložbe ostalo precej 
več denarja kot ga dobimo za 
uresničevanje naših potreb iz 
občine Žalec danes." 

Ce bo podprla prizadevanja 
za ustanovitev samostojne občine 
Braslovče v nedeljo večina kra-
janov, bo občina Braslovče ena 
izmed približno 100 srednje ve-
likih občini v Sloveniji z več kot 
5000 občani. 

• TP 

Razlogi, zakaj si želijo v 
krajevnih skupnostih Polzela 
in Andraž svojo občino, občino 
Polzela, so - poudarjajo - jasni. 
O tem, kaj prinaša obkrožitev 
ZA na nedeljskem referendu-
mu, so v minulih dneh pred-
stavniki iniciativnega odbora 
za ustanovitev samostojne ob-
čine Polzela seznanjali kraja-
ne po zaselkih in vaseh. 

Stanko Novak, predsednik 
krajevne skupnosti Polzela, 
nam je njihova prizadevanja 
takole pojasnil:"Moramo pre-
prečiti odliv tistega denarja, ki 
ga država namenja našemu 
kraju, drugam. Na ta način 
bomo lahko hitreje zagotovili 
krajanom osnovne življenjske 
pogoje kot so urejene dovozne 
ceste, oskrba z zdravo pitno 
vodo, razvoj gospodarstva, 
kmetijstva, turizma. Prepriča-
ni smo, da bomo imeli večji 
vpliv na stanovanjsko izgrad-
njo, več denarja za društveno 
dejavnost in podobno.Tudi 
mladi bodo lahko hitreje ure-

sničevali svoje sposobnosti v 
podjetništvu." 

Po Novakovih besedah vse-
ga tega v sedanji občini Žalec 
niso mogli uresničevati v skla-

Stanko Novak: "Največ po-
treb imamo na komunalnem 

področju. Hitreje jih bomo 
lahko uresničili, če ne bomo 

privesek velike občine, kot 
smo bili to do sedaj." 

du s potrebami. Občina je pre-
velika, interesi različni in enot-
nosti ni bilo mogoče doseči." 
Naša KS je bila samo pri uri 
janju okolja in prostora vsako 
leto "prikrajšana" za približno 
30 do 40% denarja." 

Pri preverjanju razpoloži 
nja krajanov za samostojno ob-
čino Polzela pred 4 leti, se' 
večina odzvala negativno. Po 
Novakovem prepričanju tudi I 
za to, ker so sredstva javnega 
obveščanja "navijala" za enot-
ne, velike občine. Izkušnje 
novo nastalih občin pa so men-
da sedaj pri mnogih vplivale 
na spremembo mnenja. Zato 
je Novak prepričan, da bo v 
nedeljo večina krajanov KS 
Polzela in Andraž glasovala za 
samostojno občino. "Vse pogo-
je imamo za to, vse pogoje za 
srednje veliko občino, v kateri 
bo več kot 5000 občanov lahko 
precej bolj vplivalo na nadalj-
nji razvoj kraja ter pestrost živ-
ljenja v njem," je sklenil pogo-
vor Stanko Novak. 

Za novo občino tudi v Solčavi 

"Sposobni smo preživeti sami" 
Referendum za novo občino 

bodo v nedeljo izvedli tudi v Sol-
čavi, in čeprav je življenje s po-
litiko vred polno presenečenj, 
so trdno prepričani, da se bodo 
prebivalci te krajevne skupnosti 
z veliko večino odločili za sa-
mostojno občino. 

"S tem bomo nadomestili ve-
liko razočaranje iz leta 1994, 
kronali velike napore minulih 
štirih let in predvsem uresničili 
dolgoletne želje po samostojno-
sti. Zavedamo se sicer, daje re-

ferendum (spet) poizvedovalne 
narave in da bo o vsem vendar-
le odločal državni zbor, vendar 
hkrati verjamemo ministrove-
mu zagotovilu, da bodo nove 
občine oblikovane povsod tam, 
kjer se bodo prebivalci odločili 
za," pravi tajnik krajevne skup-
nosti Solčava Janez Cerček, kije 
v preteklem obdobju večinoma 
vodil in usklajeval pravne in 
"pravdne" postopke. 

Razočaranje leta 1994 ob 
uvedbi nove lokalne samoupra-

Opazili ste jih 

Kdofb© naj prc>tp 
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Pred vami, dragi bralci in bralke, je tretja aprilska številka na-

šega tednika in v njej tretji kupon za rubriko Kdo bo naj proda-
jalec, prodajalka. Ce "povzamemo" vaše dosedanje sodelovanje 
v tej naši rubriki, potem naj povemo, da ste opazili prizadevnost 
naslednjih prodajalk: Cvetke Verdev (trgovina Acman Velenje), 
Zofke Suligoj (trgovina Pentlja Velenje), Darinke Goršek (Era 
Standard Velenje), Lidije Rehberger (Era Hrana Velenje), Met-
ke Landekar (MT Center Velenje), Štefke Likeb (Dolina Šoštanj), 
Smilje Kompan (Dolina Šoštanj), Metke Kumer (slaščičarna 
Miš- Maš Šoštanj), Sonje Sešel (Era Zibka Velenje) in Jožice 
Omerovič (Nama Velenje). Prepričani smo, da bo po vaši zaslu-
gi že prihodnjič na kuponu zapisano še kakšno ime več ali še kak-
šen kupon več pri tistih, katerih prizadevnost ste že opazili in jih 
na poseben način nagradili. 

Tako kot v minulih dveh, tudi pri iskanju naj prodajalca, pro-
dajalke, vaš trud ne bo zaman. Izpolnjene kupone pošljite na na-
slov našega uredništva: Naš čas, Foitova 10, 3320 Velenje, s pri-
pisom Opazili ste jih. 

NAJ PR0DAJAL(KA)EC 
Glasujem za 

Moje ime in priimek 

ve je bilo veliko, vendar so osta-
li Solčavani zvesti sami sebi in 
svoji trmi. Niti med podrobnost-
mi se niso predali in so se bori-
li naprej. Sprožili so ustavni 
spor, velikokrat potovali v Ljub-
ljano, pisali pisma in počeli še 
marsikaj, samo miru niso dali 
niti za hip. "Pri tem moram zno-
va poudariti, da naš bojkot voli-
tev za župana in svet občine Lu-
če v nobenem primeru ni bil 
uperjen proti Lučam ali posa-
meznikom v tem kraju, to je bil 
izključno protest proti državi in 
njenim odločitvam. Tudi to mo-
ram povedati, da smo kljub vse-
mu zgledno sodelovali z občino 
Luče, bili deležni razumevanja 
in pomoči, kar v polni meri ve-
lja tudi za župana in poslanca 
Mirka Zamernika, ki nam je v 
Ljubljani pošteno pomagal od-

preti prenekatera vrata," trdi 
Janez Cerček. 

Luč na koncu lokalno - sa-
moupravnega tunela se je Solča-
vanom odprla z novim zako-
nom, ki je v posebnem členu 
opredelil občine pod posebni-
mi pogoji. Na podlagi tega čle-
na je vladna služba za lokalno 
samoupravo Solčavo in Jezer-
sko uvrstila že v prvi predlog za 
20 novih občin in tako je na vso 
srečo ostalo do konca. Prepriča-
ni v uspeh referenduma in v us-
tanovitev lastne občine v Solča-
vi že razmišljajo o prihodnjih le-
tih. Predvsem si veliko obetajo 
od zakona, ki naj bi opredelil 
občine s posebnim statusom, 
novih zakonov o lokalni samou-
pravi in o financiranju občin pa 
se ne bojijo, kljub neobetavnim 
napovedim. 

V Solčavi zaupajo svojim sposobnostim in svoji samostojnosti 

"Resnično bomo sposobni 
sami preživeti. Naš razvoj smo 
kratko in dolgoročno naslonili 
na gozdarstvo, kmetijstvo, drob-
no gospodarstvo in obrt ter tu-
rizem. Seveda kot obmejno in 
demografsko ogroženo področ-
je pričakujemo uspešnost na 
različnih javnih razpisih, precej 
pa si obetamo tudi od projekta 

prekomejnega sodelovanja v 
programu Phare, kjer smo prve 
uspehe že dosegli," je odločen 
Janez Cerček, seveda pa njego-
vo odločenost delijo tudi pred-
sednik krajevne skupnosti Voj-
ko Klemenšek in večina kraja-
nov. 

• /P 

KS Šmartno ob Dreti 

So časi zreli za nov samoprispevek? 

Naslov Pošta 
Izpolnjen kupon pošljite na naslov Naš čas, d.o.o., Foitova 10, p.p. 8 9 , 3 3 2 0 
Velenje. 

V krajevni skupnosti Šmart-
no ob Dreti so se lani posebej 
razveselili temeljite posodobi-
tve in razširitve telefonskega 
omrežja, kar so dopolnili z iz-
gradnjo kabelskega televizijske-
ga sistema. Pridobili so tudi 
novo digitalno telefonsko cen-
tralo za širše območje, samo no-
vih naročnikov pa je v tej krajev-
ni skupnosti preko 170. Res so 
to opravili v sklopu obsežne ak-
cije na področju celotne nazar-
ske občine, res pa je tudi, da so 
pri tem koristili sredstva krajev-
nega samoprispevka. Tega so 
kot edina krajevna skupnost iz-
glasovali na referendumu pred 
petimi leti v takrat še skupni 
mozirski občini. 

Poleg vlaganj v telefonsko 
omrežje so z referendumskimi 

Franjo Remic: "Spoznanje o 
nujnosti novega samopris-
pevka je temelj bodočega 

razvoja" 

sredstvi posodobili cesto v Rovt 
pod Menino, dogradili zelo lep 
in prijeten športni in rekreacij-

ski prostor v Račneku, poma-
gali pri posodobitvi gasilskega 
doma in pomagali društvom pri 
njihovem rednem in uspešnem 
delovanju. Druga največja na-
loga tega petletnega obdobja je 
izgradnja nove mrliške vežice, 
saj je sedanjo že zdavnaj povo-
zil čas. V teh dneh čakajo na 
gradbeno dovoljenje, torej naj bi 
dela pričeli najkasneje maja. 

"Razumljivo je, da bomo 
morali v prihodnjih mesecih te-
meljito razmislili o možnostih 
in smotrnosti novega petletnega 
samoprispevka. S to odločitvijo 
bo pogojen naš razvoj v prihod-
njih letih, ali pa stopicanje na 
mestu. Še veliko je namreč stva-
ri, ki jih moramo zgraditi ali ob-
noviti. To so recimo slabe ceste 
do oddaljenih kmetij, obnova 

vodovoda, ki je izključno v I: 
krajevne skupnosti, na mestu' 
bil razmislek o izgradnji lasi 
čistilne naprave, tudi naša dr 
tva in še marsikaj bi se naš 
Vsi skupaj ali vsaj večina bi n 
rali doumeti, da brez lasti 
sredstev ne bomo deležni ] 
moči od drugod. Prevladati 
moralo spoznanje, da nam t 
če ne bo prispeval k hitrejšemu 
razvoju, če si ne bomo poma-
gali najprej sami. Upam, da s 
čez nekaj let ne bomo tol 
glavi," pravi predsednik kraje 
ne skupnosti d. 

Pomembna naloga v le 
jeseni bodo tudi volitve novega 
vodstva krajevne skupnosti in 
tudi nanje se želijo dobro p 
viti, saj je dobro vodstvo tud 
bodoče zagotovilo za dobro dela 
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Vodja TIC (Turistično informacijskega centra) Velenje Alojz 
Hudarin (desno) je ves navdušen pripovedoval (od leve proti 
desni): Dragu Bizjaku (Mibi), Dušanu Ajtniku (kabinet župa-

na) in Vladu Verdniku (promocija občine), da je dobil od 
Phara ekuje. "Zdaj pa ne vem, koliko so vredni. Mi lahko od 

vas kdo to izračuna?" 

wmmmmmmsmB. 
Priljubljena ljubenska županja Anka Rakun je zgovor-
na, glasna in "fejst punca". Ko je na nedavni seji Sa-
vinjsko - Šaleške gospodarske zbornice ob rahli za-
mudi, želela vstopiti tako po tiho, da tega nihče ne 
bi opazil, je s tem povzročila prav nasprotno. Vzbudi-
la je zanimanje. "Ja, Anka, kaj se je pa zgodilo, da 
tako po tiho," so jo v en glas vprašali vsi. 

: : 

• • • • • • • • 

Svetnikov obrt ne 
Na velenjski obrtni zbornici so se temeljito lotili priprave str 

•egijc razvoja drobnega gospodarstva, ki naj bi biki tudi sest a v-
jni del celovite občinske strategije. V želji, da bi bil ta dokument 

kar najboljši, so povabili na razpravo na to temo šest občinskih 
[svetnikov, ki so najbolj povezani s tem področjem. Pa se Milici 
gričlč I UPS). Mehmedu Bečlču (SDA) in Igorju Centrihu (Ze-
leni) ni zdelo vredno niti opravičiti. Sestanka sta se udeležila Franc 
Sever {nestrankarski) in Ivan Janežlč i / i .SD). ki sta se po mne-
nju vodstva obrtne zbornice poglobljeno vključila v razpravo in 
rešila čast velenjskega sveta. 

- - — -
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Direktor Premogovnika Velenje dr. Franc Žerdin je privr-
žen Rudarjev navijač. Ne spremlja samo tekem, ampak 
tudi vse, kar je z "zelenimi" tako ali drugače povezano. 
Ko je slišal, da se je vratarju rudarjev Mladenu Daba-
noviču rodil sin, je bil še posebej navdušen. "Sami si-
novi v Rudarjevih vrstah. To bo podmladka!", se je raz-
veselil. Bo pa treba seveda najprej počakati nekaj let. 

REZANJE ŠOŠTANJA 

SOSEDI 
Vse In vsi, ki se bodo letos jeseni potegovali za župans-

ki stolček, bodo morali imeti v zavesti, daje Šoštanj glavno 
mesto kmetijske Občine Šoštanj. Danes ne bi premlevali o 
tem, da so šoštanjske krave že v Evropi, saj je občina bo-
gata predvsem zaradi gozdov, ki se tukaj od nekdaj sprem-
injajo v denar, saj se na zahodnem delu mesta iz nekdaj 
dominantne usnjarske industrije vse bolj spontano razvi-
jajo lesno-predelovaini obrati. Tako bi človek pričakoval, da 
je ob izjemno razviti kmetijski zadrugi v Šoštanju tudi 
sedež gozdnogospodarske zadruge ali kakšne druge profltno-
gozdarske ustanove. Žal temu ni tako. V Šoštanju je samo 
pododdelek organizacijske enote državne gozdarske službe, 
ki ima sedež v Nazarjah. Profitne gozdno-gospodarske 
službe, razen nekaj privatnikov v okolici, v Šoštanju sploh 
ni. Zato se občina vsako leto znajde v navidezni zadregi, ko 
mora postoriti to, kar je v njeni domeni. Predvsem na 
vzdrževanju gozdnih cest. Zakon namreč veleva, da mora 
"v zasebnih gozdovih z denarjem, ki ga država pobere last-
nikom gozdov, ceste vzdrževati občina. Akcija je popolno-
ma nelogična, saj bi bilo bolj enostavno, če bi država last-
nikom naložila, naj sami vzdržujejo svoje ceste. Pa jim 
raje pobere davke, jih potem daje občini, da ta na podlagi 
najbolj poštenega javnega razpisa izbere najugodnejšega 
ponudnika za vzdrževanje gozdnih cest. Toda, ali je temu 
res tako? 

Občina kot odgovorna naročnica in plačnica tega dela se 
je v primeru vzdrževanja gozdnih cest v lanskem letu 
izkazala kot skrajno nenačelna. Delo je oddala GG Nazar-
je, češ da so cenejši od domačina, ki je bil sicer v ponudbi 
dražji za nekaj tisočakov, v istem času pa so oddali delo za 
menjavo poda v telovadnici Topolšica izvajalcu iz Velenja 
kljub temu, da je bil neprimerno dražji od ponudnika iz 
Maribora. Kot razlog so navedli, daje velenjski izvajalec pač 
domačin, ki mu je treba pomagati. V primeru topolške 
telovadnice so torej podprli domačina iz Velenja, v primeru 
gozdnih cest pa niso podprli domačina iz Šentvida. 

Človek bi rekel: "Kaj hočemo!" Bazpis jebil, goljufalo se 
ni, GG Nazarje je bilo ugodnejše, dobilo je posel. Žal se je 
izkazalo, da izbrani izvajalec ne da je delal za višjo ceno, 
kot je ponudil, pač pa je delo zaračunal ne da bi ga oprav-
il! Kako lahko pride do tega, bi vedeli povedati tisti cestni 
zapriseženi kontrolorji iz občine, ki so podpisali listine, da 
je bilo delo opravljeno. Tudi nadmojster kontrolorjev iz 
Nazarij je raje tiho. Papirji se bodo bržkone izgubili, zadeve 
ne bo mogoče raziskati, čas jo bo prekucnil v pozabo in občin-
ski nadzorni odbor bo tako, kot je že, še enkrat zataval v 
temi. Ostane pa dejstvo, daje Občina Šoštanj nasula več kot 
tri milijone tolarjev v Grad Vrbovec Nazarje, kjer se srečuje-
jo gozdni gospodarji. Ceste, ki so bile predmet pogodbe, so 
pri nas ostale takšne, kot so bile prejšnja leta, za občino in 
mesto Šoštanj pa bi bilo bolje, da bi tri milijone raje vložili 
v sanacijo Pustega gradu, ki ga prerašča grmovje in ki se 
bo nekega lepega dne sesul na prag občinske hiše. 

•Perorez 

Kaj še ostane 
Rudar je najprej iztržil točke v Mari-

boru, nato v pokalni tekmi premagal 
Muro. Le kaj še ostane velikim. 
Na karto 

Začeli smo uvajati zdravstveno kartico. 
Upam, da to ne pomeni, da bo pri nas 
kmalu zdravje na karte. 

Nekaj v zraku 
V Šoštanju ugotavljajo, d a j e spet nekaj 

v zraku. Pa pri tem niti ne mislijo na žup-
anska kandidata dva, ampak le na navaden 
es o dva. 
Javna tajna 

Pri nas se vse več dogaja, da hočejo 
nekateri javne stvari skrivati, državne 
skrivnosti pa vse bolj razkrivamo javnosti. 

levo in d e s n o 
V Evropo 

Republikanci so že vstopili v Evropo. In 
od Evrope še posebno veliko pričakujejo. 
Da jim bo prisodila, česar ne dobijo doma. 
Je to up brez upa zmage?! 

Veliko za male 
Tudi navadni mali ljudje imajo nekaj ve-

likega. Veliki teden in veliko noč! 

Izgovor 
Ko bo končana večnamenska Paka, 

bodo imeli moški (morda ne le oni) dober 
izgovor. Enostavno bodo rekli, da gredo v 
kino. 
Visoka napetost 

Šoštanjska Elektra je zvišala napetost: 

iz 2. državne lige v prvo. 

Šmarška pomlad 
Zgleda, d a j e pomlad v obrobje države 

prišla prej! In bolj na široko, tudi bolj ljud-
sko. 
Oskrba 

Po delu Slovenije je pred kratkim 
potekala vojška vaja Oskrba 98. Ne vem, 
ali vojska prehiteva ali zamuja. Včasih so 
bile akcije oskrbe jeseni. 

Turizem in okolje 
Končno se potrjuje, na kar so nekateri 

že opozarjali. Da je v Šaleški dolini moč 
graditi turizem tudi na ekologiji. Akcije 
se zdaj ni lotilo turistično društvo, ampak 
Erico. Za začetek bodo o tem poskušali 
prepričati slovensko mladino. In le za en 
dan. 

Etnološka paberkovanja 62 

Piše: mag. Jože Hudales 

Velikonočni žegen - obredne 
jedi, ki so se ustalile v jedilniku 
tega največjega praznika 
krščanskega sveta, smo že ome-
nili. Tokrat povejmo še, da so 
ponekod po Štajerskem nekdaj 
še precej dobro vedeli kakšen 
je obredni pomen posameznih 
jedi. V okolici Šaleške doine je 
bil velikonočni kolač običajno 
spomin na Jezusovo trnovo kro-
no, velikonočna jajca so bila 
spomin na kaplje krvi, ki jih je 
Jezus prelil na svojem 
križevenm potu precl smrtjo, 
hrenove korenine pa so sim-
bolizirale žeblje s katerimi so 
Jezusa pribili na križ. Vsi ostali 
pridatki (koruza in otrobi), ki 
smo jih omenili v prejšnih 
paberkovanjih pa so bili pre-
ostanki starejših poganskih 
pomladnih obredij. 

Sicer pa naj bi velikonočne 
jedi zaradi svoje simbolike in 
zaradi blagoslova, ki so ga bile 
deležne, prinašale blagoslov vsej 

družini, ki ga je uživala. Tu naj 
omenimo še zanimiv opis 
obrednega uživanja "žegna" na 
Štajerskem v drugi polovici pre-
jšnega stoletja: "V korbi, ki je 
pogrnjena ali z rdečim svilenim 
robcem ali z belim namiznim 
prtom, so same dobre reči... Ve-
likonočno nedeljo ni toplega za-
jtrka, nego prinesejo mati po 
rani božji službi jerbas na 
mizo... Ko so mati jerbas od-
krili, začnejo iz sredine njegove 
jemati rdeče pisanke in hren. 
Osoljena jajca in hren zauživa-
jo na tešče. Potem dobi vsakdo 
kos velikanskega kolača, ki je 
res velik kakor kolo; v kolaču je 
strd pa orehi, V votlini sredi 
kolača leži svinjsko pleče in tudi 
nekaj teletine. Pri boljših hišah 
dobi vsakdo dvojne svinine, 
nove in stare, to je od prejšnega 
leta. Na dnu jerbasa je še trdno 
pečena potica... Vsakdo dobi 
tudi klobaso. Velikonočni 
ponedeljek in belo nedeljo se 

delitev po možnosti ponovi..." 
Blagoslovitev jedi je bila 

tedaj zelo pomembna sestavina 
velikonočnih šeg, četudi so si že 
pred drugo svetovno vojno, 
predvsem pa po njej, marsikje v 
dolini hojo v cerkcv po "žegen" 
že toliko poenostavili, da so so 
velikonočna jedila postavili kar 
na okensko polico, kjer so 
"ujeli" blagoslov, ki je iz vseh 
cerkva šel po deželi... 

Ostankov velikonočnih jedi 
so bile deležne tudi živali; kokoši 
morda v najbolj izdatni meri. V 
Šaleški dolini so tako dobile 
kokoši koruzo, ki so jo nesli k 
blagoslovu. V Gabrkah so 
kokoši po predvojnih podatkih 
Vinka Moderndorfeja dobile 
tudi sredino velikonočnega 
kolača, ki so ga položili v sredi-
no obroča soda, da je "potem 
vsa kuretina, ki to poje, za lisico 
nevidna." Ostanke blagoslovl-
jenega mesa je na veliko noč po 
podatkih V. Moderndorferja do-
bila v Zgornji avinsjki in Šaleški 
dolii tudi živina. 

Po najstarejših podatkih Jan-
ka Vijanskega, ki so bila leta 
1858 objavljena v Slovenskem 
glasniku so v Velenju jajčne 
lupine, hren in druge ostanke 
velikonočnega blagoslova 
potresli okrog hiše, da ne bi vse 
leto lazile kače okoli hiše. Fran 

Mlinšek je podobno šego 
zabeležil tudi še v času med obe-
ma svetovnima vojnama, sicer 
pa je bila ta navada znana sko-
rajda v vseh slovenskih krajih. 

Kosti od blagoslovljenega 
mesa so po podatkih J. Vi-
janskega v Velenju vtaknili pod 
streho, da ne bi strela udarila 
vanjo. Tudi po kasnejših po-
datkih Frana Mlinška in Marti-
na Menceja so imele te kosti za 
prebivalce Šaleške in Savinjske 
doline veliko moč. če jih je v 
Šaleški doline (najbrž okolica 
Šoštanja) kdo zakopal nekomu 
pod hlevski prag je "tistemu 
poginila vsa živina in taka 
nesreča ga je doletetela tudi v 
primeru, če so mu zagrebli tako 
kost med pepel v krušno peč." 
Tako kost, ki sojo imeli v Savin-
ski in Šalepški dolini zataknjeno 
pod streho so uporabili tudi 
kadar so pripravljali nov stu-
denec ali vodnjak, saj jim potem 
voda nikoli ni usahnila, "in tudi 
nihče je ni mogel začarati, da bi 
usahnila." Mlinšek omenja tudi 
verovanje, da so žabe takoj uti-
hnile in niso mogle več regljati, 
če so položili tako kost v mlako. 
Še bolj zanesljvo pa so zatrli 
žabje regljanje če so v mlako 
poleg kosti vrgli še nekaj lupin 
pirhov. 

NAŠ VAS 11 
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MNENJA IN ODMEVI 

Spoštovani bralci! 
Veseli smo vsakega vašega prispevka v rubriki Mnenja in odmevi. 

Vendar naj ne bodo predolgi. Prispevkov, daljših od 40 tipkanih vr-
stic in ki bodo imeli več kot 80 znakov v eni vrsti, ne bomo objavljali 
ali jih bomo krajšali po lastni presoji. 

Vsak prispevek mora biti opremljen z naslovom avtorja in njego-
vim podpisom. Nepodpisanih pisem in pisem brez naslova ne objav-
ljamo. Če imate telefon, navedite tudi njegov številko. Včasih je po-
trebno kakšno stvar še pojasniti oziroma preveriti. 

Uredništvo 

Odprto pismo 
1 Republika Slovenija 
Upravni enoti v Velenju 
2. Ministrstvo za okolje in 

prostor 
Minister dr. Pavle Gantar 
Občina Velenje je ob cesti 

Šoštanj - Velenje, tik pred 
križiščem za smer Velenje -
Mozirje in vzporedno z upravn-
im poslopjem Rudnika lignita 
Velenje zgradila betonski objekt. 
Na objektu je grb Občine Velen-
je. Namen tega pisma ni ugo-
tavljanje meje med Občino Ve-
lenje in Občino Šoštanj, temveč 
terjati javne odgovore na vse bolj 
pogosta vprašanja občank in 
občanov Občine Šoštanj. 

50. člen Zakona o urejanju 
naselij in drugih posegov v pros-
tor (Ur. list SRS št. 18/94) 
določa: "Za graditev objektov in 
naprav mora investitor pridobiti 
lokacijsko dovoljenje." 

51. člen Zakona o urejanju 
naselij in drugih posegov v pros-
tor (Ur. list SRS št. 18/94) pa 
določa: "Dela, za katera lokaci-
jsko dovoljenje ni potrebno, 
mora investitor pred pričetkom 
del priglasiti za urejanje prosto-
ra pristojnemu občinskemu or-
ganu." 

62. člen Zakona o urejanju 
naselij in drugih posegov v pros-
tor (Ur. list SRS št. 18/94) 
določa: "Priglasitev nameravanih 
del iz 51. člena tega zakona vse-
buje opis nameravane graditve 
in zemljišča, na katerem naj bi 
objekt stal, kopijo katastrskega 
načrta z vrisanim predvidenim 
objektom ter dokazilo o razpo-
laganju z zemljiščem, na katerem 
naj bi objekt stal; če gre za 

začasni objekt, pa tudi datum, do 
katerega bo ta objekt stal." 

Če je za urejanje prostora 
pristojni upravni organ ugotovil, 
da za nameravana dela po tem 
zakonu oziroma po občinskem' 
odloku zadostuje priglasitev ter 
da ta dela niso v nasprotju s pros-
torskim izvedbenim aktom in da 
z njimi tudi ne bi bile prizadete 
pravice ali zakoniti interesi 
drugih oseb, napravi uradni zaz-
namek na vlogi za priglasitev in 
izda o tem investitorju potrdilo. 

53. člen Zakona o spremembah 
in dopolnitvah Zakona o urejanju 
naselij in drugih posegov v prostor 
(Ur. list SRS št. 44/97) določa: "In-
vestitor mora v zahtevi za lokaci-
jsko dovoljenje navesti osnovne po-
datke o namenu in zmogljivosti 
nameravanega objekta, naprave ali 
drugega posega v prostor ter pri-
ložiti dokazilo, da je upravičen 
razpolagati z zemljiščem, na 
katerem namerava graditi ali kako 
drugače posegati v prostor." 

73. člen Zakona o spremembah 
in dopolnitvah Zakona o urejanju 
naselij in drugih posegov v prostor 
(Ur. list RS št. 18/93) določa: "Če se 
gradi ali drugače posega v prostor 
brez lokacijskega dovoljenja ali 
odločbe o dovolitvi priglašenih del, 
odredi organ urbanistične inšpekci-
je, da se objekt ali del objekta 
odstrani, vzpostavi prejšnje stanje 
ali drugače sanira poseg v prostor, 
če vzpostavitev v prejšnje stanje ni 
možna in sicer na investitorjeve 
stroške, če investitorja ni mogoče 
odkriti, pa na stroške lastnika oziro-
ma upravljalca zemljišča." 

V svojem imenu in v imenu 
nekaterih občank in občanov občine 
Šoštanj, prosim oba navedena 
naslova, da zagotovita javno pojas-
nilo: 

1. na podlagi katere pravne pod-
lage je zgrajen sporni objekt (mejni 
kamen), 

2. kdaj je bila vložena morebit-
na vloga za lokacijsko in gradbeno 
dovoljenje, 

3. katera soglasja so bila pred-
ložena in predstavljajo osnovo za 
izdajo ustreznih dovoljenj. 

V kolikor sporni objekt ni bil 
zgrajen po za to predpisanem 
postopku, prosim pristojne 
inšpekcijske službe za pojasnilo, 
katere ukrepe so v tej zvezi že izve-
dle oziroma zakaj jih še niso izvedle. 

V kolikor bomo na podlagi vaših 
odgovorov lahko ugotovili, da je 
bila gradnja spornega objekta 
pravilno izvedena, bo to prispevalo 
k umiritvi napetosti, ki zaradi tega 
vlada med prebivalci Občine 
Šoštanj. 

• Mag. Cvetka Tinaurer 

Intervju 
Zupan Občine Šoštanj kljub 

poslabšanemu zdravstvenemu stan-
ju, zaradi katerega se izmika 
sodišču, ki bi rado vedelo, zakaj je 
ponaredil dokument Občine 
Šoštanj št. AS-1-23/97, v svojem in-
tervjuju v Našem času z dne 9. apri-
la ni napovedal odhoda s politične 
scene in je najbrž zato na debelo 
zavajal javnost, kaj da je v minulem 
mandatu postoril. Prav neverjetno 
je, s kakšno lahkoto je natrosil vrsto 
stvari, ki jih občina ni naredila, ali pa 
so te stvari bile narejene brez vpli-
va občine. Še posebej finančnega! V 
posmeh vsem je na primer samo-
hvala o urejeni telefoniji, pri kateri 
občina ni imela nič drugega, kot da 
je bodočim kupcem telefonskih 
številk uvedla "nezakonit samo-
prispevek" v višini tristo nemških 
mark, itd. 

Najhujša cvetka pa je tista o vla-
ganjih v Topolšico. Pustimo dejstvo, 
da je v proračunu drastično 
zmanjšan obvezni prispevek tur-
istične takse, ki so si jo v Topolšici 
očitno zadržali kar zase. Trditev pa, 
da je v letu 1995 šlo za toplifikacijo 
Topolšice iz občinskega proračuna 
samo 15 milijonov, je le predebela. 
Ob tem s(m)o tisti, ki tu in tam 
odgrnejo(mo) zastor nad neza-
konito raboto župana in njegovih 
pomočnikov mimogrede ozmeijeni, 
češ da le netimo prepire... 

V Uradnem listu Občine 
Šoštanj št. 5 z dne 12. 6. 1996 je bil 
objavljen analitični del zaključnega 
računa, vidimo naslednje vložke v 

toplovod Topolšica: postavka 2-
20.07: 15.000.000,00 SIT, 2-24.1: 
70.000.000,00 SIT. 

Vse to je v takratni koaliciji SSP 
vzdignilo precej vroče krvi, vendar 
sta župan Menih in njegov 
pomočnik Drev vse prepričala, da 
bo to edina investicija v Topolšico v 
celem mandatu (do leta 1998), a to 
s figami v žepih, saj sta v istem času 
že snovala kanalizacijo iz Topolšice 
do čistilne naprave v Šoštanju, kar 
je v nasprotju s prioritetami Eko-
loškega sanacijskega programa za 
vode, ki ga je sprejela še prejšnja 
občina Velenje. Gradnja je ravno v 
teku, stroške pa bo najbrž plačeval 
prihodnji župan ali županja! 

"Posebnost" toplovoda za 
Topolšico pa je tudi ta, da gre skozi 
Florjan in je treba v tem kontekstu 
povedati, daje šlo poleg navedenih 
zneskov leta 1995 še: postavka 2-
20.02:15.000.000,00 SIT in postavka 
2-24.2:5.000.000,00 SIT za toplovod 
Florjan. Skupaj je torej šlo za 
toplovod v Topolšico leta 1995 urad-
no stopet ne pa petnajst milijonov 
tolarjev! 

Vse to (toplovod in kanalizaci-
ja) pa navsezadnje sploh niso slabe 
naložbe in je prav, da se te zadeve 
urejajo. Vprašanje je le, zakaj je tre-
ba zavajati javnost, da je proračun 
Občine Šoštanj leta 1995 financiral 
toplovod v Topolšici samo v višini 
petnajstih milijonov tolarjev! 

• Peter Rezman 

Tudi to se dogaja! 
Dne, 10.4.1998 -veliki petek, je 

bila v lekarni Šoštanj odtujena 
slušalka prenosnega telefona. Sama 
slušalka ne pomeni nič. Ali je to ob-
jestnost, nevoščljivost, ali kaj druge-
ga? 

Prenosni telefon v naši lekarni 
pomeni olajšanje dela zaposlenim 
farmacevtom, hitrejše informacije 
po telefonu vam pacientom, bodisi 
okrog cen, ki vas zanimajo, bodisi 
ali imamo ali nimamo in ne 
navsezadnje informacij o pravilnem 
jemanju zdravil. 

Oseba, ki je slušalko vzela je do 
sedaj verjetno ugotovila, da ji nič 
ne koristi, zato jo prosim, da 
slušalko vrne v lekarno Šoštanj -
lahko neopaženo, kot jo je vzela. 

Hvala za razumevanje in 
poštenost!? 
• Mag. farm.Natalija Dermol 

Črešnik, vodja OE Šoštanj 

Društvo za boj proti raku občine Velenje 

V s redo redni zbor 
V veliki dvorani zdravstvenega doma v Velenju bo v sredo, 22. 

aprila, Društvo za boj proti raku občine Velenje pripravilo red-
ni zbor društva. Na njem bodo ocenili delo v preteklem obdob-
ju, si zastavili nove cilje delovanja ter imenovali novi izvršni od-
bor, ki bo vodil in usklajeval delo do prihodnjega zbora. Zboro-
vanje bodo sklenili z zanimivim predavanjem dr. Sonje Levak-
Hozjan o osteoporozi. 

Redni zbor društva bodo začeli ob 18. uri. 
• tp 

Pri Kolar jevih v Velikem Vrhu 

Dišalo j e po kruhu 
Pred nedavnim je Aktiv kmečkih žena Šaleške doline povabil v go-

ste Marijo Prajner, upokojeno učiteljico praktičnega pouka pekars-
tva in slaščičarstva na Srednji živilski šoli v Mariboru. Gostoljubje so 
njej in 15 gospodinjam iz občine Šmartno ob Paki nudili na kmetiji 
Kolarjevih v Velikem Vrhu. 

Udeleženke tečaja so naprej z zanimanjem prisluhnile nekaterim 
splošnim navodilom o kruhu, peki, moki, urejenosti gospodinje in ku-
hinje, nato pa se lotile vsaka svojega recepta. Ob pomoči strokovnih 
nasvetov in medsebojni izmenjavi izkušenj so umesile testo za kar de-
vet vrst kruha: ovseni, rženi, koruzni, ajdov, pisani, poletno-zeliščni. 
sezamov, mlečni in rozinov. Čas med vzhajanjem pa so izkoristile za 
pripravo testa za žemlje, parkelne, zelno-mesni zavitek, rogljiče, 
pletenice, krofe in druge okraske za razne priložnosti. Dišalo ni le 
iz krušne peči, ampak seje omamen vonj širil tudi okrog hiše. V Ko-
larjevi kmečki sobi so ob koncu tečaja pripravile razstavo izdelkov. 
Prajnerjeva pa je vse ocenila po strogih tekmovalnih merilih. To, kar 
so lepega videle oči, so okusili tudi želodci. 

Ob dobrih napotkih in v primernem razpoloženju uspeh ni mogle 
izostati. Udeleženke tečaja so se razšle bogatejše z novimi izkušnjami 
in trdno namero, da bodo Marijo Prajner še kdaj povabile medse. 

Helena Kolar 

Zadovoljne gospodinje ob razstavljenih dobrotah 

g H H B B H H H H P H 

JUZN 
Naslednji dan sva do 75 km oddaljenega mesta Uspallate prišla 

hitro. Predvsem zato, ker je bilo prav toliko kilometrov puščave, kjer 
po moje ne živijo niti škorpijoni. Tako puste pokrajine pa že dolgo ne. 
Zato se skoraj nisva ustavljala. 

Uspallata je zaspano gorsko mestece. Od tu vodijo poti v različne 
predele Andov in naprej proti Mendozi do katere lahko prideš z 
nekaj smeri. Izbrala sva Ruto 7 in po njej vozila vse do Buenos Aire-
sa. Prvih nekaj kilometrov je bilo idealnih. Klanec v pravo smer, brez 
vetra in primerna temperatura, nato je začel pihati proti nama orkan-
ski veter. Namesto da bi vozila 40 ali več kilometrov na uro, nisva mogla 
več kot 20. Na ravnini naju je veter ustavljal, pri izhodih iz tunelov pa 
sva morala paziti, da naju ni dobesedno podrlo na tla. Ko mi je 
spustila guma sem zavpil Robiju, ki je peljal spredaj, naj ustavi, pa me 
ni slišal, čeprav je bil oddaljen le dva metra. 

Več kot 50 kilometrov muk in rahljanja živcev. Očitno prejšnji dan 
nisva trpela dovolj. Kaj sva storila naravi ne vem. Vem pa, da naju je 
tistikrat sovražila iz dna duše. 

Končno sva prispela do kampa ob reki Mendozi in sklenila, da ne 
greva naprej, če ne preneha pihati. Neverjetno! Po prvem požirku 
pijače seje veter skoraj čisto umiril in naredila sva še dobrih 50 kilo-
metrov do Mendoze, kamor sva pripela zvečer. 

Mendoza 
Prihod v Mendozo ni obetal nič dobrega. Začelo se je že pri iskan-

ju residenciala San Fernando, ki ga kot zelo "friendly" prenočišče pri-
poročajo v knjigi Lonely planet. Kje je, niso vedeli niti na turističnih 
informacijah. Povedali so nama le, kje naj bi bila ta ulica. Tu so se 
pričele nove težave. Ulice ne potekajo tako kot v Evropi. Mesto je 
razdeljeno na četrti, v katerih so ulice z enakimi imeni, številke pa se 
nadaljujejo. To je tako, kot bi bila pri nas Foitova ulica od številke 0-
100 v centru, od 100-200 na Gorici in od 200-300 na Konovem. To v 
manjšem mestu ni poseben problem, Mendoza pa ima več kot 500.000 
prebivalcev. 

Na informacijah so naju poslali v napačen del mesta. Ko sva že sko-
raj obupala, je k nama pristopilo dekle in nama razložila to ulično zme-
do. Kje naj bi se nadaljevala ulica, ki sva jo iskala, pa ni vedela. Ome-

Pise: Matjaž Kovač 

nila je, da bi mogoče lahko bila kje v bližini avtobusne postaje. 
Ni nama preostalo drugega kot spet na kolesa in premik na dru-

go stran mesta. Na črpalki ob avtobusnem terminalu za to ulico niso 
niti slišali. Naveličana vsega in precej utrujena sva se usedla na 
pločnik pred črpalko. Kar naenkrat zagledam na steklu načrt mesta 
in presenečen ugotovim, daje ulica, ki jo iščeva oddaljena le kakšnih 
200 metrov. Končno po nekaj dneh malo sreče. Residencial sva nato 
našla brez težav. 

Naslednji dan je minil v iskanju "avtobusarjev". Nisva imela preveč us-
peha. Našla pa sva slovenski dom. V njem sva naletela na župnika, ki naju 
je lepo sprejel. Malo je bil presenečen, saj naju je pričakoval šele nasled-
nji dan. Presenečena sva bila tudi midva. Kako je vedel, da prideva? 
Kmalu sva izvedela, da Miran in Česi že tri dni preganjata slovenska dek-
leta po Mendozi in tudi Argentink se menda ne branita. Župnik naju je 
odpeljal do Ovčjakovih, ki so bili včasih doma v Bevčah pri Velenju. Tam 
sva našla preostali del odprave, katerega je do tja pripeljal Stane Grebene, 

Zebre so v polmilijonskem mestu so le za okras 

sicer član Svetovnega slovenskega kongresa. Pogovor seje zavlekel pozno 
v noč. Preden smo odšli nazaj, nas je Stane povabil, naj bomo neka dni 
njegovi gostje. Nismo se branili. 

Grebenčevi imajo hišo v predelu imenovan Guaymallen, po znanem 
indijanskem poglavaiju. Stane in njegova žena Mici stanujeta sama. Ima-
ta sicer šest otrok in osemnajst vnukov, ki pa so se že odselili, vendar se 
radi vračajo domov. Ravno tedaj je bila pri njiju na počitnicah trina-
jstletna vnukinja Martina, ki je bila en teden moja učiteljica španščine. Pose-
bej moram omeniti gospo Mici, ki smo jo klicali kar naša argentinska 
mama. Skrbela je za nas kot bi bili njeni otroci. Neverjetna ženska z 
ogromnim srcem. Tudi Stane je izredno dober in prijazen človek. Z nami 
je šel celo na nogometno tekmo, čeprav mu nogomet ni ravno pri srcu. 

Na sploh so bili Slovenci v Mendozi nekaj najlepšega, kar se nam je 
zgodilo na poti. Nemogoče je z besedami opisati njihovo prijaznost. Po-
leg tega, da so čudoviti ljudje, neizmerno in iskreno ljubijo Slovenijo. Vsi, 
stari in mladi. Marsikomu v Sloveniji bi lahki bili za vzgled kako je potreb-
no imeti rad svojo domovino, za njo kaj narediti, ne pa le neprestano go-
drnjati in kritizirati. Ljudje v Argentini so za Slovenijo naredili ogromno. 

Teden preživet v Mendozi je minil kot bi trenil. Najprej smo hoteli os-
tali le dan ali dva, bili pa smo dober teden. Obiskali smo ogromne vinske 
kleti, trg Republike Slovenije (Plazoleta Republica de Slovenia) v središču 
mesta, z značilnimi slovenskimi kozolci, Cerro de la Gloria, številne 
parke, nogometne tekme, se vozili z idilično trolo po mestu .. 

Mendoza je znana tudi po tem, daje najbrž najbolj zeleno argentin-
sko mesto. Ima pa 360 suhih dni, od tega 350 sončnih, vsako travico za-
livajo. Glavni ali skoraj edini vir vode ob neznatnih zalogah podtalnice je 
reka Mendoza, ki priteče z Andov in ima vedno dovolj vode. Od reke so 
po celem mestu speljani kanali skoraj do vsake hiše. Kar ne dosežejo 
kanali, zalivajo s cisternami. Poleg tega je Mendoza, v nasprotju z drugi-
mi argentinskimi mesti, izredno čista. 

Zadnji večer nam je okoli 40 mladih Slovencev iz Mendoze na Stane-
tovi kinti (to je nekakšna mega počitniška hišica z bazenom, nogometnim 
igriščem, sadovnjakom in vinogradom) priredilo ganljiv poslovilni večer. 
To moraš doživeti, kajti opisati se ne da. 

V tem mestu smo se srečali s pravo argentinsko hrano: meso, meso 
in spet meso. Najbolj znana jed je asado, na posebnem ražnju pečeno meso. 
Naj za boljšo predstavo opišem klasičen obrok: za predjed epanade, mle-
to meso v testu, za glavno: pečenica, krvavica, chicholina (jetra v črevu), 
pečen kare, krompir in solata, sledi pol piščanca in dva ogromna kosa asa-
da in za sladico pečeno jabolko. Vse to za 7 dolarjev. Ce ne poješ vsega, 
nisi pravi moški, pravijo. Mi smo bili, čeprav se potem nekaj ur nismo mogli 
niti premikati, naslednji dan pa smo lahko pili le mate čaj. Mate je ze-
leni čaj, ki ga pijejo na poseben način. Yerba, kot tu imenujejo čaj, dajo 
v posebno posodo, nato nanjo nalijejo toplo vodo. Čaj pijejo po poseb-
ni cevki, ki ima na začetku nekašen filter. Kar je za nas kava, je pri njih 
mate. 

Po dobrem tednu smo se poslovili od Mendoze. Z Robijem sva spet 
zajahala kolesa in nadaljevala pot po Pampi. Ostala dva pa sta šla razisko-
vat kraje v srednji Argentini. 
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HOROSKOP 

Ambiciozni, kreativni, 
vztrajni. Veste, da delate 
dobro, da vas cenijo,.,, pa 
ste vseeno slabe volje, ko 
dobite plačo?! Bo od 110 
do 180 tisočakov za 
ravnotake kvalitete 
dovolj?? Kje? Kako? 
Pokličite predstavništvo 
kanadske firme DS-max 
na tel.: 0 6 3 / 4 1 2 - 7 4 0 . 

OVEN O D 21.3. D O 21.4. 
Ustrašili (te se za nekaj, kar vam je močno pri srcu! Se malo 

potrpite in spet bo povrnjen vaš notranji mir. Načrte, ki so 
povezani z denarno podporo, vam bo uspelo uresničiti. Do 

uresničitve j e sicer še daleč, toda z majhnimi koraki boste dosegli 
to, kar si želite. Partner bo še naprej malce trmast, pri tem pa 

pazite, da ne boste prezirali njegovih potreb, ki navsezadnje 
sploh niso tako velike. 

BIK O D 22.4~DO 20.5. 
Zodnje čase ste izredno komunikativni. Čeprav ste že spoznali, 

d a j e treba včasih dvakrat premislit i , preden kaj rečete, vam 
tokrat ne bo napak nihče štel kot zlo. Postali ste ze izkušen 
pogajalec, kar vam bo prišlo prav predvsem, če je vaš poklic 
povezan s prodajo in trženjem. Na finančnem področju bodo 

težave počasi prešle, ni izključeno, da boste imeli srečo pri igrah na srečo. Zato 
izkoristite ugoden čas. 

D V O J Č K A O D 21.5. D O 21.6. 
Zadnje čase se doma počutite zelo dobro, pa še sami ne veste 

natančno, zakaj, t ist im, ki že imate družino, bodo dneve lepšali 
otroci, drugi pa se boste pri jetno počutil i tudi le v svoji družbi. 

Precej zasanjani boste, malce pa vas bo dajala tudi pomladna 
utrujenost. Pazite, da boste uživali dovolj zelenjave in sadja, 

škodljivim in mastnim stvarem pa se raje nekaj časa izogibajte. 
tudi zimske mere bodo tako skopnele brez težav. 

RAK O D 22.6. D O 22.7. 
Včasih si ne poznate postaviti pravih, realnih mej, potem pa se 

počutite slabo, pa še sami ne veste, k je j e vzrok. Ce se vam sedaj 
zdi, da se somi ne boste znali prav odločiti, potem poiščite 

strokovno pomoč, saj boste tako veliko bolje spali. Ce se vaše 
nekoliko utrujeno stanje ne bo popravilo do konca tedna, se raje 

odločite za obisk zdravnika. Cisto vse pa tudi ni pomladanska 
utrujenost. 

LEV O D 23.7. D O 23.8 
Se vedno se boste počutil i nekoliko izčrpano, saj še niste 

odstranili vseh strupov, ki so se vom v telesu nabrali preko zime. 
Se nekaj zdravo preživetih dni potrebujete, pa vam bo že bolje, 

ludi za vas velja, da ste premalo v naravi, z dalj inskim 
upravljalcem v roki, ležeč na kavču, pa si odpornosti ne boste 
pridobil i . Partner bo sicer pozoren, kot j e vedno, a ga boste s 

svojim ravnanjem tudi ujezi l i . Zato se poskušajte vsaj malce spremeniti. 

D E V I C A O D 24. 8. D O 23. 9. 
Veliko boste v družbi, saj boste ugotovil i, da vas samota ubija, 

družba pa vam vrača prepotrebno samozavest. ludi partnerju 
b»ste posvečali veliko več časa kot sicer. Ni rečeno, da bo to 

razumel tako, kot boste želeli vi, zato se kaj lahko zgodi, da bo 
učinek ravno nasproten. Pri delu vas bodo močno vzpodbujali, pa 

tudi sicer boste ugotavljali, da vas vaše delo vedno bolj veseli, saj 
vam bo dalo vedno nove vzpodbude. 

T E H T N I C A O D 24. 9. D O 23. 10. 
Ker zadnje čase zelo veliko razmišljate o sebi, boste počasi 

razumeli marsikatero vaše dejanje, k i ga doslej niste. Ugotovi l i 
boste, da niste popolni in d a j e to pretežko, do bi bilo uresničlji-

vo. Naučite se ceniti majhne uspehe in majhne korake. Nežnosti 
vam v naslednjih dneh vsekakor ne bo primanjkovalo, saj bo 
partner ljubeč in pozoren. Pazite, da sreče ne skazite s svojo 

sumničavostjo in ljubosumnostjo. 

Š K O R P I J O N O D 24.10 D O 22.11. 
Pred vami se odpirajo in sproti zastirajo nova področja, tako da 

boste vedno bolj zmedeni, saj sploh ne boste več vedeli, čemu bi 
sledili in komu verjeli. Ker vas vaš občutek še nikol i ni prevaral, 

zaupajte tudi tokrat kar sebi, o svojih težavah pa čim manj 
razlagajte, saj vam bodo ljudje le privoščili, pa še marsikaj bodo 
dodali, kar vam ne bo koristi lo. Vsekakor pa ne bi bilo napak, če 

bi se odločili, da boste nekaj dni ves prosti čas preživeli v naravi. lo namreč nadvse 

potrebujete. 

STRELEC O D 23.11. D O 22.12. 
Rodi bi postavili trdne temelje za prihodnost, pa čeprav vas vaša 
pustolovska narava venomer sili v novosti, k i vas bodo morda v 

bližnji prihodnosti odpeljali iz vašega sedanjega doma daleč 
stran. Ker se vam bo finančno stanje bistveno popravilo, pa čeprav 

ne boste sami kaj veliko doprinesli k temu, so skoraj vsi vaši 
načrti izvedljivi. 0 tem, koliko so pametni, pa bo odločal šele čas. 

Ljubezen: ohladili se boste, saj vas bo ena od partnerjevih navad močno jezi la. 

K O Z O R O C O D 23.12. D O 20.1. 
Polni boste idej, kako bi lahko na ne preveč težak način zaslužili 

kaj denarja. Zal vas nihče ne bo pripravljen poslušati, ker se 
drugim vaše ideje sploh ne bodo zdele tako dobre, kot vam. Zato 

bo najbolje, če počakate na boljšo priložnost in j i h vnovčite, ko 
bo napočil najprimernejši čas. Sicer pa boste imeli v prihodnjih 

dneh kar na nekaj področjih pravo srečo, tudi na ljubezenskem, 
če le ne boste kar naprej slabe volje. 

V O D N A R O D 21.1. D O 19.2. 
Tokrat boste morali preprosto sprejeti, kar vam prinaša usoda. Nič 

ne bo pomagalo tarnanje in modrovanje. Ne bojte se sprememb, 
pa čeprav se boste morali zaradi njih tudi čemu odpovedati. Ko 

boste tudi vi začeli upoštevati dobre nasvete in na dogodke 
gledati pozit ivno, se vam bo vrnila moč in notranja gotovost. Na 

čustvenem področju ne bo pretresov in ne sprememb. 

RIBI O D 20. 2. D 0 20.3. 
Nekaj manjših skrbi se bo ponovno zgrnilo nad vas, a j i h boste s 
pozi t ivnimi načinom mišljenja in dela ponovno odgnali. V dobri 
družbi boste, zato boste še lažje pozabili na težave. Vseeno j i h 

boste moral i razrešiti, hočete ali nočete. Nikar ne odlagajte 
uradnih poti na nedoločen čas, ampak se j i h lot i te takoj. Partner 

bo pozoren in ljubeč, vi pa mu boste to tudi vračali. 

Za skok v po w 
•S^Šikriil j Zagotovo ste v dilemi. Kaj kupiti, da bo vaša 
^S&flEjM pomladanska garderoba bolj sveža, mod-
m a S E n a n e treba pregloboko seči v 
^ J t T zep. Najprej morate seveda ugotoviti, kaj 

l a n s k e jeseni še imate v omari, s čim bi 
^ ^ ^ ^ ^ to lahko kombinirali, malce pa le poglejte 

tudi po novostih, ki jih prinaša nova modna 
sezona pomlad-poletje. 
Če prisegate na hlače, bodite med prvimi, ki se bodo opogumile in oblekle 
malce prekratke hlače, ki bodo segale malo nad gležnje ali pa bodo za pet 
do osem centimetrov pokrivala kolena. Plazite, postava bo v takih hlačah 
izdajalska, nič kaj ne bodo pristajale majhnim in malce bolj okroglim. Fti 
četudi imajo rade modo. K takim hlačam bodo, če niste »za« elegantne, 
tanke in visoke pete, najbolje pristajale letos prav tako zelo modne ba-
lerinke. Tudi krila so se malce podaljšala. Za tiste z lepimi nogami naj 
ostanejo mini, a najbolj modna dolžina seže malo nad kolena ali sredi 
kolen. 
Bela bluza sodi v vsako omaro. Vedno uporabna, vedno modna, od kroja 
odvisno ali je elegantna ali športna. In od kombinacij, seveda. Letošnja 
pomlad ima bele bluze različnih krojev, še največkrat strogo klasičnih linij, z 
moškim ovratnikom, zelo rada. Če je še nimate, bo to odličen nakup. 
Pomlad in »balonerji«, lahki, udobni plašči, gredo skupaj, kajne? Če želite 
biti res modne, naj bo letos kratek, tak, da bo dobro pokril boke in nič več. 
Barve? Lahko je klasično brez barve, priporočamo pa žive in živahne 
barve, ki so še bolj »in«. Namesto gumbov lahko ima zadrgo, sicer pa so 
zadrge zelo modne tudi na sakojih, bluzah in pleteninah. Končna odločitev 
bo seveda vaša! 

STANOVANJSKO PODJETJE VELENJE p.o. 
Koroška 48, Velenje 

W Telefon: 853-28t , 856-045, 855-031 
Fax: 855-844 

R a z p i s u j e m o p r o s t o d e l o v n o m e s t o 

V O D J E G O S P O D A R S K O 
R A Č U N O V O D S K E G A S E K T O R J A 

Pogoji: 
• višja ali srednješolska izobrazba ekonomske smeri, 
• 5 oziroma 10 let ustreznih delovnih izkušenj, 

sposobnost za vodenje računovodstva in financ, 
planiranje, analize. 

Delo razpisujemo za nedoločen čas, s polnim 
delovnim časom, s 3-mesečnim poskusnim delom. 
Pisne prijave z dokazili o izobrazbi pošljite na naslov: 
STANOVANJSKO PODJETJE VELENJE d.o.o., 
Koroška 48, Velenje do 24.4.1998. 
Kandidati bodo o izboru obveščeni najkasneje v 8 
dneh po zaključenem izbornem postopku. 

I 
Ko vam bo kakšen dan zman-
jkalo idej, kaj pripraviti vaši 
družini, da se vaši jedilniki ne 
bodo ponavljali, se spomnite 
na spodnji recept. Krepčilna 
in okusna juha bo prav goto-
vo odlično kosilo, če boste po 
njej postregli še s sladico, še 
toliko bolj. 
Potrebujete: 1 piščanca, 
težkega približno 1 kilogram, 
1 glavico čebule, 2-3 

korenčke, 3dkg zelenine 
korenine in nekaj lističev, 1 kg 
krompirja, sol, poper v zrnju, 
1-2 žlice olja, peteršiljevo 
listje. 
Piščancu odrežite obe bedri, 
solite ju in specite na olju v 
pokriti posodi. Vse ostale dele 
piščanca dajte v dovolj 
globoko posodo, da ga boste 
lahko dobro skuhali. Vodi 
dodajte čebulo in ostalo 
zelenjavo. Solite, dodajte 
poper in kuhajte 40 minut. 
Medtem olupite krompir, 
narežite ga na kocke in 
skuhajte v slani vodi. Od-
cedite juho, potem s kosti 

odstranite kuhano meso in ga 
drobno narežite. Juhi dodajte 
krompir, kuhano meso in 
zelenjavo. Kuhajte, da se juha 

zgosti. Primešajte še pečeno 
piščaneje meso, izboljšajte 
okus in posujte z nasekljanim 
peteršiljem. 



14 KilS i:AS TV SPORED 16. aprila 1998 

SREDA, 
22. aprila 

ČETRTEK, 
16. aprila 

SLOVENIJA 1 
09.30 Male sive celice, kviz 
10.15 Brez vode ni življenja 
10.35 Dravsko polje 
11.10 Vremenska panorama 
12.05 Moj prijatelj Amold, 1/5 
12.30 Fina gospa, 1/5 
13.00 Poročila 
13.10 Zgodbe iz školjke 
13.40 Letni koncert APZ, Tone 

Tomšič 
15.00 Razgledi slovenskih vrhov 
15.30 Osmi dan 
16.20 Pripravljeni, oddaja o 

slovenski vojski 
16.50 Obvestila in oglasi 
17.00 Obzornik 
17.10 Po Sloveniji 
17.30 Tedi, oddaja za mularijo 
18,00 Glejte kako rastejo: lisica 
18.20 Sledi, oddaja o ljubiteljski 

kulturi 
18.40 Zenit 
19.10 Risanka 
19.20 Napovedniki, oglasi 
19.30 Dnevnik, vreme 
19.55 Šport 
20.05 Vrtinec rož, 12/14 
21.05 Tednik 
22.00 Odmevi, vreme 
22.30 Kultura 
22.40 Šport 
22.50 Kontrapunkt, omizje o kulturi 
00.00 Sledi, oddaja o ljubiteljski 

kulturi 
00.20 Zenit 

SLOVENIJA 2 
11.05 Cikcak 
11.55 Tantadruj je povest in . . . 
12.50 Primož Trubar, 2/4 
14.00 Svet poroča 
15.55 Mekong, švic. f i lm 
18.05 Doktor Sylvestre, 12/12 
19.00 Kolo sreče, tv igrica 
19.30 Videoring 
20.00 Ljubljana: SP v hokeju na 

ledu skupine B SLOVENI-
JA:NORVEŠKA 

22.20 Zagotovo kriv, franc. fi lm 
23.55 Pop festival Baden Baden, 

6/8 

07.00 Dobro jutro, Slovenija 
10.00 Senca, nad. 
10.50 Top shop 
11.00 Esmeralda, nan. 
12.00 Razprtije, nan. 
13.00 POP kviz 
13.30 Na zdravje!, nan. 
14.00 Obalna straža, nan. 
15.00 Lassie, nan. 
15.30 Senca, nan. 
16.30 Esmeralda, nad. 
17.30 Pop kviz 
18.00 Roseanne, nan. 
18.30 Obalna straža ponoči, nan. 
19.30 24 ur 
20.00 Brez zapor z Jonasom in 

žrebanje Dobim-podarim 
21.00 Melsore plače, nan. 
22.00 Prijatelji, nan.. 
22.30 Na zdravje!, nan. 
23.00 Pot na Aljasko, amer. fi lm 
01.30 24 ur, ponovitev 

09.00 DOBRO JUTRO, informa-
tivno razvedrilna oddaja 

10.00 SOSEDJE, 19. del, 
ponovitev 

10.25 EPP/VABIMO K OGLEDU 
10.30 KAČA, ameriški akcijski fi lm 
12.00 KARTE USODE, ponovitev 

oddaje; vedeževanje iz tarot 
kart 

12.45 TV IZLOŽBA 
12.50 VIDEOSTRANI 
17.55 NAJ SPOT DNEVA 
18.00 OTROŠKI MIŠ MAŠ, 

kontaktna oddaja 
19.00 REGIONALNE NOVICE 
19.05 SOSEDJE, 20. del 
19.30 RISANKE 
19.40 TV IZLOŽBA 
19.45 OBVESTILA 
20.00 EPP/VABIMO K OGLEDU 
20.05 V ŠKRIPCU, ameriški 

akcijski fi lm 
21.40 KAKO BITI ZDRAV IN 

ZMAGOVATI; S.E.M. - 1 3 . 
oddaja 

22.10 REGIONALNE NOVICE 
22.15 GOST ODDAJE DOBRO 

JUTRO 
22.40 NAJ SPOT DNEVA 
22.45 TV IZLOŽBA 
22.50 VIDEOSTRANI do 24.00 

PETEK, 
17. aprila 

SLOVENIJA 1 
09.30 Glejte kako rastejo: lisica 
10.35 Zenit 
11.05 Oddaja tv Maribor 
11.35 Na vrtu 
12.05 Vrtinec rož, 12/14 
13.00 Poročila 
13.10 Kontrapunkt, omizje o kulturi 
14.20 Moliere: tartuffe 
16.20 Mostovi 
16.50 Obvestila in oglasi 
17.00 Obzornik 
17.10 Po Sloveniji 
17.20 Vreme 
17.30 Sprehodi v naravo: narcise 
17.45 Cofko cof, 7/13 
18.20 Divje nebo, 2/4 
19.10 Risanka 
19.20 Napovedniki, oglasi 
19.30 TV dnevnik, vreme, š port 
20.00 Zrcalo tedna 
20.15 Dva zloeina, mehiški fi lm 
22.10 Odmevi, vreme 
22.40 Kultura 
22.50 Šport 
22.55 Oglasi 
23.00 Polnoeni klub 
00.15 Slovenski jazz iz jazz kluba 

Gajo 
01.10 Divje nebo, 2/4 

SLOVENIJA 2 
11.05 Dr. Sylvestre, 12/12 
12.00 TV poper 
13.00 Ponarejena zdravila, franc. 

fi lm 
16.00 TV prodaja 
16.30 Zagotovo kriv, franc. f i lm 
18.05 VVildbach, 6/13 
19.00 Kolo sreče, tv igrica 
19.30 Videoring 
20.00 Zlati petelin 
21.30 Veliki miti in skrivnosti 20. 

stoletja, 20/26 
22.00 Lazar, poljski f i lm 
23.20 Charlie Grace, 7/9 

07.00 
10.00 
10.50 
11.00 
12.00 
13.00 
13.30 
14.00 
15.00 
15.30 
16.30 
17.30 
18.00 
18.30 

19.30 
20.00 
21.00 
22.00 
00.00 

01.30 

s®«." •»•»• "..li 
Dobro jutro, Slovenija 
Senca, nan. 
Top shop, tv prodaja 
Esmeralda, nan. 
Obalna patrulja, nan. 
Pop kviz 
Na zdravje!, nan. 
Obalna straža, nad. 
Lassie, nan. 
Senca, nan. 
Esmeralda, nad. 
Pop kviz 
Roseanne, nan. 
Obalna straža na kolesih, 
nan. 
24 ur 
Prva izdaja, nan. 
Dosjeji X, nan. 
Drugstore kavboj, amer. fi lm 
Hollywood Boulevard, 
erotični f i lm 
24 ur 

kanali 
fc. 27 
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09.25 
09.30 

10.30 
10.35 
11.00 

12.35 

13.05 
13.10 
18.55 
19.00 
19.05 
19.30 
19.40 
20.00 
20.05 

20.25 

22.00 
22.05 
22.10 

22.30 

NAJ SPOT DNEVA 
OTROŠKI MIŠ MAŠ, 
ponovitev 
EPP/VABIMO K OGLEDU 
SOSEDJE, 20.del, ponovitev 
V ŠKRIPCU, ameriški 
akcijski f i lm 
KAKO BITI ZDRAV IN 
ZMAGOVATI; S .E .M . -13 . 
oddaja 
TV IZLOŽBA 
VIDEOSTRANI 
NAJ SPOT DNEVA 
TV IZLOŽBA 
SOSEDJE, 21 .del 
RISANKA 
VIDEOSTRANI 
EPP/VABIMO K OGLEDU 
679. VTV MAGAZIN, 
regionalni informativni 
program 
UTRIP IZ MEDNARODNEGA 
GLASBENEGA SEJMA V 
CELJU 
NAJ SPOT DNEVA 
TV IZLOŽBA 
679. VTV MAGAZIN, 
ponovitev 
VIDEOSTRANI DO 24.00 

08.00 Zgodbe iz školjke 
08.30 Čarobni šolski avtobus, 

16/39 
09.00 Sprehodi v naravo: narcise 
09.20 Moj prijatelj Arnold, 1/5 
09.45 Dva zloeina, mehiški fi lm 
11.35 Glasbena oddaja 
12.05 Tednik 
13.00 Poročila 
13.05 Vreme, š port 
13.45 Prisluhnimo tišini 
14.15 Polnoeni klub 
15.30 Gospod Jericho, amer. f i lm 
17.00 Obzornik 
17.10 Oglasi 
17.15 50 let AFS France Marolt 
17.50 Na vrtu 
18.15 Ozare 
18.20 Velike pustolovščine, 4/5 
19.10 Risanka 
19.25 Oglasi 
19.30 TV dnevnik, vreme, š port 
20.15 Res je! 
21.40 Homo turisticus 
22.00 Bettyjino potovanje, 3/5 
22.35 Poročila, vreme 
22.45 Šport 
23.05 Deveti dan, franc. f i lm 
00.30 Na vrtu 

SOBOTA, 
18. aprila 

SLOVENIJA 1 

SLOVENIJA 2 
09.25 
10.25 
11.30 
16.55 
17.25 
17.55 

19.30 
20.00 

22.20 
23.05 

Zlata šestdeseta 
TV poper 
Zlati petelin 
Košarka NBA action 
Evrogol 
Košarka: 2. polfinalna tekma 
končnice DP 
Videoring 
Jesenice: SP v hokeju na 
ledu skupine B SLOVENI-
JA:NIZOZEMSKA 
V vrtincu 
Sobotna noč 

07.00 Dobro jutro, Slovenija 
08.00 Rožnati panter, ris. serija 
08.30 Dogodivščine medvedka 

Ruxpina, ris. serija 
09.00 Bojevniki prihodnosti, ris. 

serija 
09.30 Guliverjeva potovanja, ris. 

serija 
10.00 Vrnitev v prihodnost, ris. 

serija 
10.30 Mlajši bratec, nan. 
11.00 Priden ku a, mladinski f i lm 
13.00 Morska deklica, nan. 
13.30 Odiseja, nan. 
14.00 Super pop s Stojanom 

Auerjem 
15.30 Tekwar, nan. 
16.30 Highlander, nan. 
17.30 Pop party, glasbena oddaja 
18.30 Beverly hills 90210, nad. 
19.30 24 ur 
20.00 Neskončni dan, amer. fi lm 
22.00 Teksaški moč postave, nan. 
23.00 Kletka norcev, franc. 

komedija 
00.30 Playboy special 
01.30 24 ur, ponovitev 

kanali 
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08.00 Risana nanizanka 
08.25 Zvezdica, lutk. serija, 8/26 
09.00 Živahni svet iz zgodb 

Richarda Scarryja, 8/13 
09.25 Telerime 
09.30 Pustolovščine, 7/24 
09.50 Ozare 
09.55 Nedeljska maša (Kidričevo), 

prenos 
11.00 Svet opic, 1/2 
11.30 Obzorja duha 
12.00 Ljudje in zemlja 
12.30 Pomagajmo si 
13.00 Poročila 
13.15 Vremenska panorama 
13.50 Res je! 
15.20 Gozdarjeva sinova, nemški 

fi lm 
16.50 Obvestila in oglasi 
17.00 Obzornik 
17.15 Alpe Jadran 
17.45 Po domače 
18.40 Razgledi slovenskih vrhov 
19.10 Risanka 
19.25 Oglasi 
19.30 Dnevnik, vreme, š port 
20.00 ZOOM 
21.35 Tretji kamen od sonca, 1/20 
22.00 Oeetje in sinovi 
23.00 Poročila, vreme 
23.10 Šport 
23.20 Barbarossa, amer. fi lm 
00.45 Razgledi slovenskih vrhov 

SPOREDA: 
09.00 OTROŠKI MIŠ MAŠ 
10.00 678. VTV MAGAZIN 

09.00 10.20 ŠPORTNI TOREK, športna 09.00 

informativna oddaja 
10.00 10.40 ŠPORTNI GOST; MILAN 10.00 

ŽIVIC, skakalec 10.05 

10.55 679. VTV MAGAZIN 
10.25 11.15 GOST PONEDELJKOVE 10.25 

ODDAJE DOBRO JUTRO 12.00 
11.50 EPP/VABIMO K OGLEDU 18.55 
11.55 NAJ SPOT, glasbena oddaja; 19.00 

Gostja: MARTA ZORE 19.05 
13.25 GOST PETKOVE ODDAJE 19.30 

DOBRO JUTRO 19.40 
13.55 KAKO BITI ZDRAV IN 19.45 

ZMAGOVATI; S.E.M. - 1 3 . 20.00 
14.25 VIDEOSTRANI 20.05 
16.00 DRUGAČEN SVET: Gost: 

KAREL VOGRIN, župnik iz 
Zg. Korene 

17.00 IZ PRODUKCIJE 21.05 
ZDRUŽENJA LTV SLOVENI-
JA;_ODDAJA TV PTUJ 

17.30 KAČA, ameriški akcijski f i lm 21.30 
19.00 SOSEDJE, 21. del, 21.35 

ponovitev 
19.25 TO TRAPASTO ŽIVLJENJE; 22.00 

nadaljevanka, 19. del 22.05 
20.10 VIDEOSTRANI 22.10 

NEDELJA, 
19. aprila 

SLOVENIJA 1 

SLOVENIJA 2 
09.25 
10.20 
11.05 
12.30 
15.30 
15.55 

16.55 

19.30 
20.00 

22.15 

23.10 

Teater paradižnik 
V vrtincu 
Pogubna obala, amer. fi lm 
TV prodaja 
Teniški magazin 
Motociklizem VN Malezije, 
posnetek 
Odbojka: 2. tekma končnice 
finala (M) 
Videoring 
Ljubljana: SP v hokeju na 
ledu skupine B SLOVENI-
JA:VELIKA BRITANIJA 
Kibernetska skrivnost, amer. 
dokum. oddaja 
Šport v nedeljo 

08.00 
08.30 

09.00 
09.30 
10.00 
10.30 
11.00 
12.00 
13.00 

14.00 
15.00 
15.30 
17.00 

19.00 
20.00 
20.30 

21.45 
23.00 
01.45 

Rožnati panter, ris. serija 
Dogodivščine medvedka 
Ruxpina, ris. serija 
Klop, risana serija 
Maček Felix, risana serija 
Mladi superman, nan. 
Parker Levvis, nan. 
Beverly hills 90210, nan. 
Melrose plače, nan. 
Brez zapor z Jonasom in 
žrebanje Dobim-podarim 
Tekwar, nan. 
Radijska postaja, nan. 
Naš Earli, nan. 
Gospa Arris gre v Pariz, 
ang. fi lm 
Športni krog 
24 ur 

Super POP s Stojanom 
Auerjem 
Športna scena 
Tat, amer. kriminalka 
24 ur 

DOBRO JUTRO, informa-
tivno-razvedrilna oddaja 
EPP /VABIMO K OGLEDU 
679. VTV MAGAZIN, 
ponovitev 
TV IZLOŽBA 
VIDEOSTRANI 
NAJ SPOT DNEVA 
REGIONALNE NOVICE 
SOSEDJE, 22. del 
RISANKA 
TV IZLOŽBA 
OBVESTILA 
EPP/VABIMO K OGLEDU 
SKRBIMO ZA ZDRAVJE, 
kontaktna oddaja; SONČNA 
OČALA IN KONTAKTNE 
LEČE 
ZGODOVINA AVTOMOBILIZ-
MA; začetek predvajanje 
nove dokumentarne oddaje 
REGIONALNE NOVICE 
GOST ODDAJE DOBRO 
JUTRO 
NAJ SPOT DNEVA 
TV IZLOŽBA 
VIDEOSTRANI do 24.00 

PONEDELJEK, 
20. aprila 

SLOVENIJA 1 
09.30 Cofko cof 
09.55 Sprehodi v naravo 
10.15 Divji nebo, 2/4 
11.10 Velike pustolovščine, 4/5 
12.00 Alpe Jadran 
12.30 Utrip 
12.45 Zrcalo tedna 
13.00 Poročila 
13.10 Vremenska panorama 
13.15 Ljudje in zemlja 
13.50 Oeetje in sinovi 
14.50 ZOOM 
16.20 Dober dan, Koroš ka 
16.50 Obvestila, oglasi 
17.00 Obzornik 
17.10 Po Sloveniji 
17.30 Radovedni Taček 
17.40 Narava in človek, dokum. 

oddaja 
18.15 Oglasi 
18.20 Recept za zdravo življenje 
19.10 Risanka 
19.15 Žrebanje 3 x 3 plus 6 
19.30 Dnevnik, vreme 
20.00 Savannah, 16/34 
21.05 Gore in ljudje 
22.25 Odmevi, vreme, univerzitetni 

razgledi 
22.35 Vreme, šport 
22.50 Opus 
23.20 Iz slovenskih ateljejev 
23.35 Sedma zapoved, gled. 

Predstava 
02.05 Recept za zdravo ivljenje 

SLOVENIJA 2 
11.05 VVildbach, 6/13 
12.00 Šport v nedeljo 
12.45 Veliki miti in skrivnosti 20. 

stoletja 
13.15 Gospod Jerico, ang. f i lm 
16.40 Lazar, poljski f i lm 
18.05 Propad, 5/6 
19.00 Lingo, tv igrica 
19.30 Videoring 
20.00 Studio city 
21.00 Tok noč tok 
21.55 POMP 
23.00 Brane Rončel izza odra 
00.25 Studio city 

07.00 Dobro jutro, Slovenija 
Senca, nad. 
Top shop 
Esmeralda, nan. 
Športna scena 
POP kviz 
Športni krog 
Obalna straža, nan. 
Lassie, nan. 
Senca, nan. 
Esmeralda, nad. 
Pop kviz 
Roseanne, nan. 
Obalna straža na kolesih, 
nan. 
24 ur 
Shirley Valentine, ang. f i lm 
Možje v modrem, nan. 
Iz jeee z ljubeznijo, amer. 
fi lm 
24 ur, ponovitev 

10.00 
10.50 
11.00 
11.45 
13.00 
13.30 
14.00 
15.00 
15.30 
16.30 
17.30 
18.00 
18.30 

19.30 
20.00 
22.00 
23.00 

01.00 

09.30 Radovedni Taček 
09.45 Narava in človek, 6/13 
10.15 Recept za zdravo življenje 
11.05 Po domače 
12.05 Savannah, 16/34 
13.00 Poročila 
13.10 Vremenska panorama 
15.00 Gore in ljudje 
15.50 Opus 
16.20 Milje in vozli 
16.50 Obvestila in oglasi 
17.00 Obzornik 
17.10 Po Sloveniji 
17.25 Oglasi,napovedniki 
17.30 Mejniki naravoslovja in 

tehnike 
17.45 Kraljičin nos, 2/6 
18.20 Besede 
19.10 Risanka 
19.20 Oglasi 
19.30 TV dnevnik 
19.50 Vreme 
19.55 Šport 
20.05 Gimnazija strtih src, 16/26 
21.05 TV tribuna: novosti v 

pokojninskem sistemu 
22.00 Odmevi, vreme 
22.33 Kultura 
22.40 Šport 
22.45 Oglasi 
22.50 Sanjajva, franc. tv drama 
00.10 Besede 

09.00 DOBRO JUTRO, informa- 10.55 
tivno-razvedrilna oddaja 11.00 

10.00 EPP/VABIMO K OGLEDU 
10.05 679. VTV MAGAZIN, 11.25 

ponovitev 12.00 
10.25 TV IZLOŽBA 18.55 
12.00 VIDEOSTRANI 19.00 
18.55 NAJ SPOT DNEVA 19.05 
19.00 REGIONALNE NOVICE 19.30 

19.05 SOSEDJE, 22. del 
19.30 RISANKA 
19.40 TV IZLOŽBA 

20.00 
20.05 19.45 OBVESTILA 20.00 
20.05 

20.00 EPP/VABIMO K OGLEDU 

20.00 
20.05 

20.05 SKRBIMO ZA ZDRAVJE, 
kontaktna oddaja; SONČNA 20.25 
OČALA IN KONTAKTNE 

20.25 

LEČE 
21.05 ZGODOVINA AVTOMOBILIZ- 21.00 

MA; začetek predvajanje 
21.00 

nove dokumentarne oddaje 21.20 
21.30 REGIONALNE NOVICE 

21.20 

21.35 GOST ODDAJE DOBRO 21.50 
JUTRO 21.55 

22.00 NAJ SPOT DNEVA 22.15 
22.05 TV IZLOŽBA 
22.10 VIDEOSTRANI do 24.00 22.35 

TOREK, 
21. aprila 

SLOVENIJA 1 

SLOVENIJA 2 
11.05 
12.00 
13.00 
17.30 
18.05 
19.00 
19.30 
20.00 

22.15 

23.50 

Propad, 5/6 
Studio city 
Sobotna noč 
TV prodaja 
Alzaeani ali dve Matildi, 1/8 
Kolo sreče, tv igrica 
Videoring 
Jesenice: SP v hokeju na 
ledu skupine B SLOVENI-
JA:UKRAJINA 
Košarka final four (M), 
posnetek iz Barcelone 
Svet poroča 

07.00 
10.00 
10.50 
11.00 
12.00 
13.00 
13.30 
14.00 
15.00 
15.30 
16.30 
17.30 
18.00 
18.30 

19.30 
20.00 
21.45 
22.30 
23.00 
01.00 

09.25 
09.30 

09.55 

Dobro jutro, Slovenija 
Senca, nad. 
Top shop 
Esmeralda, nan. 
POP party 
Pop kviz 
Pauly, nan. 
Obalna straža, nan. 
Lassie, nan. 
Senca, nan. 
Esmeralda, nan. 
Pop kviz 
Roseanne, nan. 
Obalna straža na kolesih, 
nan. 
24 ur 

Noeem k oeku, amer. f i lm 
Bolnišnica upanja, nan. 
Na zdravje!, nan. 
Posel stoletja, amer. fi lm 
24 ur, ponovitev 

NAJ SPOT DNEVA 
SOSEDJE, 22. del, 
ponovitev 
SKRBIMO ZA ZDRAVJE, 
kontaktna oddaja; SONČNA 
OČALA IN KONTAKTNE 
LEČE 
EPP/VABIMO K OGLEDU 
ZGODOVINA AVTOMOBILZ-
MA; dokumentarna oddaja 
TV IZLOŽBA 
VIDEOSTRANI 
NAJ SPOT DNEVA 
TV IZLOŽBA 
SOSEDJE, 23. del 
IZ PRODUKCIJE 
ZDRUŽENJA LTV SLOVENI-
JA; ODDAJA ATV SIGNAL 
LITIJA 
EPP/VABIMO K OGLEDU 
680. VTV MAGAZIN, 
regionalni informativni 
program 
AKTUALNO: NOVOSTI 
ZAKONA O VARNOSTI V 
CESTNEM PROMETU 
ŠPORTNI TOREK, športna 
informativna oddaja 
ŠPORTNI GOST; MARTIN 
STREL, plavalec 
NAJ SPOT DNEVA 
TV IZLOŽBA 
680. VTV MAGAZIN, 
ponovitev 
VIDEOSTRANI do 24.00 

SLOVENIJA 1 
09.30 Kraljičin nos, 2/6 
10.00 Mejniki naravoslovja in 

tehnike, dokum. nan. 
10.15 Besede 
11.10 TVtribuna, ponovitev 
12.00 Gimnazija strtih src, 16/26 
13.00 Poročila 
14.25 Tretji kamen od sonca, 1/201 
14.50 Gozdarjeva sinova, avstrijslo 

fi lm 
16.20 Obzorja duha 
17.00 Obzornik 
17.10 Po Sloveniji 
17.30 Pod klobukom 
18.20 V 50 minutah okoli sveta 
19.10 Risanka 
19.30 Dnevnik, vreme, š port 
20.00 Moj prijatelj Amold, 2/5 
20.30 Fina gospa, 2/5 
21.05 Osmi dan 
22.00 Odmevi, vreme 
22.30 Kultura 
22.40 Šport 
22.55 Gibljive slike 
23.20 Brahms in male pojoee 

deklice 
00.15 V 50 minutah okoli sveta 

SLOVENIJA 2 
11.05 
11.50 
12.50 

15.05 
16.25 

18.25 
19.20 
19.30 
20.00 

22.25 
23.15 

Alzaeani ali dve Matildi, 1/8 
POMP 
Kibernetska tajnost, amer. 
dokum. oddaja 
Pogubna obala, amer. film 
Murska Sobota: nogomet 
SLOVENIJA:EEŠKA, prenos 
Iz dobrega gnezda, 10/13 
Kolo sreče, tv igrica 
Videoring 
Jesenice: SP v hokeju na 
ledu skupine B SL0VENI-
JA:DANSKA 
Končni obračun, 1/4 
Lov za zakladom, 10/20 

07.00 Dobro jutro, Slovenija 
10.00 Senca, nad. 
10.50 Top shop 
11.00 Esmeralda, nan. 
12.00 Bolnišnica upanja, nan. 
13.00 Pop kviz 
13.30 Na zdravje, nan. 
14.00 Obalna straža, nan. 
15.00 Lassie, nan. 
15.30 Senca, nan. 
16.30 Esmeralda, nad. 
17.30 Pop kviz, nan. 
18.00 Roseanne 
18.30 Obalna straža na kolesih, 

nan. 
19.20 Vreme 
.19.30 24 ur 
20.00 rtev lepote, amer. film 
21.45 Newyorška policija, nan. 
22.30 Na zdravje!, nan. 
23.00 Leto nevarnega ivljenja, • 

avstralski f i lm 
01.00 24 ur, ponovitev 

kanali 
27 
46 
52 

09.00 DOBRO JUTRO, informa-
tivno-razvedrilna oddaja 

10.00 SOSEDJE, 23. del, 
ponovitev 

10.25 680. VTV MAGAZIN, 
ponovitev 

10.45 EPP/VABIMO K OGLEDU 
10.50 AKTUALNO: NOVOSTI 

ZAKONA O VARNOSTI V 
CESTNEM PROMETU 

10.25 ŠPORTNI TOREK, športna 
informativna oddaja 

10.45 ŠPORTNI GOST; MARTIN 
STREL, plavalec 

11.15 TV IZLOŽBA 
12.00 VIDEOSTRANI 
18.55 NAJ SPOT DNEVA 
19.00 REGIONALNE NOVICE 
19.05 SOSEDJE, 24. del 
19.30 RISANKA 
19.40 TV IZLOŽBA 
19.45 OBVESTILA 
20.00 EPP/ VABIMO K OGLEDU 
20.05 SVET ŽIVALI 
20.35 VIDEO TOP glasbena oddaja 
21.25 REGIONALNE NOVICE 
21.30 GOST ODDAJE DOBRO 

JUTRO 
22.00 NAJ SPOT DNEVA 
22.05 TV IZLOŽBA 
22.10 VIDEOSTRANI DO 24.00 

"Naš čas" izdaja Časopisno, založniško in RTV podjetje 
NAS ČAS, d.o.o., Velenje, Foitova 10. 

Izhaja ob četrtkih. 
Cena posameznega izvoda je 160 SIT, trimesečna 

naročnina 1.760 SIT, polletna naročnina 3.420, letna 
naročnina 6.400 SIT. 

Uredništvo: 
Boris Zakošek (direktor in glavni urednik), Stane Vovk (odgovorni 
urednik), Milena Krstič-Planinc (pomočnica urednika), Janez 
Plešnik, Tatjana Podgoršek, Bojana Špegel (novinarji), Mira 
Zakošek (urednica radija), Peter Rihtarič (tehnični urednik), 
Janja Košuta-Špegel (grafična oblikovalka). 

Propaganda: Nina Jug (vodja propagande), Sašo Konečnik, 
Jure Beričnik; telefon (063) 855-450, telefax (063) 851-990. 

Sedež uredništva in uprave: 3320 Velenje, Foitova 10, p.p. 
89, telefon (063) 853-451. 854-761, telefax (063) 851-990. 

Žiro račun pri APP Velenje, številka 52800-603-^^482. . . . 

Oblikovanje in graf. priprava: STUDIO MREŽA - Naš čas d.o.o. 
Tisk in odprema: MA-TISK d.d., Maribor. 
Nenaročenih fotografij in rokopisov ne vračamo! 

Po mnenju Ministrstva za informiranje št. 23/26-92 je "Naš čas" uvrščen med 
proizvode informativnega značaja iz 13. točke, tarifna št. 3, za katere se plačuje 5% 

. • prometni ilavek. » • • • • . . » » . . » . . . » • 
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POLICIJSKA 
VELENJE 

Eden od osumljencev znan 
Poročali smo o poskusu posilstva, ki seje zgodil v noči na 5. april 

na velenjskem gradu. Proti večeru ga je na Policijski postaji pri-
javila 36-Ietna Velenjčanka. Zapisali smo, da naj bi pri poskusu so-
delovali trije neznani moški. 

Policisti in kriminalisti, ki raziskujejo okoliščine tega dejanja, so 
enega od osumljencev že odkrili. Slo na bi za 20-letnega G.N., dr-
žavljana Hrvaške, ki ima v Velenju začasno bivališče. V soboto, 11. 
aprila, so ga privedli k preiskovalnemu sodniku na zaslišanje, o dru-
gem storilcu pa še poizvedujejo. 

Vlom v jugo 
V noči na sredo, 8. aprila, je neznanec na Partizanski cesti v Ve-

lenju vlomil v osebni avtomobil znamke jugo, parkiran pred 
gostiščem Pod gozdom. Iz vozila je ukradel avtoradiokasetofon 
in dva zvočnika. Lastnika Andreja P. je oškodoval za okoli 30.000 
tolarjev. 

Tatvina torbice 
V sredo, 8. aprila, popoldan ali zvečer je neznanec vstopil v od-

klenjeno vežo stanovanjske hiše na Efenkovi cesti v Velenju in 
ukradel žensko torbico z osebnimi dokumenti, čeki in kartica-
mi ter manjšo vsoto denarja. Lastnici Zori V. je povzročil za oko-
li 20.000 tolarjev škode. 

Vlom v leseno uto 
Konec marca oziroma v začetku aprila je neznanec vlomil v le-

seno uto ob stanovanjski hiši v Radegundi. Iz notranjosti je na 
škodo Valentina Ž. ukradel različne rabljene rezervne dele za mo-
torna vozila in razno orodje v vrednosti okoli 40.000 tolarjev. 

fczilo zaneslo v pešca 
V četrtek, 9. aprila, je ob 20.15 33-letni Miran T. iz Ljutome-

ra vozil osebni avtomobil po lokalni cesti iz smeri Žalca proti Za-

logu. 
V blagem desnem ovinku je zapeljal na levo stran vozišča. Vo-

zilo je pričelo bočno drseti na desno stran ceste, kjer je trčilo v peš-
ca 76-letnega Franca V. iz Gotovelj. Ta je hodil po levi strani ce-
ste in ob sebi potiskal kolo. Pri trčenju in padcu je pešec utrpel hude 
telesne poškodbe. 

Eksplozija poškodovala občana 
V soboto, 11. aprila, okoli 21. ure, je bil v skupini krajanov, ki 

je pri cerkvi v Vinski Gori streljala s karbidom tudi 51- letni Lju-
bo K. iz Prelske. Ta se je s prižgano baklo približal večjemu sodu, 
ki je kljub temu, da je bil že aktiviran, ponovno eksplodiral. Lju-
bo je pri eksploziji utrpel hude telesne poškodbe. 

Za razliko od lanskega leta, ko na Celjskem ni bilo poškodova-
nih ob tradicionalnem pokanju s karbidom, se je letošnje strelja-
nje ob praznovanju velikonočnih praznikov končalo s številnimi 
poškodbami. Ta, ki jo omenjamo, je samo en primer, ki se je zgo-
dil v bližini. 

^ S I A D C 
AVTOPREVOZNIŠTVO IN SERVISI 

d.d. VELENJE 

Ste se že odločili, kje 
boste preživeli letošnji 
dopust? Raje si privoščite 
brezskrben dopust, zato 
ga načrtujte že danes 
skupaj z nami. 

Ponujamo vam počitek pod toplim soncem, sprostitev ob morju ali 
športno - aktivni oddih v zdravilišču brez vsakodnevnih skrbi. 
Cenovno ugodni aranžmaji, ter možnost plačila na več čekov brez 
obresti. 
Prepričajte se sami o naši ponudbi ter nas obiščite v naših prostorih na 
Rudarski ul. 2/d v Velenju ali pokličite na tel. 859- 101 oz. 859 107. 
Naš delovni čas: od ponedeljka do petka 9.00 - 12.00 in 13.00- 17.00, 
sobota 9.00 -12.00 

Vaša turistična agencija APS 
u g o o n o 
25.4. Nizozemska (4 dni - bus - letalo) 46.500 SIT 

Zakon o varnosti cestnega prometa 

Prihajajo točke! Previdno na pot! 
Nadaljevanje s 1. strani 
Poglejmo nekaj predvidenih kazni v tolarjih in točkah: kršitve 

kot so: neprivezan voznik, sovoznik, motorist ali mopedist brez 
čelade, neprižgane luči (motorna vozila morajo imeti med vož-
njo tudi podnevi prižgane zasenčene luči) vas bodo "stale 10.000 
tolarjev, nedovoljena uporaba dolgih luči pa 15.000 tolarjev. 

Navaditi se bo treba na nov način ustavljanja: za neupošteva-
nje sirene in modre vrteče luči, za neupoštevanje znakov, ki jih da-
jejo vozila s prednostjo, je predvidena kazen 50.000 tolarjev ter od 
2 - 5 kazenskih točk; vožnja skozi rumeno in rdečo luč v semafo-
riziranem križišču bo "stala" 40.000 tolarjev. 

Telefoniranje z mobilnim telefonom (s slušalko v roki) bo stalo 
10.000 tolarjev. 

Paziti bo treba tudi na hitrost vožnje: za do 10 km/h prekora-
čene dovoljene hitrosti v naselju vas lahko doleti 5.000 tolarjev de-
narne kazni, za prekoračitev od 11 do 20 km/h 15.000 tolarjev, od 
21 do 30 km/h 30.000 tolarjev za več kot 30 km/h pa kazen dolo-
či sodnik za prekrške, velja pa vas lahko 45.000 tolarjev in več ter 
od 3 - 5 kazenskih točk. Če boste zunaj naselja prekoračili dovo-
ljeno hitrost do 20 km/h boste plačali 5.000 tolarjev kazni, od 21 
do 30 km/h 15.000 tolarjev, od 31 do 40 km/h 30.000 tolarjev, za 
večje prekoračitve bo kazen določil sodnik za prekrške, stale pa 
bodo lahko 45.000 tolarjev ali več ter 3-5 kazenskih točk. Tudi voz-
nika, ki bo s prepočasno vožnjo oviral promet in se ne bo umak-
nil, lahko doleti kazen v višini 10.000 tolarjev; voznika, ki ne bo 
prilagodil hitrosti stanju na cesti pa 20.000 tolarjev. 

Posebno poglavje v novem zakonu ima vožnja pod vplivom al-
kohola in mamil. Kazen za vožnjo pod vplivom alkohola do 0,5 g/kg 
alkohola v krvi in z znaki nezanesljivega ravnanja bo voznika sta-
la najmanj 20.000 tolarjev kazni ter 1-2 kazenski točki; od 0,51 do 

Veliko kazni bodo lahko policisti izterjali na kraju prekrška, 
za večino je predvidena denarna kazen od najmanj 5.000 to-
larjev pa vse do 40.000 tolarjev, za nekatere, najhujše prekrš-
ke, pa celo zapor. 

Kazenske točke bo določal sodnik za prekrške. Voznik bo ob 
vozniško dovoljenje, če jih bo v dveh letih "zbral" 18, voznik 
začetnik pa bo ob ta dokument že z zbranimi 7 točkami. 

1,1 g/kg alkohola v krvi najmanj 35.000 tolarjev ter od 2 - 5 kazen-
skih točk, nad 1,11 g/kg ter pri dokazanih mamilih in drugih psi-
hoaktivnih snoveh v organizmu pa 90.000 tolarjev ali zaporna ka-
zen in od 5 - 7 kazenskih točk. 

Vozniku motornega vozila, ki ima v organizmu več kot 1,5 gra-
ma alkohola v krvi, preneha veljavnost vozniškega dovoljenja ne 
glede na število do tedaj doseženih kazenskih točk. Voznik motor-
nega vozila, ki bo odklonil preizkus ali strokovni pregled, pa bo 
plačal najmanj 90.000 tolarjev kazni, prenehala pa mu bo tudi ve-
ljavnost vozniškega dovoljenja. 

• mkp 

Andraž - Velenje 

Cesta? Ne, obup! Š t u d e n t neg b o 
Šaleški študentski klub 

nap« 
Ta konec tedna se zaradi ob-

veznosti upravnega odbora 
SSK drugje po Sloveniji žal ne 
bo odvil napovedan informa-
tivni dan za bodoče bruce. 
Zaradi obilice dela je prestavl-
jen na maj. Vsi, ki bi radi dobili 
koristne informacije s po-
dročja študentskega življenja 
in načina delovanja Šaleškega 
študentskega kluba ste zato 
vabljeni na informativni dan, 
ki bo potekal 15. maja 1998. 
Ker je do takrat še veliko časa, 
boste o točnem kraju in 
času projekta naknadno 
obveščeni. 

Za soboto napovedana 
Kitariada pa vseeno bo. Vsi 
kitaristi, ki se lahko pred-
stavite s svojim lastnim (av-
torskim) repertoarjem, ste 
vabljeni to soboto (18. april) 
ob 21.00 uri v Mladinski 
center Velenje. Zaradi nas-
tavitve ozvočenja vas vabim, 
da ste v MC-ju vsaj kakšno 
uro prej. Za nastop se lahko 
prijavite dan poprej v Placu, 
ali pa uro pred začetkom 
prireditve v Mladinskem 
centru. Vabljeni ste tudi vsi 
ljubitelji vokalno - instru-
mentalne glasbe, saj je vstop 

prost. 
Izteka se rok prijav za prvo-

majski izlet v Sarajevo. 
Natančen program prireditev 
je sledeč: 

26. april zvečer: - odhod 
27. april zjutraj: - prihod v 

Sarajevo 
- namestitev v študentskih do-

movih • 
- ogledi/prosto 
28. april: - organiziran ogled 

Sarajeva in okolice 
29. april: - izlet v Mostar 

30. april: - prosto po Sarajevu 
- zvečer odhod domov 
1. maj v jutranjih urah: - pri-

hod domov 
Vsi izletniki: stroške izleta 

morate poravnati ta konec ted-
na, cena je 20.000,00 SIT, ob-
sega pa stroške prevoza, 
nočitev in zajtrka. Denar se bo 
pobiral v petek v Placu in v 
soboto v Mladinskem centru. 

KOMUNALNO 
PODJETJE 
VELENJE p o. 

3320 Velenje 
Koroška 37/b 
tel.: 063/856-251 
fax: 063/855-796 
žiro račun: 52800-601-46145 

Uporabnike komunalnih storitev 
obveščamo, da morebitne 
reklamacije glede oskrbe sporočajo 
dežurni službi Komunalnega podjetja , 
na telefon: 
Potrudili se bomo, da bomo 
reklamacije odpravili v čimkrajšem 
možnem roku! 
Komunalno podjetje Velenje 

856-251 
856-380 
862-582 

Kakšno je stanje dogovar-
janja in sodelovanja med 
Občino Žalec in Mestno občino 
Velenje, kaže cesta med Polzelo 
in Velenjem. Vsakodnevno jo 
uporabljajo delavci, ki hitijo v 
Premogovnik, Gorenje, Vegrad, 
Elektrarno in še kam, v 
obratni smeri pa v pod-
jetja na Polzelo, Šem-
peter ter slovensko 
prestolnico. Cesta v 
Andražu, na znanem 
dvojnem ovinku v 
smeri Velenja je "živ 
obup". 1\i se lomijo 
podvozja, tu se 
obračajo želodci. 
Kletvice vsakodnevno 
pospremijo cestarje in 
občinarje. 

Se zahtevnejša "ježa" 
je v območju med 
Podkrajem in Starim tr-
gom pri Velenju. Tu gre 
za udrtine zaradi drsenja zeml-
je za 10 -15 cm na en meter, 
jame pa so na dolžini vsaj 180 

metrov. Tu pa gre že za živl-
jenjsko nevarnost, saj smo 
Slovenci znani prometni anal-
fabeti. Prometni znak z ome-
jitvijo na 40 km/h je edini ukrep 
naših cestnih vzdrževalcev. 

In kaj predlagamo? Pridobiti 

denar iz proračunov obeh 
občin ter ga vložiti v temelje 
teh dveh kritičnih odsekov. V 

1 • • • • 
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Podkraju pri Velenju je potreb-
no (to ve že vsak laik) cesto 
drenažirati in zgraditi odtočne 
cevi pravokotno pod cesto. 
Kako se ustavlja plazovit teren, 
pa stroka dobro ve! 

Naj ne bodo šele volitve žup-

anov ključ do odredbe poprav-
ila. Cestno podjetje Celje pre-
jema premalo sredstev za 

takšne posege, zato bo 
potrebno akcijo pričeti z 
združenimi močmi, pa za-
pore ceste ne bo in zelo 
hvaležni bodo komunalnim 
oblastem vsi volilci in nave-
deni potniki. Naredimo to 
cesto bolj "nemško"! 

• Jože Miklavc 
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NK Rudar 

Gledalcem pokvarili praznik 
Nogometaši Rudarja niso 

nadaljevali niza dobrih tekem, 
kar so ljubitelji nogometa 
pričakovali, potem ko so v v 24. 
krogu odščipnili točko Mari-
boru Teatanicu v Ljudskem 
vrtu in medtem, v sredo, 
povsem nadigrali v prvi polfi-
nalni tekmi za slovenski pokal 
Muro na njenem igrišču. 

"Tako smo s porazom proti 
hitovcem izničili to," je po tek-
mi poudaril trener Drago 
Klostanjšek, "kar smo si pri-
igrali v Ljudskem vrtu." Glede 
na to, da je bila ta tekma že tret-
ja v tednu dni, bi bilo ob jezeru 
zadovoljstvo že, če bi domači 
osvojili "samo" točko. A zgodi-
lo se je to, kar dobri poznavalci 

Jernej Javornik v akciji 

nogometa trdijo: po uspehu v 
gosteh, je doma zelo težko 
ponoviti dobro igro.Vendar pa 
Novogoričani niso bili minulo 
velikonočno soboto toliko boljši 
nasprotnik, kot srečnejši. 

Tekma se je začela s po-
zornostjo domačih navijačev -
velenjskih knapov, ki so obdar-
ili Mladena Dabanoviča, Petra 
Šumnika in Ilira Caushllarija za 
srečni dogodek (naraščaj) v 
družini. 

Domači so v prvih minutah 
zaigrali (ne)pričakovano prev-
idno, enako hitovci, zato gledal-
ci tudi dolgo niso videli pravega 
strela proti obema vratarjema. 
Po takšni začetni taktiki smo 
sklepali, da bi bila oba trenerja 
zadovoljna s po točko. Domači, 
Drago Kostanjšek, je to po tek-
mi potrdil, gostujoči, Srečko 
Katanec, pa seje nepričakovane 
zmage in prve v gosteh zelo 
veselil. Zanjo je bil najbolj za-
služen njegov igralec Novica 
Nikčevič, ki je najprej premagal 
velenjskega vrataraja Mladena 
Dabanoviča v 20. minuti, nato 
pa še v 43. Prvemu zadetku gos-
tov je botroval tudi velenjski 
vratar, ki je stal nekoliko preveč 

zunaj svojih vrat. Nič manj pa 
niso bili zanj krivi tudi domači 
obrambni igralci, saj so "poz-
abili" na Nikčeviča, ki je neovi-
rano poslal z glavo v loku žogo 
čez Dabanoviča v mrežo. 

Pavlovič je še pred odhodom 
na odmor z močnim udarcem -
vratar je imel žogo že v rokah, 
nato pa mu je ušla čez golovo 
črto - nakazal, da bi se domači 
z napadalnejšo igro v nadalje-
vanju vendarle morda lahko 
rešili poraza. Vendar jim je v 
nadaljevanju tudi sreča obrnila 
hrbet. Najbolj v 66. minuti, ko je 
Vidojevič z nekaj metrov zadel 
"samo" vratnico. Ker pa so tudi 
gostje imeli priložnosti za 
zvišanje vodstva, je trener 
Kostanjšek po tekmi tudi ocenil. 
"Škoda, da smo prav sedaj 
naleteli na razpoložene Novo-
goričane, ki so pač bili danes 
prevelik zalogaj za nas. Imeli 
smo priložnosti za izenačitev, a 
nam to ni uspelo; torej je zma-
ga gostov zaslužena" 

V nedeljo bodo Velenjčani 
gostovali v Ajdovščini. Bodo 
ponovili igro iz Maribora ali iz 
Murske Sobote? 

• vos 

NK ESOTECH Šmartno 

Konec osemmesečnega posta 
Končno je napočila pomlad tudi 
za šmarske nogometaše, saj so 
v soboto vendarle prekinili 
osemmesečni post brez zmage. 
Teden po porazu v Črnučah je 
bil v Šmartnem zelo buren, tek-
mo z Goriškimi opekarnami iz 
Renč pa so domačini zaigrali 
zelo dobro in zadovoljili izbirč-
ne navijače. 
Začetek tekme je bil za igralce 
Esotecha zelo obetaven. Že v 
7. minuti je Smajlovič zamudil 
lepo priložnost, isti igralec pa 
je že dve minuti kasneje doma-
če povedel v vodstvo. Po lepi 
podaji Zeca je namreč prodrl v 
kazenski prostor in z lepim stre-
lom po tleh premagal gostujoče-
ga vratarja. Gostje so šele v 14. 
minuti resneje zagrozili, vendar 
je njihov napadalec streljal viso-
ko prek vrat. V 30. minuti je Žu-

rej prodrl po krilu in podal v 
sredino, Smajlovič pa je še dru-
gič zatresel gostujočo mrežo, to-
krat je streljal z glavo. Pet minut 
kasneje se je Smajlovič sam zna-
šel pred vratarjem, vendar ni bil 
natančen. Le minuto pred od-
morom pa so Zec, Smajlovič in 
Štefančič odigrali lepo akcijo in 
Štefančič je povišal na 3:0. 
Na začetku drugega polčasa so 
gostje zaigrali bolj napadalno in 
so v 54. minuti po napaki do-
mače obrambe znižali izid. 
Šmarčani so v tem obdobju igra-
li zelo slabo, na njihovo srečo 
pa gostje niso bili veliko boljši. 
Šele od 70. minute dalje so go-
stitelji zaigrali bolje, Žurej je 
dvakrat nevarno streljal, vratar 
gostov pa je bil obakrat na me-
stu. Omeniti velja še strel Zlode-
ja v 83. minuti, ki ga je vratar od-

bil v kot, gostje iz Renč pa so 
drugi zadetek dosegli v zadnji 
minuti z enajstmetrovko. 
V nedeljo bodo Šmarčani go-
stovali pri Elanu v Novem Me-

Judo 

Medalja na Ptuju 
Prejšnjo soboto je bil na Ptuju eden največjih mednarodnih 

turnirjev v judu v Sloveniji za mlajše kategorije, na katerem so 
izredno uspešno nastopili tudi mladi judoisti velenjskega kluba. 

V sklepne boje za medalje sta se uvrstila Simon Blatnik in 
Alenka Šmon. Simon je osvojil 3. mesto, Alenka pa tokrat ni 
imela sreče in je na koncu zasedla 5. mesto. Vsekakor sta oba 
dosegla lep uspeh, ki potrjuje dobro delo v klubu. Z dobrimi 
borbami sta se izkazala tudi Ovčjak in Sever ter napovedala, da 
bosta v naslednji sezoni še boljša. 

• Zdenko Slatnar 

Športnik - šport-
nica marca 

Danes objavljamo že tretji kupon za športnika ali športni-
co v mesecu marcu. 

Tudi za mesec marec vam ponujamo nekaj imen, ki so se iz-
kazali v preteklem mesecu, o ostalih razmislite sami: košarkar 
Vladimir Rizman, alpska smučarka Ana Drev, vratar RK Go-
renje Uroš Senica, mladi sabljač Lenart Jerabek, seveda pa od-
ločate vi. 

Izpolnite kupon, vnesite svojega kandidata ali kandidatko, 
za katerega menite, da je bil najboljši v marcu, kupon izrežite 
in prinesite ali pošljite v uredništvo Našega časa, Foitova 10, Ve-
lenje. 

Vsakdo lahko napiše neomejeno število kuponov, ki mora-
jo seveda biti pravi, po daljših prazničnih dnevih pa znova pri-
čakujemo vašo precej večjo vnemo pri glasovanju. 

r : 1 
i Športnica - športnik marca i 
i i 
I Glasujem za športnico(ka) I 
I I 
| Naslov glasovalca | 
I I 
I * I 
I - I 

Tako so igrali 
Prva nogometna liga - 25. prvenstveni krog 
Rudar - HIT Gorica 1 : 2 ( 1 : 2 ) 
Rudar: Dabanovič, Kosič, Merčnik, Sulejmanovič, Hribar, 
Cauhsllari, Brezič (od 46. Vidojevič), Gajser, Šumnik, 
Javornik (od 89. Purg), Pavlovič Strelci: 0 : 1 - Nikčevič (20), 
0 : 2 - Nikčevič 43 ,1: 2 - Pavlovič (45). 
ESOTECH - Goriške opekarne 3 : 2 (3 : 0) 
STRELCI: 1 : 0 - Smajlovič (9), 2 : 0 - Smajlovič (30), 3 : 0 -
Štefančlč (44), 3: 1 - Pešlč (54), 3 : 2 - Vrabac (90, 11 m). 
ESOTECH ŠMARTNO: Kališek, Jeseničnik (Stojko), Žurej, 
Bulajič, Javornik, Irman (Zlodej), Vodovnik (Doler), Štefančič, 
Oblak, Smajlovič, Zec. 
Tretja nogometna liga - 17. krog 
Usnjar - Turnišče 1 : 2 (0 : 1) 
Usnjar: Čanič, Fenjo, Kočnik, Omič, Sulejmanovilč (od 85. 
Hrnjič), Daničič (od 41. Pudgar), Omerovič (od 63. Markus), 
Mujakovič, Arlič, Pavič, Kovačič. 
Strelci: 0:1- Mujdrica (27), 0 : 2 - Radikovič (62), 1 : 2 - Arlič 
(72). 
ŽRL- za obstanek v prvi ligi (2. krog) 
Vegrad Velenje - Šešir Škofja Loka 16 : 25 (10 :14) 
Vegrad: Tadič, Dešman 2, Kneževič 1, Rodič 2, Nojinovič 3, 
Kranjc 2, Notersberg 2, Ibralič 4 (2), Osmanovič, Perše, 
Stropnik, Grudnik. 

ZRK Vegrad 

Brezvoljna igra 
domačih 

Niso bile gostje toliko boljše, kot so bile domače slabe. 
Občutek smo imeli, da so igrale, ker so pač morale igrati, in 
da jim je bilo vseeno, ali bodo še naslednje leto v prvi ligi. V nji-
hovi igri ni bilo prave zavzetosti in želje, da bi slabše znanje 
v primerjavi z gostjami nadoknadile s požrtvovalnostjo, 

Morda bi bilo celo bolje, da izpadejo iz prve lige, saj s sedan-
jim finačnim životarjenjem in slabo igro (objektivni razlog je v 
njihovi mladosti), ne privabljajo gledalcev v Rdečo dvorano. 
Zamerimo jim, da niso pokazale vsaj polovico toliko želje za 
zmago kot gostje, ki - roko na srce - tudi nimajo ekipe za prvo ligo. 
Ali se bodo igralke Šeširja vanjo uvrstile, je še vprašanje, saj so 
do konca razigravanja še štirje krogi. Res pa je, da so Skofje-
ločanke po zmagi nad obema prvoligašicama (Mlinotestom in Ve-
gradom) zelo blizu prve lige. Edino, kar so domače zmogle na 
sobotni tekmi, je bil njihov prvi zadetek (1 : 0), kar je bilo tudi 
edino njihovo vodstvo. Odraz slabe igre je bil visok poraz z de-
vetimi goli razlike. • vos 

stu, v torek 21. aprila, pa bodo v 
Šmartnem odigrali polfinalno 
pokalno tekmo na področju 
MNZ Celje. 

• Janko Goričnik 

NK Usnjar 

Kaj storiti? 
Tako so se spet gotovo vprašali tisti ljubitelji nogometa, ki so min-

ulo soboto prišli v športni park v Šoštanj. Njihovo upanje, da bodo 
"usnjarji" končno prvič zmagali v letošnjem prvenstvu na domačem 
igrišču, je bilo spet zaman. 

Do sobotnega 17. kroga zadnjeuvrščeno Turnišče so povsem 
nadigrali, toda vseeno so na koncu sklonjenih glav odhajali z igrišča. 
Gostje so imeli v vseh devetdesetih minutah le tri prave priložnosti 
za zadetek, toda njihova učinkovitost je bila zelo velika, saj so kar 
dvakrat zadeli. Domači pa so izmed številnih priložnosti izkoristili le 
eno. Njihov izkupiček je še naprej pet zmag v gosteh in neodločen 
izid (s Kovinarjem) doma. 

Po 17. krogih so s 16. točkami na 10. mestu, Kungota na 11. in 11 
Pobrežje imata enako število točk, Kovinar na 13. ima točko manj, 
zadnjeuvrščeni Variš pa le še za dve točki zaostaja za njimi, Turnišče 
pa jih je s to zmago za mesto prehitelo na prvenstveni lestvici. Kaj 
storiti, da bi si končno le priigrali prvo letošnjo zmago, menda niti 
trener Petar Buškovič ne ve več. • vos 

Rokomet 

I 

n 

Izvrstni kadeti RK Gorenie 
Sloviti rokometni klub Dukla iz Prage je tudi letos izvedel velik 

mednarodni turnir, na katerem je nastopilo 266 ekip iz 155 klubov 
iz 22 držav s treh kontinentov v kategorijah mladincev, kadetov ter 
starejših in mlajših pionirjev. Tega velikega rokometnega praznika, 
bil je od petka do ponedeljka, so se letos drugi zapored udeležile tudi 
štiri ekipe velenjskega Gorenja. Skupno je bilo na Češkem 64 mla-
dih velenjskih igralcev v spremstvu 17 strokovnjakov in spremljeval-
cev. Trener mladincev je Jože Silovšek, kadetov Ivan Vajdl, starejših 
pionirjev Tomaž Jurišič in mlajših pionirjev Srečko Meolic, vodja go-
stovanja v Pragi pa je bil član uprave RK Gorenje Srečko Dobelšek. 

V mladinski konkurenci je 32 ekip igralo v petih skupinah, Velenj-
čani pa so osvojili 10. mesto; 36 ekip starejših pionirjev je igralo v 6 sku-
pinah, ekipa Gorenja pa se je uvrstila v četrtfinale, torej od 5. do 8. me-
sta; enako uvrstitev so dosegli tudi mlajši pionirji, kjer je prav tako igra-
lo 36 ekip v 6 skupinah, izjemen uspeli pa so dosegli kadeti RK Gore-
nja, ki so bili najboljši med 36 ekipami v 6 skupinah. 

Najprej so zanesljivo zmagali v svoji skupini, nato pa v polfina-
lu odigrali razburljivo tekmo z ekipo Litvinov Chemopetrol iz Češ-
ke, ki so jo po izidu 13:13 v rednem delu premagali z zlatim golom 
v podaljšku, torej s 14:13. V finalni tekmi kadeti Gorenja niso ime-
li težkega dela, saj so kar s 15:8 premagali nemško ekipo Emporiz 
Rostocka. 

Posebej lepo priznanje je dobil velenjski kadet Miha Zaje, ki so 
ga strokovnjaki izbrali v najboljšo ekipo turnirja, pri čemer so upo-
števali najboljše igralce v vseh štirih starostnih kategorijah. 

Postava kadetov: Boban Milijaš, Ismet Kukavica, Ermelin Hure-
movič, Dražen Mrkonjič, Miha Zaje - kapetan, Aleš Venišnik, Aljo-
ša Štefanič, Elvis Kurtovič, Mirza Jukič, Rok Božič, Primož Uplaz-
nik, Tomaž Hudomalj, Matija Vovk in Luka Dobelšek. 

Izjemen uspeh kadetov RK Gorenje 
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Bahtiri in Buč državna prvaka 

Od leve proti desni: Dr. Skof (trener), Bahtiri, Vogrinec, Buč, 
Podgoršek in Popetrov (trener), čepita Pozničeva in Obronekova 

Streljanje 

Šafaričeva najboljša 
Na 7. državnem strelskem prvenstvu osnovnih in srednjih šol v Ljub-

ljani so bile zastopane štiri osnovne šole velenjske občine: Gustava Siliha, 
Antona Aškerca, Šalek, Mihe Pintaija Toleda in Center srednjih šol. 
Učenka Osnovne šole Gustava Šiliha Katarina Šafarič se je izjemno izka-
zala, saj je osvojila naslov državne prvakinje s 184 nastreljanimi krogi, 18. 
Dimec, 58. Zupančič. Med učenci je bil od velenjskih predstavnikov naj-
boljši Andrej Kok s 169 krogi, Blagovičjih je nastreljal 168, Rebič 164, Su-
šeč 156, zmagal je Pavlin iz Leskovca s 185 krogi. 

V konkurenci srednji šol je velenjskemu centru pripadlo ekipno 15. me-
sto, kot najboljši predstavnik pa je bil Simon Mihelak s 350 krogi na 35. 
mestu. Vrečar jih je nastreljal 347, Marolt 319, Obradovič 319 in Križnič 
BL 

• F.Ž. 

Strelski šport 

Mrož tretji s pištolo 
Na 7. državnem prvenstvu mednarodnega programa v Ljubljani so s 

pištolo uspešno nastopili tudi strelci velenjskega Mroža. Pri članih je ve-
ienjska ekipa s 1671 krogi osvojila 3. mesto (Veternik 564, Šterman 560, 
Klančnik 547), zmagala je Olimpija s 1691 krogi. Med posamezniki je bil 
Veternik peti s 564 krogi, zmagal pa je Kranjc iz Olimpije (579), pred Ko-
njičanom Ljubičem (570) in Tkalcem z Rečice pri Laškem (570). 

V konkurenci mladink je bila Velenjčanka Almira Durakovič druga s 
354 krogi, zmago je zgrešila le za pol kroga, četrta je bila Suljičeva (342), 
pri članicah pa je bila Matijevičeva šesta. 

• F.Ž. 

S pretkanim nasmehom na obra-
zu se je v soboto po končanem dr-
žavnem prvenstvu v članskih in 
mladinskih kategorijah na 10.000 
metrov sprehajal na stadionu v 
Ljubljani Tomislav Popetrov, saj 
so velenjski srednjeprogašl še en-
krat pometli s konkurenco in do-
kazali, da so najboljši srednjepro-
gaški klub v Sloveniji. Bekim Bah-
tiri je skupaj s prvim favoritom 
Romanom Kejžarjem tekel "solo" 
tek do zadnjega kroga, ko je pre-
stavil v višjo prestavo in igraje 
opravil z edinim resnim tekme-
cem. Kaj lahko se zgodi, da letos 
Bahtiri na progah od 1500 do 
10.000 metrov tekmecem ne bo 
prepustil nobenega naslova držav-
nega prvaka. 
Boštjan Buč je z izrednim rezulta-
tom zmagal v mladinski konku-
renci in s tem osvojil naslov letoš-
njega državnega prvaka, trener pa 
trdi, da je Boštjan nov velenjski 
srednjeprogaški biser. 

Odlična je bila tudi Kristaina 
Obronek, kije bila pri mladinkah 
druga, velenjski uspeh pa sta do-

polnila še Slavica Poznič s četrtim mestom v konkurenci članic in Bo-
ris Vogrinec s petim med mladinci. • vp 

Osnovna šola Livada 

Zdaj veliki finale v 
Tivoliju 

Po velikem uspehu dečkov v pionirskem košarkarskem fe-
stivalu, k|er so dosegli četrto mesto v Sloveniji, so učenci in 
učenke OŠ Livada poskrbeli za nov podvig, tokrat v šolski ko-
šarkarski ligi. Tudi tukaj so se uvrstili med štiri najboljše slo-
venske šole, v dveh tekmah z OŠ Lucija pa so si zagotovili celo 
boj za sam vrh. 

Prvo tekmo v Luciji je OŠ Livada sicer izgubila s šestimi toč-
kami razlike, vendar je zaostanek 8.aprila v domači telovadnici 
krepko nadoknadila. Z izvrstno igro so dečki in deklice zmaga-
li kar z 82:45 in si zasluženo priigrali tekmo za prvo mesto. Ta bo 
22. aprila v ljubljanskem Tivoliju, kjer pripravljajo velik spekta-
kel, ki se ga bodo udeležili učenci in učitelji vseh osnovnih šol, 
ki so sodelovale v šolski košarkarski ligi, finalno tekmo pa bo pre-
našala tudi POP TV. Za tretje mesto se bosta pomerili ekipi OŠ 
Cerkno in OŠ Lucija, OŠ Livada pa se bo v tekmi za prvo mesto 
srečala z OŠ iz Ptuja. 

V ŠKL se rezultat dečkov in deklic sešteva, zato mora imeti 
vsaka šola v obeh kategorijah zelo dobro ekipo. 

Deklice OŠ Livada: Milena Softič, Maja Erkič, Tjaša Sendre, 
Urška Blatnik, Danijela Stajič, Maja Zavolovšek, Ana Mitrovič, 
Tamara Kralj, Ana Koželj, Edisa Kenjar in Staša Štajnpihler. 

Dečki: Almir Borič, Rok Aljaž, Davorin Mijatovič, David Ple-
še, Dani Štimac, Mitja Repinc, Rok Sevčnikar, Branislav Petko-
vič, Jasmin Husič (kapetan) in Goran Ivič. 

Seveda vseh teh uspehov ne bi bilo brez zavzetega in vestne-
ga dela športnih pedagogov Natalije Szabo, ki vodi deklice, in Mar-
jana Kristana, ki je trener dečkov. 

Srečno v Tvoliju! 
• Tjaša Rehar 

Alpsko smučanje 

Vajdič dvakrat drugi v 
državi 

Letošnje državno prvenstvo v superveleslalomu in smuku je 
mariborski Branik izvedel v avstrijskem Innerkremsu. V članski 
konkurenci sta v superveleslalomu slavila Peter Pen in Špela 
Bračun, pri mlajših mladincih pa je Bernard Vajdič za Kranjsko-
gorčanom Špornom osvojil odlično drugo mesto. Bernard je 
enak uspeh dosegel še naslednji dan v smuku, ko je osvojil še dru-
go srebrno medaljo, prvenstvo v veleslalomu in slalomu pa so zara-
di neugodnih razmer odpovedali. 

Športna dejavnost invalidov 
ŠOŠTANJ - Da so šoštanjski invalidi aktivni na vseh področjih, so do-

kazali tudi s tekmovanjem v pikadu, izvedli pa so ga invalidi iz Gaberk v 
tamkajšnjem večnamenskem domu. Razpoloženje je bilo sproščeno in 
živahno že pred tekmovanjem, nekateri so doma krepko vadili, celo do enih 
ponoči, kot se je slišalo, drugi so pikado prvič držali v rokah. Prav v tem 
je bil čar tekmovanja, saj geslo, da ni važno zmagati, ampak sodelovati, za 
invalide še posebej velja. 

Tekmovanje je vodil Franc Šteharnik, izvedbo pa so omogočili Avgust 
Medved iz Velenja z elektronskimi aparati, za skromno malico pa so pris-
pevali Cakatrans iz Gaberk, gostišče Kajuh iz Šoštanja, gostišče Križnik iz 
Gaberk, gostišče Po klancem, Skazatrans iz Gaberk in Železnina Poštajner. 

Nastopilo je 44 tekmovalcev, ki so sestavili mešane ekipe, vrstni red 
pa je bil: 1. Šoštanj. 2. Zavodnje, 3. Topolšica, 4. Gaberke, 5. Ravne in 6. 
Lokovica. 

Seveda je bilo to tekmovanje le uvod v letošnje športne dejavnosti, saj 
bodo na vrsti še kolesarjenje, rusko kegljanje, streljanje z zračno puško in 
še kaj se bo našlo, priznanja za udeležbo in dosežena mesta pa bodo po-
delili na vsakoletnem novoletnem plesu. 

• M.L. 

Tenis 

Katarina druga v 
Dubrovniku 

Na mednarodnem teniškem turnirju v Dubrovniku z na-
gradnim skladom 10.000 dolarjev je Katarina Srebotnik klo-
nila šele v finalu. V četrtfinalu je premagala Hrvatico Marija-
no Kovačevič s 7:5 in 6:2, v polfinalu Madžarko Eszter Mol-
nar s 6:1 in 6:3, v finalnem dvoboju pa je bila s 6:4 in 7:5 bolj-
ša Rusinja Nadejda Petrova. 

Uvrstitev v finale je znak, da sc Katarina vrača v formo, kar 
je pomembno zaradi tega, ker Katarina že igra na trunirju v 
Makarski v igri dvojic skupaj z Mariborčanko Tino Križan. 

Šaleški teniški klub 

Odprto prvenstvo za 
dečke in deklice 

Šaleški teniški klub bo na začetku sezone na zunanjih igriščih 
TRC Jezero že četrtič organiziral odprto prvenstvo Slovenije za deč-
ke in deklice do 14 let (A in B). Štiridnevno tekmovanje bodo pri-
čeli jurti (petek) s kvalifikacijami, glavni turnirji bodo v soboto in 
nedeljo, v ponedeljek pa bodo igrali polfinalne in finalne dvoboje. 

Nastopilo bo preko 200 dečkov in deklic iz okrog 35 slovenskih 
klubov, saj je to uvodni turnir letne sezone, med njimi pa bo tudi 
20 velenjskih igralk in igralcev, ki imajo pravico nastopa. 

Novoizvoljeni upravni odbor Šaleškega teniškega kluba je v za-
četku aprila potrdil tekmovalni program, ki gaje pripravil strokov-
ni svet, program pa predvideva korenite spremembe v klubskem 
delu in dograjevanje dosedanjega razvoja tenisa v Velenju. Odbor 
je potrdil tudi program rekreacije, članarina bo letos 3.000 tolar-
jev, novost pa je družinska članarina, na podlagi katere bodo dru-
žinski člani tekmovalcev postali polnopravni člani ŠTK in bodo lah-
ko sodelovali v klubskih organih. 

Plavanje 

Dober nastop v Celju 
Plavalni klub Neptun je v celjskem bazenu Golovec pred praz-

niki organiziral 3. velikonočni plavalni miting za najmlajše katego-
rije. Na tekmovanju je nastopilo 450 plavalcev iz 16 klubov Slove-
nije in Hrvaške. Med njimi je bilo tudi 18 plavalcev velenjskega klu-
ba - starih od 8 do 14 let. Velenjski plavalci so dokazali, da nada-
ljujejo sezono z odličnimi rezultati. Osvojili so 1 prvo, 2 drugi in 2 
tretja mesta. Spet seje izkazal Jernej Ocepek, kije zmagal v dis-
ciplini 100 m prosto in bil med dečki najboljši tudi v seštevku treh 
rezultatov. Zato mu je organizator podelil pokal. Z osvojenim 
tretjim mestom sta se izkazali še Sandra Pandža med mlajšimi 
deklicami in Nina Kugonič med deklicami. 

Rezultati plavalcev, ki so se uvrstili med najboljših deset: mlajše 
deklice - 50 m prosto: 4. Sandra Pandža 35.26; 50 m hrbtno: 3. San-
dra Pandža 40.74. mlajši dečki - 50 m hrbtno: 4. Aljaž Velički 40.74; 
50 m delfin: 5. Aljaž Velički 33.62. deklice -100 m prosto: 5. Nina Ku-
gonič 1:05.78,10. Sanja Kališnik 1:09.77; 100 m hrbtno: 3. Nina Ku-
gonič 1:15.14,10. Sanja Kališnik 1:21.18; 200 m mešano: 4. Nina Ku-
gonič 2:42.37. dečki - 100 m prosto: 1. Jernej Ocepek 58.22; 100 m 
hrbtno: 2. Jernej Ocepek 1:06.91; 200 m mešano: 2. Jernej Ocepek 
2:25.25. 

• Marko Primožič 

Rezultati medobčinskega tekmovanja v krosu 

Livada spet najboljša 
Prejšnji četrtek je atletski 

klub v sodelovanju s športno zve-
zo Velenje, vse niti pa je imela v 
rokah Tanja Šalamon, izvedel 
medobčinsko tekmovanje v kro-
su. Udeležili so se ga predstavni-
ki vseh šol v Šaleški dolini, razen 
Karla Destovnika Kajuha, ki je 
udeležbo odpovedala zaradi sla-
bega vremena. Vendar je vreme le 
bilo naklonjeno prirediteljem, ki 
so spravili kros pod streho po 
suhem. 

Dečki, letnik 1987 in mlajši: 1. 
Luka Prašnikar (B. Letonje), 2. 
Meho Delič (B. Roeck), 3. Rok 
Bizjak (Gorica), 4. Jani Škerlak 
(G. Šilih), 5. Elvis Halilovič (Li-
vada). Dečki, letnik 1986 in mlaj-
ši: 1. Luka Kladnik (B. Letonje), 
2. Amadej Petek (A. Aškerc), 3. 
Almir Rahmanovič (Livada), 4. 
Josip Lukenda (B. Letonje), 5. 
Vito Huljev (A. Aškerc). Dečki, 
letnik 1985 in mlajši: 1. Franci 
Hozjan (Gorica), 2. Silvo Potoč-
nik (B. Roeck), 3. Matjaž Verbič 
(B. Roeck), 4. Dejan Uršnik (A. 

Aškerc), 5. Matej Pogačnik (B. 
Roeck). Dečki, letnik 1984 in 
mlajši: 1. Bojan Hostič (B. Le-
tonje), 2. Elvis Čelikovič (G. Ši-
lih), 3. Marko Perše (A. Aškerc), 
4. Igor Josič (A. Aškerc), 5. Mar-
cel Klemenčič (Livada). Dečki, 
letnik 1983 in mlajši: 1. Domen 
Peer (Livada), 2. Marko Širše 
(Livada), 3. Mitja Repinc (Liva-
da), 4. Drago Kugler (A. Aš-
kerc), 5. Marko Hriberšek (A. 
Aškerc). 

Deklice, letnik 1987 in mlaj-
še: 1. Veronika Skočaj (A. Aš-
kerc), 2. Janja Jus (Livada), 3. 
Živa Koželjnik (Livada), 4. Petra 
Vodišek (Livada), 5. Ana Požga-
ne (B. Roeck). Deklice, letnik 
1986 in mlajše: 1. Vesna Glinšek 
(Livada), 2. Špela Pavlin (Liva-
da), 3. Monika Šohar (A. Aš-
kerc), 4. Mirela Šijak (A. Aš-
kerc), 5. Tina Ževart (Livada). 
Deklice, letnik 1985 in mlajše: 1. 
Ajda Lah (G. Šilih), 2. Nina So-
vinek (Livada), 3. Maja Sovinek 
(Livada), 4. Tea Tomažič (Liva-

da), 5. Mojca Tajnik (G. Šilih). 
Deklice, letnik 1984 in mlajše: 1. 
Nika Hudej (Livada), 2. Nina Ja-
šič (MPT), 3. Anja Tisnikar (Li-
vada), 4. Danijela Stajič (Liva-
da), 5. Katja Novak (G. Šilih). 
Deklice, letnik 1983 in mlajše: 1. 
Jožica Hozjan (Gorica), 2. Kati-
ca Pirečnik (Šalek), 3. Vesna Ko-
lenc (Livada), 4. Neca Stropnik 

(G. Šilih), 5. Eva Klepec (Liva-
da). 

Ekipni vrstni red: 1. Livada 34 
točk, 2. A. Aškerc 27 točk, 3. B. 
Letonje 23 točk, 4. G. Šilih 22 
točk, 5. B. Roeck 18 točk, 6. MPT 
- nepopolna ekipa, 7. Gorica -
nepopolna ekipa, 8. Šalek - nepo-
polna ekipa. 



TRGOVINA KOŠARICA 
Pernovo 17a (pri Veliki Pirešici) 
Telefon/fax: 063/728-080 

POSEBNO UGODNA PONUDBA 
V TEM TEDNU 

Olje zvezda 12/11 199,90 Persil 5,4 kg 999,90 
Moka T500 25/1 kg 62,90 Jeruzalemčan 12/11 349,90 
Sladkor 50/1 kg 122,90 Mehčalec Dufi 41 349,90 
Testenine 500 g 89,90 Zemlja za lončnice 501 619,00 
Bar kava 100 g 166,90 Krmni ječmen 26,90 
Pomursko mleko 12/11 114,90 Krmna koruza 24,90 
Milka mlečna 100 g 89,90 Kosil, na laks GR32 40.990,00 
Sir gauda 1 kg 999,00 - Vrtna mreža 25 mx1 m 4.770,00 

Na zalogi več vrst semenske koruze Pioneerja in 
BC hibridov po ugodni ceni. 

*KD0R VARČUJE - V KOŠARICI KUPUJE!* 

K o v i n s k a i n d u s t 
KJLS d . d . 
Loke 36, Ljubno ob Savinji 

Iščemo kandidata za opravljanje nalog 

OBRATNEGA INŽENIRJA 
na lokaciji podjetja na Ljubnem ob Savinji. 
Delo zajema opravljanje tehnično strokovnih nalog s 
področja vzdrževanja strojev, naprav, orodij in priprav. 
Od kandidatov pričakujemo: 
- VI. ali VII. stopnja izobrazbe strojne ali elektro smeri, 
- aktivno znanje angleškega ali nemškega jezika, 
- delovne izkušnje na podobnih delih. 
Kandidati naj pisne prijave z dokazili o izobrazbi pošljejo na 
naslov: KLS d.d., Loke 36, 3333 Ljubno ob Savinji. 
Primerne kandidate bomo povabili na razgovor. 

B H 
CELJSKA BORZNO - POSREDNISKA HISA 

Pred prodajo ali nakupom 
delnic in obveznic se 
posvetujte z borznimi 

posredniki CBH. 
OBIŠČITE nas v Celju na 

Vrunčevi 1, 
v Velenju na Rudarski 2d 

ali poldičite 40200 . 

Telefon: 0 6 3 4 0 2 0 0 
Telefax: 0 6 3 441 491 

Internet: 
http://www.cbh.si 

is ms ais KRIŽANKA, OBJAVE 16. aprila 1998 

Glasbena šola Fran Korun Koželjski Velenje 
Mestna občina Velenje 

vabita na 

KONCERT 
Ob 40-obletnici delovanja 

TRIA LORENZ 
Primož Lorenz, klavir, Tomaž Lorenz, violina, Matija Lorenz, violončelo 
Spored: R. Schumann, 1 Haydn, A. Dvorak, B. Smetana, R Ramovš, D. 

Sostakovič 

Velenje, orgelska dvorana 
torek, 21. aprila, ob 19.30 

Rezervacija in prodaja vstopnic: 
Glasbena šola Velenje, tel.: 89 812 00 (vsak dan od 10.00 do 14.00) in 

I W I t i f i S M «m«m. * 
« l l £ y 

M e s a r s t v o V A L A N D A l o j z 
Stari trg 35, Tel.: 063/856-778 

Nudimo dnevno sveže meso in 
domače mesne izdelke po ugodnih 
cenah. 
Posebna akcijska ponudba velja za 
izdelke domače proizvodnje! 

Del. čas: 
torek od 8. • 15. ure, 

sre., tet, pet Dd 8,-18. ure, 
sobota od 8.-IZ. ure. 

_ _ _ _ _ * 

NAGRADNA KRIŽANKA TERME TOPOLŠICA 
•MRŠK 

erme Jopolšica 

1 
Rešitve, opremljene z vašim 
naslovom, pošljite na Naš 
čas,d.o.o., 
Foitova 10,3320 Velenje, s 
pripisom TERME 
TOPOLŠICA, najkasneje do 
torka, 28. aprila. 

1. nagrada: večerja za 2 
osebi v hotelu Vesna 
2. nagrada: 3 karte za 
kopanje 
3. nagrada: 2 uri igranja 
tenisa 

Nagrajenci nagradne 
križanke - GOSTIŠČA 
KOZLEVČAR, Bevče 19 
а, Velenje objavljene 
v tedniku Naš čas, 2. 
aprila 
1. nagrado (kosilo za 4 
osebe) prejme: Milena 
PRELOG, Kraigherjeva 2, 
3320 Velenje 
2. nagrado (kosilo za 2 
osebi) prejme: Romana 
MANDELC, Rečica 8/a, 
3327 Šmartno ob Paki 
3. nagrado (postrvi za 2 
osebi) prejme: Darko 
STRAHOVNIK, Prešernova 
б , 3 3 2 0 Velenje 
Nagrade prejmete s pred-
ložitvijo osebne izkaznice v 
GOSTIŠČU KOZLEVČAR, 
Bevče 19 a, 3320 Velenje, 
telefon 861-250. 

Čestitamo! 

A\[T0R 
KRIŽANKE 

R.NOC 

TELEVI-
ZIJSKI 

ZASLON 

PISANA 
TROPSKA 

PAPIGA 
GROFIJA 
NA JUGO-
VZHODU 
ANGLIJE 

GR. MIT. 
SODNIK 
VHADU 

AMER.FILM.IGRAL-
KAIN PEVKA(DORIS) 
UREDNIK ČETRTKOV. 
TV TEDNIKA (DARKO) 

AM.FILM. 
IGRALEC 

(LEE) 

ANDREJ 
ROZMAN 

KRAVICA 

PERJE 
PRI REPI 

GORA V SO 
SESCINI 

TRIGLAVA CELNIK 

TONE 
ERMAN 

NADALJEV, 
GESLA 

ALBERTO 
TOMBA 

KRITINA 
IZ AZBE-
STA IN 

CEMENTA 

ČASOVNI 
TERMIN 

ASTRO-
NOMSKA 
MERSKA 
ENOTA 

ZA OD-
DALJE-
NOST 

ZVEZD 

ROMANC. 
ANETA 

TISK. 
MREŽA 

MAJHNA 
ZVER 

NJAKZA 
PLOVBO 

KUKAVICA 
MESTO V 

PRAVO-
SLAVNI 
ŽUPNIK 

23. QRKA 
GRŠKE 

ABECEDE 
SVOJINA, 
LASTNINA 
REKA NA 
TAJSKEM 

QRIENT. 
ŽGANJE 

IZ RIŽEVE-
GA VINA 

SL.SKLA-
DATELJ 
(OPERA 

'LEPA VIDA« 

OSKAR 
NEDBAL 
NAČRT 

PEVEC 
PESTNER 

NIKO 
DOLINAR 

ZDRAVILO 

CASTILEC 
SATANA 

NEVARNO 
OBOLENJE 

ŠTEFAN 
ROGELJ 

STARO-
JUDOVSKI 

KRALJ 

NAJDALJ-
ŠI PRI-

TOK SAVE 

GALATE-
JIN LJUBI 
MEC(AKIS) 

Dan odprtih vrat in predstavitev v soboto 18.4. med 9 in 17 . 

c d Č i A o Č e t ^ ^ J t a / o d / c . . . 

X Dovolite, da vam v najtežjih trenutkih 
X priskočimo na pomoč in poskrbimo za vse % 
X potrebno pri organizaciji pogreba. Pogoje }{ 
aŠ plačila dogovarjamo posebej. 
^0 v 

^ Vedno na voljo: tel. št.: 063/851-012 ali 861-508, ){ 
C* in mobitel 0609/640-208 ali 620-128. v 
^0 ^0 ^0 ^0 ^0 ^0 ^0 ^0 ^0 ^0 ^0 ^0 ^0 ^ 0 m v 

0^ 0^ 0^ 0H). 0^ 0^ 0^, 0^ 0^ 0^ 0* d\ I 
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mali OGLASI 
APARATI IN S T R O J I 
ZAMRZOVALNO OMARO GORENJE, 
2101, ugodno prodam. Telefon 893-
734, popoldan. 

KUPIM ( J I I M B I 
KUPIM HARMONIKE 96 basne. 
Telefon 041-709-659. 

OSTALO 

VODOVODNE INSTALACIJE, 
centralno ogrevanje, novograd-
nje in popravila. Telefon 041-
727-465. 

ROLETE, ZALUZIJE IN LAMELNE 
ZAVESE izdelujemo in monti-
ramo. Telefon 063-471-943. 

ANGLEŠČINO INSTRUIRA in prevaja 
izkušena učiteljica. Telefon 709-031. 

POSESTI 

ZIDANO GARAŽO V ŠOŠTANJU, 
prodam. Telefon 881-648. 

RAZNO PRODAM 
OS ZA PRIKOLICO s 16 col. kolenom, 
prodam. Telefon 882-719. 
ENOOSNI MUTA KULTIVATOR z 
grebenom in koso 120 cm, prodam. 
Telefon 863-930. 
KOMBINIRAN VOZIČEK ROKI, nov še 
zapakiran, prodam za 12.000 SIT. 
Telefon 854-422. 
LIGUSTER ZA ŽIVO MEJO, ugodno 
prodam. Telefon 041-690-014. 
ŠTIRI NOVE LETNE GUME 135/13 
ugodno prodam. Telefon 888-730. 
OTROŠKO POSTELJO Z JOGIJEM in 
posteljnino, prodam. Telefon 888-
698. 
AVTORADIO KENVtfOOD, popolnoma 
nov, zelo ugodno prodam. Telefon 
041-711-317 ali 063-862-440. 
SKLADIŠČNE REGALE, velikosti 3000 
x 1170x1470, viličar 3,5 tone in 
ZASTAVO POLI, neregistrirano, v 

voznem stanju, prodamo. Telefon 041-670-870. 

ZELO UGODNO PRODAM TELEFON-
SKO ŠTEVILKO, na dva obroka po 
40.000 SIT. Informacije po 16. uri na 
telefon 063-861-488. 

STANOVANJA 
SOBO IN VRT oddam v najem. 
Telefon 063-893-854. 
VEČJE DVOSOBNO STANOVANJE v 
Velenju, vseljivo 6/98, ugodno 
prodamo. Telefon 063-861-835, mob. 
0609-624-775. 
V NAJEM ODDAM OPREMLJENO 
GARSONJERO 30 m 2 na Tomšičevi 
10/A Velenje. Telefon 0602-53-639, 
med 20. in 21. uro. 
HIŠO V SREDIŠČU Mozirja, prodam. 
Telefon 833 685, od 19. do 21. ure. 

VOZILA 
JUGO 55, letnik 89, reg. 98/12, 
prodam. Telefon 888-693, po 20. uri. 
JUGO 55 AX, vozen, lahko tudi za 
dele, prodam za 65.000 SIT. Telefon 
853-174. 

MOTOR YAMAHA DIVERSION, 600 
m3, prodam. Telefon 0602-55-183. 

ZAPOSLITVE 

NUDIM DELO. Telefon 719-085 
16.4., od 7. do 15. ure. 

IŠČEM POŠTENO ŽENSKO, srednjih 
let z znanjem nemščine, za pomoč 
sterejši gospe v Železni Kapli v 
Avstriji. Telefon 853-084. 

ŽIVALI 
DESET DNI STAREGA TELIČKA, 
prodam. Telefon 894-047. 

MARIJA ŠPEGEL IZ MUTE 
SPOROČA,da bo akcijska 
prodaja v nedeljo, dne 19.4. 
mladih kokoši nesnic, rjavih, 
starih 6 mesecev, ki že nesejo 
od 8. do 8.30 ure v Šaleku pri 
cerkvi. Naprodaj bodo tudi 10 
tednov stare rjave in grahaste 
nesnice. Telefon 0602-61-202. 

mrnmSSSSM 
» i i P 

7.4. 
8.4. 
«.4 
114. 
12.4 

i od 6. aprila do 12 aprila 1998 povpreene dnevne koncentracije 302. 
i v AMP na obmoeju Mestne obeine Velenje, Obfetne Šoštanj in 

> ob Paki, so presegale mejne 24-urne koncentracije 125 
• 

130 mikro-g/m3 
190 mikro-g/m3 
310 mikro-g/m3 
270 mikra-g/m3 
260 mikro-g/m3 

MESTNA OBČINA VELENJE 
VARSTVO OKOLJA C «! 

mm '••-/mi 

AMP Graška gora' 
AMP Šoštanj 
AMP Šoštanj 
AMP Šoštanj 
AMP Šoštanj 

MAKSIMALNE POLURNE KONCENTRACIJE S 0 2 
od 6.aprila do 12.aprila 1998 

GIBANJE PREBIVALSTVA 

DOM KULTURE VELENJE 
JE ALI NI 
(komedija) 
Petek, 17. 4., ob 23. uri (pred-

premiera!) 
Režija: Frank Oz 
Vloge: Kevin Kline, Joan Cusack, 

Matt Dillon,... 
Dolžina: 90 minut 
Kevin Kline je učitelj angleškega jezi-

ka na gimnaziji v malem mestecu, ki ga 
njegov nekdanji učenec na podelitvi 
Oskarjev naključno proglasi za geja. 
Njegovo življenje se v tem trenutku 
popolnoma spremeni 

OSKARJEVO! 
BOUE NE BO NIKOLI 
(komedija) 
Nedelja, 19. 4., ob 17. in 20. uri 
Ponedeljek, 20. 4., ob 20. uri 
Režija: James L. Brooks 
Vloge: Jack Nicholson, Helen Hunt, 
Dolžina: 135 minut 
Melvin Udall je ciničen, ošaben in 

nevrotičen pisatelj lahkih ljubezenskih 
romanov. Z nikomer se ne razume, živi 
sam v svojem svetu. V njegovo 
stanovanje še ni vstopila tuja noga. 
Toda ko mora njegov homoseksualni 
sosed v bolnišnico, mu v varstvo 

"obesijo" njegovega psička Verdella. 
Od tega trenutka dalje se začenja 
spreminjati. Ko pa mora natakarica, 
ki edina prenaša njegove izpade, v bol-
niško zaradi bolnega sina in bi tako 
ostal še brez zajtrka, se Melvin odloči, 
da bo vse skupaj korenito spremenil in 
to brez pomoči svojega psihiatra. 
Prebuja se celo prijateljstvo, ljubezen. 

Prefinjen humor, odlični igralci in iz-
jemen scenarij. Film je bil nominiran za 
7 Oskarjev, dobil pa 2 za glavno žen-
sko in moško vlogo! 

KINO ŠOŠTANJ 
BOUE NE BO NIKOLI 
(komedija) - 2 Oskarja 
Sobota, 18.4., ob 20. uri 

KINO ŠMARTNO OB PAKI 
Ta vikend zaradi zasedenosti dvo-

rane ni predstav. 

Filmi v aprilu: Raztreseni profe-
sor, Titanik, Mišji lov, Mož z železno 
masko. 

Rezervacije vstopnic: vsak delovnik 
na št. 856-384 od 8. do 14. ure ter na 
št. 862-002 samo eno uro pred pred-
stavo! 

Upravna enota Velenje 
Poroke: 

Amir Ikič, Velenje, Goriška c. št. 43 in 
Edisa Memič, Velenje, Šalek št. 93. 

Irena Ana Kočar, roj. 1930, Šoštanj, 
Cankarjeva c.št. 20; Jožefa Brglez, 
roj. 1922, Pernovo št. 4/a; Miran 
Jamnikar, roj. 1965, Kavče št. 25; 
Frančiška Toplišek, roj. 1921, Celje, 

Aškerčeva ul. št. 2; Vladimir Meh, 
roj. 1948, Skorno pri Šoštanju št. 
256; Marija Kolšek, roj. 1903, Andraž 
nad Polzelo št. 90; Janez Bačovnik, 
roj. 1929, Šoštanj, Cankarjeva c.št. 
15; Angela Rebernik, roj. 1908, 
Amače št. 10; Ivanka Slemenšek, roj. 
1930, Velenje, Šercerjeva c. št. 13; 
Marija Klepec, roj. 1923, Velenje, 
Jenkova c.št. 23. 
Upravna enota Žalec 

Mateja Stakne, stara 27 let, Zg. Gorče 
11; Neža Pestivšek, stara 70 let, 
Polzela 129/a; Dragutin Novak, star 
62 let, Kasaze 27/a; Valentin Matko, 
star 72 let, Šmartno ob Paki 20; 
Štefanija Cokan, stara 76 let, Zg. Roje 
6; Vladimir Svetko, star 68 let, 
Polzela 97. 

POGREBNA SLUŽBA MORANA, CVETLICARNA, KAMNOSESTVO 
TEL: 063 / 720 - 003,720 - 660,720 - 662 

male OGLASE 
in ZAHVALE 

sprejemamo do 
ponedeljka, do 

16. ure. 

Tel.: 855 450 

ČETRTEK, 16. aprila: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto zveze 
Slovenije; 7.20 Kličemo UNZ Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.00 Policijski 
nasveti; 8.30 Poročila; 9.00 Bančni nasvet; 9.30 Poročila; Povabilo Olimpijskega 
komiteja-športa za vse; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; Pa 
zapojmo eno po slovensko; 15.00 Aktualno; 10.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, 
kaj; 16.30 Poročila; 17.00 Zdravniški nasvet,; 18.00 DJnews-vodi Simon 
Klamfer; 18.30 Poročila; Pesem tedna; 19.00 Na svidenje. 

PETEK, 17. aprila: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto zveze 
Slovenije; 7.20 Kličemo UNZ Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.45 Predstavlja se 
Zreško Pohorje; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila, 
Pa zapojmo eno po slovensko; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Za konec 
tedna; 16.30 Poročila; 18.30 Poročila; Pesem tedna; 19.00 Na svidenje. 

SOBOTA, 18. aprila: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto zveze 
Slovenije; 7.20 Kličemo UNZ Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.00 Polepšajmo 
si sobotno jutro; 8.30 Poročila; 8.45 Izbor pesmi tedna; 9.30 Poročila; 10.00 
Na svidenje; 14.00 Pozdrav; Čestitke; 14.30 Poročila; 15.00 Aktualno; 15.30 
Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.30 Poročila; 17.00 Kvazi kviz; 18.00 V imenu 
sove; 19.00 Na svidenje. 

NEDELJA, 19. aprila: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto zveze 
Slovenije; 8.00 Duhovna iskanja; 8.30 Poročila; 9.00 Kdaj, kje, kaj; 9.30 Trič 
trač in ostale čveke; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; I. blok čestitk; 14.45 
EPP; 15.00 II. blok čestitk; 15.45 EPP; 17.00 Namine čestitke; 17.30 Minute z 
domačimi ansambli; 18,30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

PONEDELJEK, 20. aprila: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Cestne informacije - poročilo Avto moto zveze 
Slovenije; 7.30 in 8.30 Poročila; 8.45 Kličemo UNZ Celje; 9.00 107,8 Avto 
moto hercov; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; 
15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.30 Poročila; 17.00 
Ponedeljkov šport; 17.30 DJ tirne; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

TOREK, 21. aprila: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 7.00 
Horoskop; 7.15 Cestne informacije Avto moto zveze Slovenije; 7.20 Poročilo UNZ 
Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.00 Radijski džuboks; 8.30 Poročila; 9.00 
Kmetijski nasveti; 9.30 Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 
Poročila; Pa zapojmo eno po slovensko; 15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 
Kdaj, kje, kaj; 16.30 Poročila; 17.00 Naši kraji in ljudje; 17.30 Pa zapojmo eno 
po slovensko - izbor najbolj všečne slovenske melodije; 18.30 Poročila; 
Pesem tedna; 19.00 Na svidenje. 

SREDA, 22. aprila: 6.00 Dobro jutro; 6.30 Poročila; 6.45 Na 
današnji dan; 7.00 Horoskop; 7.15 Poročilo Avto moto zveze Slovenije; 7.20 
Poročilo UNZ Slovenj Gradec; 7.30 Poročila; 8.00 Težava je vaša, rešitev je naša 
(iščemo odgovore na takšna vaša vprašanja, ki jih sami ne uspete razrešiti) 
8.30 Poročila; 8.45 Kličemo UNZ Celje; 8.50 Gostova turistična ponudba; 9.30 
Poročila; 10.00 Na svidenje; 14.00 Pozdrav; 14.30 Poročila; Pesem tedna; 
15.00 Aktualno; 15.30 Poročila; 16.00 Kdaj, kje, kaj; 16.30 Poročila; 17.00 Vi 
in mi; 18.00 Živ žav; 18.30 Poročila; 19.00 Na svidenje. 

DEŽURSTVA 
Zdravs tven i d o m Ve len je 
OBVESTILO 
Spoštovane zavarovanke, spoštovani 
zavarovanci, obveščamo vas, da je 
tel.: 112 rezervirana za službo nujne 
medicinske pomoči. Na to telefonsko 
številko pokličite SAMO V NUJNIH 
PRIMERIH, ko je zaradi bolezni ali 
poškodbe ogroženo življenje in je 
potrebno takojšnje ukrepanje ekipe za 
nujno medicinsko pomoč. Pogovore 
na tej številki snemamo. Za informa-
cije v zvezi z reševalno službo kličite 
na telefonsko številko 851-065, 
dežurno službo pa na 856-711. 

Zdravniki: 
Četrtek, 16. april - dnevni dežurni dr. 
Grošelj in dr. Urbane, nočni dr. 
Janežič in dr. Stravnik 
Petek, 17. april - dnevni dežurni dr. 
Budnjo in dr. Slavič, nočni dr.Urbanc 
Sobota, 18. april in nedelja, 19. april 

- dežurni dr. Kočevar in dr. Rus 
Ponedeljek, 20.april - dnevni dežurni 
dr. Budnjo in dr. Friškovec, nočni dr. 
Žuber in dr. Slavič 
Torek, 21. april - dnevni dežurni dr. 
Rus in dr. Grošelj 
Sreda, 22. april - dnevni dežurni dr. 
Slavič, nočni dr. Stupar in dr. Vido-
vič 

Zobozdravstvo: 
Sobota, 18. april in nedelja, 19. april 
- dr. Andreja Ambrožič, v zasebni 
zobni ambulanti, Cesta Bratov 
Mravljakov 13, Velenje. 

Lekarna v Velenju: 
Dežurna služba je organizirana 
neprekinjeno. 

Veterinarska postaja Šoštanj: 
Od 17. aprila do 24. aprila - Franc 
Blatnik, dr. vet. med., mobitel 
0609/618-117. 

Z A H V A L A 

Solza naša Ti bo grob rosila, 
dokler skupaj nas ne bo združila. 

V prebujajočem se cvetočem pomladnem jutru nas je po dolgi bolezni prerano zapustil 
dragi mož, oče in dedi 

MILAN ŠTIMAC 
20.2.1932 - 4. 4.1998 

Z bolečino v srcu se zahvaljujemo vsem, ki ste bili v težkih trenutkih slovesa z nami, nam 
izrekli ustna in pisna sožalja, darovali sveče in cvetje ter za številno spremstvo na njegovi 
zadnji poti. Zahvaljujemo se tudi osebju Oddelka za intenzivno nego Splošne bolnišnice 
Celje, predvsem dr. Ivanu Žuranu. Iskrena hvala dr. Ivanu Butu in patronažni sestri Sonji 

iz Zdravstvenega doma Moziije za strokovno in požrtvovalno zdravstveno oskrbo. 

ŽALUJOČI VSJ NJEGOVI 

Z A H V A L A 

Ob nenadni izgubi dragega moža, očeta, brata, strica in svaka 

IVANA PLEVNIKA 
9.12.1948-5.4.1998 

iz Sel pri Velenju 
V nebesih sem doma, 
od tega ne sveta, 
nebes se veselim, 
tja priti si želim... 

A.M. Slomšek 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, pri-
jateljem, sodelavcem in znancem, kolektivu in sošolcem 

Osnovne šole Šalek in Šolskega centra Velenje za njihovo 
moralno in denarno podporo, izražena sožalja, darovano 

cvetje, sveče in svete maše ter številno spremstvo na njegovi 
zadnji poti. Zahvaljujemo se tudi vsem govornikom, pevcem ter duhovniku za opravljen 

obred.' 

Žalujoči: žena Ivica, sinova Bojan in Andrej, hčerka Martina, brata Vinko in Cvetko ter sestri 



Lubela postaja urejeno "vrtičkarsko" naselje 

Graditelji spoštujejo predpise 

Za gradnjo so predpisane vse podrobnosti, (foto: vos) 

Območje Lubele, kjer so mno-
gi kupovali zemljo, da bi si na 
njej uredili "pribežališče" pred 
mestnim vrvežem, je bilo doga 
leta neurejeno. Na parcelah so 
ljudje postavljali različne ob-

jekte, nekateri, seveda brez do-
voljenj, tudi zidane. Vmes seje 
pojavil še spor vikendašev s 
krajevno skupnostjo Cirkovce 
zlasti zaradi koriščenja cest in 
drugih komunalnih dobrin. 

Leta 1996 pa so v Mestni obči-
ni Velenje območje Lubele ure-
dili skladno s prostorsko za-
konodajo, sprejeli zazidalni 
načrt, ki je dal osnovo za iz-
gradnjo 22 objektov, strogo do-
ločenih, kakšni smejo biti. S 
tem so zajezili divje "vrtičkars-
tvo", ki seje na Lubeli dogaja-
lo pred tem. 
Zavod za urbanizem je pripra-
vil projekte za vrtičarske hišice. 
"Novost v prostorski zakono-
daji v Velenju je bila ta, da smo 
zelo strogo predpisali vse po-
drobnosti, tako naklone streh, 
obliko in velikost objektov ter 
tudi namembnost. Trenutno 
ima gradbeno dovoljenje že več 
kot deset lastnikov in mnogi so 
z gradnjo začeli, mnogi pa že 
odstranili stare in neustrezne 
objekte," pravi Marko Vučina, 
mestni arhitekt. 

V zadovoljstvo obeh strani so 
rešili tudi spor med vikendaši in 
krajevno skupnostjo. "Rešili 
smo ga tako, da je krajevna 
skupnost v odloku opredelje-
na kot soglasodajalec v uprav-
nem postopku za pridobitev 
gradbenega dovoljenja. Tisti, 
ki želi pridobiti gradbeno dovo-
ljenje se mora oglasiti v krajev-
ni skupnosti in plačati določe-
no vsoto za izgradnjo ceste na 
Lubelo. Danes sporov ni več. 
To je dokaz, kako se lahko z 
usklajevanjem interesov kra-
jevne skupnosti in občanov do-
seže napredek in reši problem, 
ki je bil leta zelo pereč. Z vese-
ljem lahko danes povemo, da 
smo veseli, ker se ljudje držijo 
projektov, saj smo Slovenci, kot 
je znano ljudje, ki radi gradimo 
vsaj malo po svoje." 

• Milena Krstič - Planine 

Slovenska fondacija in Zbornica zdravstvene nege Slovenije 

O prostovoljnem delu 
Topolšica, 9. in 10. aprila - V 
prostorih hotela Vesna v 
Topolšici sta Slovenska fonda-
cija in Zbornica zdravstvene 
nege Slovenije pripravila semi-
nar z naslovom Prostovoljno 
delo v zdravstvenih in socialnih 
zavodih. 
O tej temi so poleg predstav-
nikov zavodov iz Topolšice, 
Pediatrične klinike Ljubljana, 
Bolnišnice Slovenj Gradec, 
Kliničnega centra Ljubljana in 
Inštituta Republike Slovenije za 
rehabilitacijo spregovorili še 
predstavnica Škofijske Karitas 
ter prostovoljci II. Gimnazije 
Maribor in Šolskega centra 
Velenje. Dvodnevni seminar sta 
organizatorki namenili zapo-
slenim v zdravstvenih in socialnih 
zavodih, medicinskim sestram, 
zdravstvenim tehnikom, zdrav-

nikom, socialnim delavcem in 
drugim, ki že ali pa si želijo obo-
gatiti delovanje svojega zavoda s 
prispevki prostovoljcev. 
Kot je povedala predsednica 
Slovenske fondacije prim. dr. 
Anica Mikuš Kos, se je prosto-
voljno delo v zavodih za ostare-
le in invalide pri nas razmahni-
lo v zadnjih desetih, v bolnišni-
cah pa v zadnjih treh letih. V 
Sloveniji deluje več kot tisoč 
prostovoljcev, katerih prispevek 
k izboljšanju kakovosti delo-
vanja zavodov in življenja njiho-
vih porabnikov, je zelo velik. 
Drobne usluge, ki jih lahko mla-
di ljudje izpolnijo starejšim, bol-
nim so še kako dobrodošle, 
njihova vedrina, veselje, upanje 
pa k večji humanizaciji. 

UTp 

Prostovoljno delo v zdravstveni negi - da! Kje, kako? Na kakšen 
način? je samo nekaj vprašanj, na katere so poskušali odgo-
voriti na seminarju. 

Savinjski gaj 

Milijoni cvetov s 
dvajseti jubilej 
V nedeljo je Savinjski gaj v Mozirju še dvajsetič odprl vrata, "ze-
lena" in topla zima pa je seveda pospešila razcvet in park cvet jas 

že bohoti v pravem sijaju. Dvajseto obletnico bodo seveda obe 
leževali skozi vse leto, za kar so v mozirski občini že imenovali po-1 

Torek na naših cestah 

Kar 17 nesreč 
Policisti Uprave za notranje zadeve Celje so v torek zabeležili kar 
17 prometnih nesreč. V večini so se te končale z materialno ško-
do na vozilih, v dveh pa so bili štirje udeleženci lažje telesno poš-
kodovani. Dve nesreči smo na Celjski cesti v Velenju popoldne tega 
dne ujeli tudi v naš objektiv. 
Na zgornjem posnetku je nalet med vozili na križišču pred velenj-
sko Rdečo dvorano. Vzrok zanj naj bi bila prekratka varnostna raz-
dalja. Po mnenju velenjskih policistov naj bi nesrečo zakrivil voz-
nik osebnega vozila Gašper P. iz Velenja, ki je trčil v vozilo Aleša 
H. iz Pirana, ta pa nato še v vozilo Martina M. iz Velenja. 
Nesrečo na spodnjem posnetku pa naj bi zakrivila voznica oseb-

nega vozila, 42-letna Alojzija 
H., ki je vozila proti Velenju. V 
dolgem nepreglednem ovinku 
naj bi zapeljala na levi nas-
protni vozni pas, po katerem 
je v tistem trenutku pravilno 
pripeljal voznik osebnega av-
tomobila 31-letni Janez H. iz 
Velenja. Med voziloma je priš-
lo do trčenja, v katerem sta se 
voznika Alojzija in Janez ter 
Janezova sopotnica na spred-
njem sedežu lažje telesno poš-
kodovali. Cesta je bila zaprta za 
nekaj časa. 
Torkove nesreče gotovo opo-
zarjajo, da moramo biti, še zla-
sti v tem muhastem aprilskem 
vremenu, na cestah zelo pre-
vidni. 

• Tp, sliki: vos 

Bogastvo cvetja za otvoritev na cvetno nedeljo 

seben organizacijski odbor. Prva takšna prireditev bo ob velika ra; 
stava cvetja med prvomajskimi prazniki, višek pa bo seveda od 4 
do 8. septembra, pri čemer ob mednarodni razstavi že sedaj velja 
omeniti veliko povorko, ki jo bodo zopet izvedli, v njej pa se bodo 
predstavila mnoga društva iz Zgornje Savinjske doline, iz vse 
Slovenije in tujine. 
Gaj je letos spet večji, saj so ga razširili še za prostor nad kapeli-

co sv. Valentina, obletnici primerno pa je število cvetlic. Posadili 
so namreč kar preko 400.000 čebulic tulipanov, narcis in hijack 
z Nizozemske ter skoraj 300.000 sadik domačega pomladne^ 
cvetja, že sedaj torej vabijo milijoni cvetov. 

Zasegli ponarejene glasbene 
kasete in zgoščenke 

Velenjska pirata 
ujeta na delu 
Na torkovi redni tiskovni konferenci UNZ Celje so kriminali-
sti razkrili, da so celjski kriminalisti nedavno v Velenju prišli 
na sled piratoma, ki sta svoje usluge neupravičenega razm-
noževanja in prodaje nosilcev zvoka in računalniških progra-
mov oglaševala kar na Internetu. V preiskavi na domu 34-let-
nega Milana G. in 20-letnega Mitje K. (oba iz Velenja) ter v I 
Milanovi trgovinici so zasegli petsto piratskih avdiokaset, sto | 
sedem ponarejenih zgoščenk, štiri tisoč originalnih glasbe-
nih zgoščenk, zasegli pa so tudi računalniško opremo, s kate-
ro sta vse to izdelovala. 
Kriminalisti so v preiskavi ugotovili, da ima Milan G. v Velenju že I 
več kot dve leti manjšo trgovino, v njej pa je po urejenih katalo-
gih presnemaval, posojal in prodajal zgoščenke in kasete, za kar 
pa ni imel dovoljenja avtorja oziroma njegove založbe. Zato so ga 
kriminalisti ovadili za krajo intelektualne lastnine, prav tako Mitjo 
K., ki mu je pomagal pri presnemavanju. Zgoščenke je namreč 
Milan kupoval v tujini, za nadal jnjo prodajo pa jih je razmnoževal 
s pomočjo Mitje. Doma sta izdelala tudi ovitke, ki niso spominja 
li na originalne. Kupcem je tako lahko bilo jasno, da kupujejo pi-
ratsko blago. 

Kriminalisti predvidevajo, da sta se Milan in Mitja z nedovoljeno I 
dejavnostjo ukvarjala najmanj dve leti, po njihovih prvih ocenah 
pa naj bi si na ta način pridobila dva milijona tolarjev dobička. 0 
točni vrednosti protipravne koristi bodo lahko kriminalisti govo-
rili šele, ko bo preiskava končana. Milan in Mitja sta poleg t 
osumljena, da sta ponudbo razširila še na protipravno prodajo I 
računalniških programov. Mitja K. je namreč ponudbo predstavljal i 
na svoji spletni strani na Internem, kjer je ponujal programsko opre-
mo Microsofta, Corela, Adoba in drugih in to (v primerjavi z ori-
ginalnimi) po smešno nizkih cenah. Presnete izdelke sta namreč | 
prodajala po 2800 tolarjev in več, kupcem pa sta naročeno pošilja-
la po povzetju. 
Milana G. je pred tem že pred dvema letoma obiskal tržni inšpek-
tor, ki mu je že takrat prepovedal poslovanje, česar ni upošteval. I 
Seveda ne gre za osamljeni primer, saj je piratov, ki se s tem uk-
varjajo kljub zakonu o avtorskih pravicah in predpisanih kaznih za 

to početje, v Sloveniji še vedno veliko. 


